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رفع مشکلات و تقویت زیرساخت ها در مرز 

پرویزخان نیازمند توجه ویژه مسوولان است

 سرپرســت حــوزه نظــارت گمــرکات اســتان کرمانشــاه بــا اشــاره 
بــه مشــکلات و کاســتی های موجــود در مــرز رســمی پرویزخــان 
ــاخت ها  ــر س ــت زی ــکلات تقوی ــص و مش ــن نواق ــع ای ــت: رف گف

ــرای افزایــش حجــم مبــادلات تجــاری و اقتصــادی در  ..... ب 8 2

وزارت نیــروی دولــت ســیزدهم ســال گذشــته موفــق شــد بــا 
ــن  ــم و ای ــپری کنی ــی س ــدون خاموش ــتان را ب ــزی تابس ــه ری برنام
مســیر بــرای تابســتان ۱۴۰۲ نیــز طراحــی شــده تــا مــردم خاطــره 

ــه  ..... ــد ک ــاد ببرن ــه از ی ــرای همیش ــی ها را ب خاموش 2

 وزیر صمت : توزیع کالاها شفاف می شود
 ابزار جدید دولت برای کنترل قیمت ها

خصوص  در  شهرسازی  و  راه  وزیر 
نهضت  طرح  اجرای  به  زمین  واگذاری 
ملی مسکن گفت: هم اینک برای بیش 
قالب  در  زمین  متقاضی  هزار   ۱۳۶ از 
ساخت  برای  زمین  گروهی  و  انفرادی 

مسکن واگذار شده است.
بذرپاش  مهرداد  ایسنا،  گزارش  به 
پژوهش  شورای  نشست  نخستین  در 
تحقیقات  مرکز  محل  در  فناوری  و 
خصوص  در  شهرسازی  و  مسکن  راه، 
نهضت  طرح  اجرای  به  زمین  واگذاری 
با  زمین  واگذاری  گفت:  مسکن  ملی 
بر اساس تقاضای واقعی در حال  دقت 
انجام است. هم اینک برای بیش از ۱۳۶ 
هزار متقاضی زمین در قالب انفرادی و 
مسکن  ساخت  برای  زمین  گروهی 
باید  ابتدا  در  زمین  است.  شده  واگذار 
سازی  آماده  باید  و  محدوده  به  الحاق 

شود.  
همکاری  عدم  خصوص  در  بذرپاش 
طرح  تسهیلات  پرداخت  در  بانک ها 
تاکید  با  گفت:  مسکن  ملی  نهضت 
برای عدم  بهانه ای  رییس جمهور هیچ 
پرداخت تسهیلات توسط بانک ها برای 

تولید مسکن پذیرفتنی نیست.  
و  شرکت ها  پژوهشی  موردنیاز  اقلام 
عالی  به شورای  ماه  سازمان ها طی ۲  

پژوهش ارایه شود 
افزود:  سیزدهم  دولت  کابینه  عضو 
شورای عالی پژوهش تشکیل شد تا در 
اقلام  مجموعه ها  تمامی  نخست  درجه 
آینده  ماه  دو  ظرف  را  خود  موردنیاز 
این  کنند.  ارایه  شورا  به  و  کنند  احصا 
شورا نقشه تامین اقلام راهبری را ارایه 
با معاونت علمی  با اتصالی که  بدهد تا 
سایر  و  جمهوری  ریاست  فناوری  و 
بخش ها و دانشگاه ها دارند و همچنین 
با ارتباط سیستمی که با وزارت صمت 
معین  تا  شود  ارجاع  نیازها  این  دارند 
شود تا کدامیک سریعتر در داخل کشور 
قابل تامین هستند. آنهایی که در داخل 
کشور نیست باید وارد و سفارش ساخت 
در خارج از کشور داشته باشند که این 

حرکتی رو به جلوست.  
از  برخی  اینکه  اعلام  با  بذرپاش 
سازمان ها  و شرکت های تابعه وزارتخانه 
توجه  با  گفت:  هستند،  پایه  خدمات 
که  وزارتخانه  برای  دولت  این  شعار  به 
با  است  پایه  مردم  فناورانه  بر  مبتنی 
این رویکرد در تلاش هستیم تا اعتماد 

که  دست  این  از  خدماتی  به  را  مردم 
از سوی وزارتخانه ارایه می شود تقویت 
کنیم که بیشتر اینها نیاز به جهش های 
فناورانه دارد. بنابراین باید تلاش کنیم 
به  را   IT سیستم های  از  بسیاری  تا 

کمک این بخش ها بیاوریم.  
تعمیر قطعات هواپیما در داخل کشور 

دستاورد خوبی است
ناوبری  کمک  حوزه  در  گفت:  وی 
ما  پیشتر  است.   افتاده  خوبی  اتفاقات 
اما  نداشتیم  را  قطعه  یک  تعمیر  توان 
هم اینک بسیاری از قطعات هواپیما در 
همچنین  می شود.  تعمیر  کشور  داخل 
خود  هواپیماهای  کشورها  از  بسیاری 
به کشور ما می فرستند  تعمیر  برای  را 
باید سرعت  و  است  اتفاقات خوبی  که 

بیشتری پیدا کند.  
وزیر راه و شهرسازی ادامه داد: روسیه 
تعمیر  برای  دیگر  کشورهای  برخی  و 
کردند.  مراجعه  ما  کشور  به  هواپیما 
در  هواپیما  تعمیرات  بازار  هم اکنون 

داخل کشور ایجاد شده است.
ظرفیت های  کردن  به روز  بر  بذرپاش 
تاکید کرد و گفت: نزولات  هواشناسی 
روزهای  در طی  کشور  غرب  در  جوی 
هواشناسی  سازمان  توسط  گذشته 
لازم  هشدارهای  و  شد  پیش بینی 
برای آن صادر شد. با این پیش بینی ها 
مدیریت  و  خدمات رسان  سازمان های 
بایه  را  خسارات  و  شدند  وارد  بحران 

حداقل رساندند.  
رویکرد  ساختمان  حوزه  در  افزود:  وی 
قیمت  هم  تا  است  صنعتی سازی  ما 
هم  و  یابد  کاهش  ساختمان  تمام شده 
سرعت ساخت بالا برود. در داخل کشور 
مجموعه ای  جمله  از  مجموعه  چندین 
انجام  را  اینکار  دفاع  وزارت  به  متصل 
می دهند. ولی هنوز این فناوری در ابعاد 
که  نشده  استفاده  داخل  در  گسترده 
دلیل عمده آن قیمت تمام شده بالای 
تا  کنیم  تلاش  باید  بنابراین  است.  آن 
به فتح  تا  یابد  تمام شده کاهش  قیمت 

بازار نیز برسیم.  
فناوری  اکتساب  کرد:  تصریح  بذرپاش 
بازار  در  فناوری  باید  ولی  است  خوب 
ماموریت  که  بگیرد  قرار  استفاده  مورد 
راه  وزارت  پژوهش  عالی  شورای  اصلی 
نیازهای  شورا  این  است.  موارد  همین 
احصا  را  شهرسازی  و  راه  وزارت  ذیل 
می کند و نیازها را در داخل و خارج از 

کشور تامین خواهد کرد.  
در  پژوهش  عالی  شورای  گفت:  وی 
و  مسکن  راه،  تحقیقات  مرکز  ذیل 
پژوهشی  هاب  عنوان  به  شهرسازی 
تشکیل شده است و تمامی فعالیت های 
پژوهشی شرکت ها و سازمان های تابعه 
با مرکزیت مرکز تحقیقات انجام خواهد 
شد. دبیرخانه شورای عالی پژوهش در 
مرکز تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی 
تشکیل شده است و روز به روز مرجعیت 

این مرکز گسترش خواهد یافت.
وزیر راه و شهرسازی در خصوص ارایه 
و  بنیان  دانش  شرکت های  مشوق های 
تشویق آنها برای فعالیت در این عرصه 
گفت: از ۸۰۰۰ شرکت دانش بنیان فقط 
هستند  فعال  بخش  دراین  ۸۰ شرکت 
توجه  با  بنابراین  کرده اند.  مشارکت  و 
 ۳۰ شهرسازی  و  راه  وزارت  اینکه  به 
درصد تولید ناخالص داخلی را به خود 
کنیم  تلاش  باید  است  داده  اختصاص 
دانش بنیان ها  حوزه   در  وزارتخانه  تا 
پیشتاز شود تا با این رویکرد شرکت های 

بی شماری تشکیل شود.  
و  مسکن  نوآوری   و  پژوهش  صندوق 

حمل ونقل تشکیل می شود
بذرپاش بر شناسایی نیازهای پژوهشی 
شرکت ها و سازمان های تابعه وزارتخانه 
با  که  صندوق  دو  افزود:  و  کرد  تاکید 
تشکیل  شهرسازی  و  راه  وزارت  تلاش 
مسکن  ملی  صندوق  شامل  که  شده 
و  است  نقل  و  حمل  ملی  صندوق  و 
آیین نامه که مصوبه آن از هیات وزیران 
اخذ شده که صندوق پژوهش و نوآوری 
و  پژوهش  صندوق  و  مسکن  حوزه  در 
نوآوری در حوزه حمل و نقل راه اندازی 
شود این دو صندوق ذیل صندوق ملی 
ونقل  حمل  ملی  صندوق  و  مسکن 
ترتیب  بدین  شد.  خواهد  راه اندازی 
شرکت های  توسعه  به  مالی  کمک های 

دانش بنیان تخصیص می یابد.  

واگذاری زمین به ۱۳۶ هزار متقاضی مسکن ملی

گفت:  منطقه  مسائل  کارشناس 
نفع  به  عربستان  و  ایران  توافق 
تجاری  زمینه های  در  منطقه  کل 

و امنیتی است.
مسعود اسداللهی کارشناس مسائل 
خبرنگار  با  گفت وگو  در  منطقه 
مورد  در  ایران  خارجی  سیاست 
اقتصادی  و  سیاسی  مثبت  آثار 
عربستان،  و  ایران  میان  توافق 
اظهارداشت: هرچند که تا به امروز 
دو  این  میان  توافق  کامل  متن 
کشور منتشر نشده است تا بدانیم 
طرف  دو  موضوعاتی  چه  در  که 
رسیده اند  توافق  و  جمع بندی  به 
بدون مضمون  توافق  این  اما اصل 
زلزله سیاسی  آن، یک  و محتوای 

ایجاد کرده است.
به  بالاخره  عربستان  گفت:  وی 
الحرمین  بلد  که  کشوری  عنوان 
و  عرب  جهان  در  است،  شریفین 
دارد  خوبی  جایگاه  اسلام  جهان 
اکثریت جهان اسلام  به هرحال  و 
از  بسیاری  و  هستند  سنت  اهل 
شاید  اسلامی  عربی  نظام های 

بر  که  می کنند  فکر  اینطور 
که  مجبورند  پارامتر  این  اساس 
قبال  در  عربستان  سیاست های 
ایران را یا رعایت کنند و یا حداقل 

مخالفت نکنند.
منطقه  مسائل  کارشناس  این 
زمانیکه  اساس  همین  بر  افزود: 
ایران  با  دشمنی  به  عربستان  که 
این  در  خصوص  به  و  پرداخت 
با  که  اخیر  سال  هشت  یا  هفت 
بن سلمان  محمد  کارآمدن  روی 
محدودیت  گرفت،  اوج  خیلی 
دولت های  برخی  برای  را  زیادی 
عربی ایجاد کرد که خواهان رابطه 
یا  رویکرد  واقع  بودند.در  ایران  با 
قبال  در  عربستان  سیاسی  نگرش 
بود  سدی  یا  مانع  همچون  ایران 
و  ایران  میان  ارتباطات  مسیر  که 
را  منطقه  عربی  دولت های  برخی 

کُند می کرد.
از  که  مطلب  این  به  اشاره  با  وی 
بهبود  در  عربستان  خود  زمانیکه 
به  شد  قدم  پیش  ایران  با  روابط 
باز شد،  ارتباط  دروازه های  یکباره 

ایران  توافق  از  پس  کرد:  تصریح 
مختلف  کشورهای  عربستان  و 
عربی از جمله مصر، امارات و حتی 
از بدترین مواضع  بحرین که یکی 
اخیر  های  سال  در  را  ایران  علیه 
اتخاذ می کردند، به صف شدند تا 
روابط خود با ایران را از سر بگیرند.

این کارشناس مسائل منطقه ادامه 
در  ایران  که  می دانند  آنها  داد: 
منطقه بسیار تاثیرگذار و قدرتمند 
اسلامی  جمهوری  اینکه  است، 
حجم  این  برابر  در  توانسته  ایران 
گسترده از فشارها و تحریم ها بیش 
از چهار دهه ایستادگی کند، نشان 
و  دارد  ایران  نظام  قدرتمندی  از 
دارند  تمایل  هم  دیگر  کشورهای 
با کشوری قدرتمند ارتباط داشته 

باشند.
بازگشایی  به  اشاره  با  اسداللهی 
عربستان  و  ایران  سفارتخانه های 
هم، اظهارداشت: ما بحث مناسک 
حج را در پیش داریم که این توافق 
عربستان  تعامل  نحوه  در  می تواند 
ایرانی تاثیر بگذارد و در  با حجاج 

از سرگیری عمره  این، بحث  کنار 
را هم داریم. از سوی دیگر، هرچند 
ایران  میان  تجاری  تعاملات  که 
چندان  امروز  به  تا  عربستان  و 
اخیر  توافق  اما  نبوده،  گسترده 
می تواند تاثیر مثبتی در این زمینه 

هم داشته باشد.
با  منطقه  مسائل  کارشناس  این 
توافق حاصل شده  اینکه  به  اشاره 
میان تهران و ریاض تبعات سیاسی 
و تجاری مثبت زیادی را به همراه 
خواهد داشت، تصریح کرد: اما باید 
که  کنیم  توجه  هم  نکته  این  به 
طوری برخورد نشود که برخی این 
ایران  برداشت را داشته باشند که 
المصالحه  وجه  را  ثابتش  اصول 
این  بر  باید  است  داده  قرار  توافق 
همواره  ما  که  شود  تاکید  نکته 
منطقه  در  زدایی  تنش  خواهان 
خلیج فارس بودیم و این ایران بود 
که ایده امنیت منطقه ای را مطرح 
با  ما هیچ وقت خصومتی  و  کرده 
کشورهای عرب منطقه نداشتیم و 
بارها اعلام کردیم که قدرت نظامی 
شما  برای  تهدیدی  تنها  نه  ایران 
در خدمت کشورهای  بلکه  نیست 
منطقه است.این کارشناس مسائل 
کرد:  خاطرنشان  پایان  در  منطقه 
جدید  گرایش  این  امیدواریم 
عربستان که به سمت شرق سوق 
با روسیه  را  روابطش  و  پیدا کرده 
از طرفی  و  داده  و چین گسترش 
ایران  با  روابط  گسترش  خواهان 
و  باشد  پایداری  سیاست  شده، 
بستر  می تواند  موضوع  این  قطعا 
به  منطقه  در  مثبتی  تحولات 

حساب آید.

توافق ایران و عربستان به نفع کل کشورهای منطقه 
خواهد بود
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توزیع کالاها شفاف می شود/ ابزار جدید 
دولت برای کنترل قیمت ها

وزیر صمت گفت: سامانه شفافیت فروشگاهی تکمیل کننده سامانه جامع 
تجارت است که انتهای زنجیره تولید و فروش را شفاف می کند.

به گزارش خبرنگار مهر، سید رضا فاطمی امین امروز در مراسم پایش 
پیشرفت سامانه شفافیت فروشگاهی وزارت صمت اظهار داشت: کلیدواژه 
ای که در یک سال و نیم گذشته بر آن تاکید کردیم حکمرانی نوین است. 
اعتقاد داریم که استعداد و ظرفیت مردم و شرکتهای ایرانی بسیار بیشتر 
از خروجی فعلی است. شیوه حکمرانی ما به گونه ای است که برای این 

ظرفیت ها گاهی اوقات مانع ایجاد می کنیم و آن پیش برندگی را نداریم.
با اصلاح نظام حکمرانی این استعداد و ظرفیت جهش  وی تاکید کرد: 

می یابد.
وزیر صمت افزود: سامانه جمع سپاری یکی از ابزارهای حکمرانی نوین 
است که به رشد تولید و مهار تورم کمک می کند. بحث امروز هم یک 
هوشمندسازی  آن  به  می توان  که  است  نوین  حکمرانی  از  دیگر  مؤلفه 

هم گفت.
وی ادامه داد: در مورد دولت الکترونیک یا هوشمند تصور اشتباهی است 
مبنی بر اینکه اگر فرایندهای داخلی را الکترونیک کنیم یعنی به هدف 
رسیده ایم اما اصل حاکمیت هوشمند یعنی اینکه بخش تحت مدیریت 

هم الکترونیک شود.
فاطمی امین افزود: دولت هوشمند را در حد یک سازمان هوشمند تعریف 
مدنظر  نیز  مدیریتی  بخش  و  ساختارها  هوشمندسازی  بلکه  نمی کنیم 

است.
وی با بیان اینکه سامانه شفافیت فروشگاهی تکمیل کننده سامانه جامع 
بعد زنجیره  به  تجارت است، گفت: در سامانه جامع تجارت یک جایی 
آماری قطع می شود. از زمانی که محصول به دست عمده فروش می رسد 
فروشگاهی  اما سامانه شفافیت  نداشتیم  اطلاعاتی  بازار می شود،  وارد  و 
حلقه انتهایی سامانه جامع تجارت یا سامانه تولید تجارت است تا انتهای 

خط، تولید و تجارت نیز شفاف شود.
وزیر صمت گفت: البته اسم سامانه جامع تجارت به سامانه تولید و تجارت 

تغییر کرده است.
شفافیت آمار شرکت پخش

وی در ادامه تصریح کرد: در حال حاضر همکاران ما در سراسر کشور مثلًا 
۱۰۰ قلم کالا را قیمت گیری می کنند و عصر آن روز استعلام قیمتها را 
می گیریم. اما در سامانه شفاف فروشگاهی وقتی خریدی انجام می شود 
و خریدار کارت می کشد تمام اطلاعات مبلغ و میزان خرید برای سامانه 

ارسال می شود.
فاطمی امین اضافه کرد: هر روز به ما اطلاع می دهند که مثلًا فلان نوع 
ماکارونی با این تعداد و قیمت در فلان فروشگاه در شهر ایکس فروخته 

شد.
و  کالاها  موجودی  اینکه  ابتدا  دارد؛  کاربرد  دو  سامانه  این  افزود:  وی 
کالاهای باقی مانده در انبار مشخص می شود و به این ترتیب آمار شرکت 

پخش شفاف می شود.
چه  با  کالا  می شود  مشخص  اینکه  دوم  کاربرد  داد:  ادامه  صمت  وزیر 
بنابراین  شد.  ها  گرانفروشی  متوجه  می توان  و  شده  فروخته  قیمتی 
اطلاعات پرداخت در اختیار ما قرار می گیرد و قیمتها را می تواند کنترل 

کند.
الگوی خرید هم مشخص می شود و کلان داده  این  بر  افزود: علاوه  وی 

فراهم و رفتارهای مصرفی مردم مشخص می شود.
وزیر صمت گفت: بنابراین با سامانه فروشگاهی علاوه بر اطلاع داشتن از 
موجودی و قیمت کالاها کلان داده ای مبنی بر رفتار مصرف کنندگان به 

دست می آوریم تا بدانیم بازار به کدام سمت می رود.
وی گفت: بیش از ۱۱ هزار فروشگاه به این سامانه متصل هستند که از 
این تعداد ۹ هزار ۶۰۰ فروشگاه در حال تبادل داده هستند و اطلاعات 

مربوط به قیمت کالا در سراسر کشور را به این سامانه ارائه می دهد.
وزارت صمت چگونه از گرانفروشی مطلع می شود؟

تشخیص  چگونگی  مورد  در  مهر  سوال  به  پاسخ  در  امین  فاطمی 
گرانفروشی کالاها، اظهار داشت: برای عرضه کالاها دو روش منفعلانه و 
فعالانه داریم؛ در حال حاضر روش ما روش منفعلانه است به این شکل 
که خریدار مثلًا موبایل می خرد و از چند سایت قیمت می گیرد و نهایتاً 
متوجه گرانفروشی می شود. در اینجا با ۱۲۴ تماس می گیرد و گزارش 
و…  مستندات  آوری  جمع  به  اقدام  نیز   ۱۲۴ می دهد.  را  گرانفروشی 

می کند. این یک روش منفعلانه و زمانبر است.
وی تصریح کرد: سامانه شفافیت فروشگاهی روش فعالانه عرضه کالاست؛ 
به این صورت که هر روز اطلاعات مربوط به قیمت، تعداد و فروش را 
جمع آوری می کند؛ این قیمت ها به سرعت با قیمت های مجاز مقایسه 

می شود و همکاران ما روز بعد متوجه گرانفروشی می شود.
فاطمی امین گفت: در واقع قبلًا گران نخریدن به عهده خریدار بود اما 
در روش فعلی حاکمیت با استفاده از ابزار سامانه ای متوجه گرانفروشی 

می شود وپس از پی گیری نتیجه را به مردم اطلاع می دهد.
وزیر صمت تصریح کرد: به عنوان نمونه ۲۰ هزار فروشگاه موبایل داریم 
که تا ۲ ماه آینده ۵ هزار فروشگاه به این سامانه متصل می شوند بنابراین 
دیگر دغدغه گران خریدن نداریم. این سازوکار به نوعی خودکنترلی است 

و به دلیل نظارت هوشمند، گرانفروشی به شدت کاهش خواهد یافت.

سخنگو و دبیر هیات دولت گفت: آمارهای 
وزارت  مختلف  های  حوزه  در  عملکردی 
دولت  رو  این  از  است،  قبول  قابل  صمت 
وزارت  حوزه  در  تغییری  هیچگونه  قصد 

صمت را ندارد.
به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، علی 
بهادری جهرمی روز سه شنبه در گفت و 
گو با خبرنگاران در ساختمان کوثر درباره 
احتمال ادامه دار بودن تغییرات در دولت 
و وزارت صمت پاسخ داد: وزارت صمت، 
فعالیت  های  حوزه  با  و  بزرگ  بسیار 
ارزیابی  برای  و  است  متنوع  و  گسترده 
آن  جز  یک  نباید  وزارتخانه  این  عملکرد 
را مبنا قرار داد، باید کل محدوده فعالیت 
را مورد ارزیابی قرار داد بیشترین مباحث 
حوزه  در  و  است  خودرو  حوزه  پیرامون 
نطر  در  را  مختلف  مسائل  باید  خودرو 

گرفت ، وزارت صمت گستره زیادی دارد.
بهادری جهرمی با ارایه آماری از عملکرد 
وزارت صمت گفت: رشد بخش معدن تا 
اما  بود  درصد  نیم  منفی  دولت  از  پیش 
در طول دوره وزارت فاطمی امین شاهد 
افزایش این شاخص و رسیدن آن به رشد 

حدود ۲ درصدی بودیم.
عملکرد  کرد:  تاکید  دولت  هیات  دبیر 
و  متعدد  با مسئولیت های  ای  وزارتخانه 
مسئله  با یک  فقط  نمی شود  را  سنگین 
حق  استیضاح  البته  سنجید؛  خودرو 
قانونی نمایندگان مجلس است و ما به آن 

احترام می گذاریم.
آمار  مرکز  گزارش  اساس  بر  افزود:  وی 
صنعت  بخش  رشد  نرخ  فصلی  میانگین 
در دوره مدیریتی آقای فاطمی امین ۴.۲ 
نرخ رشد در  میانگین  برابر  بوده که ۲.۵ 

دولت های یازدهم و دوازدهم است.
تولید  رشد  شد:  متذکر  جهرمی  بهادری 
ناخالص داخلی در ۹ ماهه ۱۴۰۱ معادل 
در  که  معدن  بخش  رشد  و  درصد   ۵.۱
درصد   ۰.۵ منفی  معادل  تابستان ۱۴۰۰ 
در  و  ایشان  مدیریت  دوره  طول  در  بود، 
پاییز ۱۴۰۱ چهار برابر شده و به ۲ درصد 

رسیده است.
نیز  تجارت  حوزه  در  داشت:  اظهار  وی 
کشور)غیر  خارجی  تجارت  حجم  ارزش 
نفتی( در سال ۱۴۰۱ نسبت به سال قبل 
و  داشته  افزایش  از آن حدود ۱۰ درصد 
از ۹۰ میلیارد دلار به ۱۱۲ میلیارد دلار 
رسیده است ضمن آنکه در حوزه سرمایه 
گذاری در ماشین آلات در ۹ ماهه سال 
گذشته به طور متوسط ۱۹.۷ درصد رشد 

داشته ایم.
نرخ  چشمگیر  کاهش  جهرمی  بهادری 
این  دستاوردهای  دیگر  از  را  تولید  تورم 
و  برشمرد  سیزدهم  دولت  در  وزارتخانه 
گفت: نرخ تورم تولید کننده در ۴ فصل 
بود  معادل ۴۳.۷  پاییز ۱۴۰۱  به  منتهی 
که در مقایسه با رقم ۶۰.۹ درصدی مدت 
مشابه سال قبل ۲۸ درصد کاهش داشته 

است.
آمارهای  کرد:  تاکید  دولت  سخنگوی 
وزارت  مختلف  های  حوزه  در  عملکردی 
قابل  مشکلات  برخی  کنار  در  صنعت، 
قبول است، از این رو دولت قصد هیچگونه 

تغییری در حوزه وزارت صمت را ندارد.
خوزستان مقصد چهارمین سفر دور دوم 

سفرهای استانی
ارتش  سالروز  مناسبت  به  تبریک  با  وی 
جمهوری اسلامی ایران به دیدارهای اخیر 
اشاره  نخبگان  و  اقشار  با  جمهور  رئیس 
کرد و گفت: محور اصلی دیدارهای رئیس 
جمهور با حوزه های اولویت دار اقتصادی 
و کارآفرینان بود و در حوزه های نخبگانی 
های  ظرفیت  از  برداری  بهره  منظور  به 
است  برگزار شده  ها  دیدار  این  نخبگانی 
و  برگزار  دیدار  تاکنون ۹  در مجموع  که 

امروز هم یک دیدار برگزارمی شود.
بهادری جهرمی به چهارمین سفر استانی 
پنجشنبه  که  دوم  دور  در  رئیس جمهور 
آینده )هفتم اردیبهشت( انجام می شود، 
اشاره کرد و افزود: انجام دیدارهای مردمی 
نیروگاهی،  های  پروژه  برخی  افتتاح  و 
پالایشی، محیط زیستی و ریلی از جمله 
سفر  این  در  جمهور  رئیس  های  برنامه 

خواهد بود.
انتشار اطلاعات تسهیلات و تعهدات کلان 

۱۳ بانک
سخنگوی دولت در پاسخ به سوالی درباره 
نیز  و  بانکی  بدهکاران  ابَرَ  اسامی  انتشار 
اختیار  در  که  دریافتی  تسهیلات  میزان 
اقدام  این  که  گفت  می گیرد  قرار  مردم 
در راستای ایجاد شفافیت استمرار خواهد 

داشت.
برای  گذشته  سال  اینکه  یادآوری  با  وی 
بانکی  بار فهرست بدهکاران بزرگ  اولین 
سال  طول  در  اینکار  افزود:  شد،  منتشر 
گذشته ادامه یافت و فهرست آن به طور 
مستمر به روز شد؛ اکنون نیز در راستای 
نظام  بیشتر  شفافیت  و  بخشی  انضباط 
بانکی، مقابله با فساد، فهرست تسهیلات و 
تعهدات کلان ۱۳ بانک تا پایان اسفندماه 

۱۴۰۱ به روی سایت بانک مرکزی منتشر 
شده است.

تسهیلات  ارائه  در  ها  بانک  کم کاری 
مسکن پذیرفتنی نیست

ایرنا  سوال  به  پاسخ  در  دولت  سخنگوی 
در  بانک ها  عملکرد  از  گزارشی  درباره 
کدام  اینکه  و  مسکن  تسهیلات  پرداخت 
رفع  برای  دولت  و  بودند  کار  کم  بانکها 
مشکل و تسریع در نهضت ساخت مسکن 
دارد؟  آن  رفع  برای  برنامه ای  چه  ملی 
سامانه  اندازی  راه  ابتدای  از  داد:  توضیح 
مذکور در قانون جهش مسکن که مبنای 
حدود  قبل،  سال  پایان  تا  بود  تسهیلات 
۷۱۱ هزار میلیارد ریال منابع و تسهیلات 
از سوی شبکه بانکی پرداخت شده است.

بهادری جهرمی افزود: تاکنون ۳۷۰ هزار 
شهری،  مسکن  تسهیلات  ریال  میلیارد 
۱۱۰ هزار میلیارد ریال تسهیلات مسکن 
ریال  میلیارد  هزار   ۱۳۱ و  روستایی 
متقاضیان  به  مسکن  ودیعه  تسهیلات 
 ۲۰ با  ارقام  این  اما  است  شده  پرداخت 
درصد هدف گذاری قانون، فاصله معنا دار 
بانکی در  نظام  نشان دهنده کم کاری  و 

تأمین منابع است.
بهادری جهرمی ادامه داد: البته رییس کل 
بانک مرکزی گزارشی را درخصوص دلایل 
این حوزه داده است که یکی از این دلایل 
قوانین مختلف بوده که تکالیف مختلفی را 
بر شبکه بانکی تکلیف کرده است که گاها 

در عرصه عمل با هم تعارض دارد.
وی با بیان این جمله که »حتما کم کاری 
مسکن  تسهیلات  تأمین  در  بانکی  نظام 
پذیرفتنی نیست«، خاطر نشان کرد: باید 
تدابیر لازم را مجموعه بانکی برای اصلاح 
اولویت  از  یکی  باشند.  داشته  رویه  این 
کم  است.  بانکی  نظام  اصلاح  دولت  های 
تنها  البته  تسهیلات  پرداخت  در  کاری 
اشکال نظام بانکی نیست ما با مشکلاتی 
دیگر از سوی بانک ها مواجه بودیم. یکی 
جدید  سال  در  دولت  تحولی  اقدامات  از 
در حوزه های بانکی و خصوصا تسهیلات 

مسکن است.
در  ای  ریشه  اصلاح  تورم  به  دولت  نگاه 

بلند مدت است
دولت  برنامه  درباره  دولت  سخنگوی 
گفت:  جاری  سال  در  تورم  کاهش  برای 
مزمن  ایران  اقتصاد  در  تورم  بیماری 
تورم ها  این  درگیر  که  سالهاست  و  شده 
مقطعی  های  درمان  بنابراین  هستیم؛ 
های  ریشه  باید  و  کرد  نخواهد  کفایت 
این  از  برُد که بخشی  بین  از  این معضل 
ریشه ها ناترازی  در بودجه است که مهار 
آن سال گذشته در دستور کار دولت بود. 
حال با لایحه اصلاح قانون بودجه ۱۴۰۲ 
در تلاش هستیم تا ناترازی  های احتمالی 

را در بودجه امسال را نیز از بین ببریم.
بهادری جهرمی وابسته کردن بیش از حد 
اقتصاد کشور به شرایط خارجی را از دیگر 
مشکلات عنوان کرد و تورم ۴۶ درصدی 
دانست  قبول  غیرقابل  و  بالا  بسیار  را 
این  ریشه ای  اصلاح  دولت  نگاه  گفت:  و 

مساله بلندمدت اقتصاد ایران است.
دولت برنامه قیمتی در حوزه انرژی ندارد

وی در پاسخ به سوالی درباره جمع آوری 
توضیح  ها  جایگاه  از  سوخت  کارت های 
حوزه  در  قیمتی  برنامه  دولت  که  داد 
اساسی  محورهای  از  یکی  و  ندارد  انرژی 
در این حوزه قاچاق سوخت است و وزارت 
همه  هاست.  رویه  اصلاح  دنبال  به  نفت 
تلاش کنند از کارت های سوخت شخصی 

استفاده کنند.
کارت  گفت:  همچنین  جهرمی  بهادری 
با  مقابله  برای  داران  جایگاه  سوخت 
در  اما  است  قاچاق سوخت محدود شده 
سوخت  کارت  سوخت  های  جایگاه  همه 

اضطراری وجود دارد.
مالکان  از  داشت:  اظهار  دولت  سخنگوی 
کارت سوخت  با  که  خواهیم  می  خودرو 
شخصی سوخت گیری کنند و اگر کارت 
ندارند، درخواست کارت سوخت  سوخت 
المثنی داشته باشند؛ البته شرکت پالایش 
های  کارت  صدور  در  باید  هم  پخش  و 

گذشته  افتادگی  عقب  و  تسریع  سوخت 
را جبران کند.

ارتقا در اجرای دولت الکترونیک از اولویت 
های دولت است

اعطای  به  همچنین  دولت  سخنگوی 
بخش  به   ۱۴۰۱ سال  در  تسهیلات 
دانش بنیان گریزی زد و گفت: با توجه به 
محوریت شعار سال در ۱۴۰۱، در مجموع 
از  بیش  دانش بنیان،  شرکت   ۲۱۱۳ به 
تسهیلات  ریال  میلیارد   ۷۰۰ و  یکهزار 
پرداخت شده که این رقم نسبت با سال 
داشته  درصدی   ۱۶۵ افزایش   ،۱۴۰۰

است.
بهادری جهرمی به میزان تحقق شاخص ها 
اشاره  هم  الکترونیک  دولت  اجرای  برای 
تحقق  مسیر  در  که حرکت  گفت  و  کرد 
به  هم  الکترونیک،  دولت  بیشتر  هرچه 
افزایش بهره وری دستگاه ها کمک می کند 
به  را  مردم  مندی  رضایت  افزایش  هم  و 
همراه خواهد داشت، بنابراین ارتقا در این 

حوزه از اولویت های دولت بوده است.
گزارش های  اساس  بر  دولت  سخنگوی 
مراجع رسمی از جمله شورای عالی فضای 
ایجاد  فرآیند  که   ۱۳۸۴ سال  از  مجازی 
شبکه ملی اطلاعات آغاز شد اشاره کرد و 
گفت که تا ابتدای آغاز به کار دولت تحقق 
شاهد  را  درصد   ۳۰ از  کمتر  پیشرفت  و 
تکمیل  ۲سال  این  طول  در  اما  بوده ایم 
شبکه ملی اطلاعات به حدود ۶۰ درصد 
رسیده است. یعنی در مدت ۲۰ ماه حدود 
بوده ایم که  را شاهد  پیشرفت  ۳۰ درصد 
را  حوزه  این  بر  دولت  تمرکز  میزان  این 

نشان می دهد.
سخنگوی دولت با بیان اینکه ۹۵ درصد 
پنجره ملی خدمات دولت  به  دستگاه ها 
شد:  یادآور  اند،  شده  متصل  هوشمند 
اندازی سامانه صدور مجوزها، سامانه  راه 
وثیقه گذاری الکترونیک و تکمیل نسخه 
نویسی الکترونیکی از جمله اقداماتی بود 
بار در دولت سیزدهم  برای نخستین  که 

انجام شد.
براساس  داد:  ادامه  جهرمی  بهادری 
در  ایران  جهانی،  بندی  رتبه  آخرین 
بخش الکترونیک شدن خدمات، وضعیت 
بالایی را دارد و سال گذشته  به  متوسط 
در بخش مسابقات اجلاس جهانی جامعه 
ایران  الکترونیک  دولت  طرح  اطلاعاتی، 
دولت  محور  در  دنیا  برتر  طرح  پنج  جز 

الکترونیک قرار گرفت.
حوزه  درصدی،   ۱۰۰ تخصیص  با  دولت 

دارو را مدیریت خواهد کرد
اظهارات  با  رابطه  در  دولت  سخنگوی 
تورم  بر  بهداشت مبنی  رئیس کمیسیون 
یارانه  بودن  ناکافی  و  دارو  درصدی   ۵۰
مجلس  در  بودجه  سند  کرد:  بیان  دارو 
است  رسیده  تصویب  به  اسلامی  شورای 
و جمع بندی مجلس این بوده که عددی 
را در نظر بگیرد که با نرخ تورم همخوانی 
نظر  اختلافات  به  رو  این  از  باشد؛  داشته 
نمایندگان و کمیسیون های مجلس ورود 

نمی کنم.
درباره  همچنین  جهرمی  بهادری 
تخصیص مستقیم یارانه دارو تاکید کرد: 
یارانه آن  سال گذشته تنها حوزه ای که 
مردمی سازی نشد و یارانه مستقیم به آن 
البته  که  بود  نان  و  دارو  یافت،  تخصیص 
امسال  انجام شد.  رویه  آن  در  اصلاحاتی 

هم حوزه دارو در اولویت دولت است.
وی با بیان اینکه بیش از ۹۸ درصد داروها 
تولید  پزشکی  تجهیزات  درصد   ۴۰ و 
پیش بینی  منابع  اگر  گفت:  است،  داخل 
لوایح بعدی  شده کفایت نکند، دولت در 

پیشنهاد اصلاح آن را خواهد داد.
با  دولت  کرد:  تاکید  دولت  سخنگوی 
تخصیص ۱۰۰ درصدی و کامل این حوزه 

ها را مدیریت می کند.
سازمان مستقل و متمرکز برای مقابله با 

عوامل ایجاد گرانی نداریم
ایجاد  لایحه  درخصوص  دولت  سخنگوی 
آسیب  از  یکی  گفت:  بازرگانی  سازمان 
وزارت  تشکیل  به  نسبت  که  هایی 
که  است  این  شده،  مطرح  بازرگانی 

امکان دارد منجر به کاهش واردات شود؛ 
دلیل اینکه دولت لایحه پیشنهادی برای 
تشکیل سازمان بازرگانی داخلی داد رفع 
در  دلیل  همین  به  و  بود  اشکال  همین 
لایحه دولت هیچ یک از محورهای مربوط 
این سازمان  به واردات در حیطه وظایف 

تعریف نشد.
بهادری جهرمی با تاکید بر اینکه مدیریت 
واردات در اختیار وزارتخانه های تخصصی 
برگزاری  از  پس  لایحه  این  گفت:  است، 
جمعی  و  کارشناسی  و  مشورتی  جلسات 
از نمایندگان مجلس تدوین شد؛ پیشنهاد 
داخلی  بازرگانی  سازمان  تشکیل  اولیه 
نظر  این  با  هم  دولت  و  ارائه  مجلس  را 
تقدیم   را  آن  لایحه  و  نموده  موافقت 

مجلس کرد.
عوامل  از  یکی  گفت:  دولت  هیات  دبیر 
قیمت  غیرمنطقی  افزایش  گرانی،  ایجاد 
که  مستقل  و  متمرکز  سازمانی  و  هاست 
اختیارات  و  امکانات  بودن  دارا  با  بتواند 
داشته  موثر  و  مدیریت  انسانی،  نیروی  و 
نیست  این  دولت  نگاه  نداشتیم؛  را  باشد 
یا سازمانی شکل گیرد،  وزارت  که حتما 
دولت هم با طرح تشکیل وزارت بازرگانی 
هم  و  کرد  موافقت  اعلام  کتبا  و  رسما 
نظر  دولت  سازمان  تشکیل  به  نسبت 

موافقت داده است.
بهادری جهرمی متذکر شد: رئیس جمهور 
این  مجلس  و  دولت  مشترک  دیدار  در 
نکته را بیان کرد که دولت با هر دو نگاه 
موافق است؛ از برخی اظهارنظرها تعجب 
موافقت  اعلام  دولت  وقتی  زیرا  کنم  می 
معنا  و لایحه هر دو یک  می کند، طرح 

و مفهوم دارد.
دولت  نگاه  کرد:  تاکید  دولت  سخنگوی 
مناسب  موجود  وضعیت  که  است  این 
نسبت  و  شود  ایجاد  تغییر  باید  و  نیست 
با هر دو فرضیه  با ساختار آن هم دولت 
کرده  رسمی  موافقت  کارشناسی  نظر  و 

است .
مجلس برخی لوایح دولت را اعلام وصول 

نمی کند
بهادری جهرمی در پاسخ به این سوال که 
 از زمان آغاز به کار دولت تاکنون ۵۴ لایحه 
از سوی دولت به مجلس تقدیم شده که 
فقط ۱۰ مورد تبدیل به قانون شده است 
و گویا طرح های نمایندگان بیشتر از لوایح 
لوایحی  چه  می گیرد.  قرار  دستورکار  در 
مهمی هنوز در مجلس مورد بررسی قرار 
مجلس  با  دولت  رایزنی های  و  نگرفته 
بوده  لوایح  برای تسریع در تصویب کدام 
است؟ گفت: در حوزه حقوقی و  حکمرانی 
از  باید  قانونگذاری  که  است  آن  بر  اصل 
ابتکار  یعنی  گیرد  صورت  لایحه  طریق 
قانونگذاری با مطالعه تطبیقی بهتر است 
متعددی  لوایح  باشد.  از طریق لایحه  که 
مانده و در دستور کار قرار نگرفته است؛ 
متاسفانه برخی از لوایح که دولت ارسال 
می کند، از سوی مجلس اعلام وصول نیز 

نمی شود و برای دولت سوال شده است.
وی اظهار داشت: گاهی لایحه ای از سوی 
دولت با فوریت به مجلس ارسال شده اما 
حتی اعلام وصول نیز نشده است که برای 
قاچاق  با  مبارزه  به بحث  توان  نمونه می 
اشاره کرد که ، دولت لایحه ای به مجلس 
شورای اسلامی فرستاد و مواد گسترده ای 

نیز نداشت و حدوداً ۵ ماده بود.
لایحه  این  در  افزود:  دولت  سخنگوی 
ته لنجی ،  کالاهای  مشکلات  درباره 
آسیب  مرزی  بازارچه های  و  کولبران 
شناسی شده و راهکار دیده شده بود اما 
اعلام  ماه  چندین  از  پس  هنور  متاسفانه 

وصول نیز نشده است.
بازرگانی  سازمان  لایحه  به  اشاره  با  وی 
که پس از چند ماه در مجلس مطرح شد 
نیاورد،  رأی  نیز  آن  فوریت  یک  حتی  و 
گفت: این در حالیست که این لایحه نیاز 
امروز کشور است و لوایح باید در اولویت 

قرار بگیرد.
بهادری جهرمی ابراز امیدواری کرد که با 
همکاری بیشتر دولت و مجلس، این لوایح 

به سرعت در مجلس بررسی شوند.

بهادری جهرمی: دولت قصد هیچگونه تغییری در 
وزارت صمت را ندارد

خبر

تهران و مسکو در تدارک تکمیل کریدور 

شمال – جنوب از مسیر ایران

 سفیر و نماینده تام الاختیار جمهوری اسلامی ایران در روسیه گفت: به 
دنبال مذاکرات صورت گرفته در سطوح عالی دو کشور، تهران و مسکو 
در حال برنامه ریزی برای تکمیل سه مسیر کریدور شمال - جنوب از 

خاک ایران هستند.
جانبی  نشست  در  شنبه  سه  کاظم جلالی  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
بیست و هفتمین همایش بین المللی حمل و نقل و خدمات لجستیک 
روسیه موسوم به "ترانس راشا" در مسکو افزود: بخش هایی از کریدور 
شمال - جنوب با وجود تلاش های صورت گرفته در سالیان گذشته، 
ناتمام مانده است که اکنون اراده تهران و مسکو، تکمیل این بخش ها 

است.
وی با اشاره به اینکه یکی از بخش های کریدور شرقی مسیر ایران از 
روسیه، قزاقستان، شرق ایران عبور و به خلیج فارس می رسد، گفت: 
زمینه انتقال کالا از این مسیر فراهم است و بخش هایی از راه آهن 
این مسیر نیازمند تقویت است که این موضوع در دستور کار قرار دارد.

سفیر ایران در مسکو گفت: بخشی از راه آهن این مسیر از اینچه برون 
تا گرمسار در ایران باید برقی شود که به عنوان پروژه مشترک ایران و 

روسیه دنبال می شود.
به گفته وی، بخش دوم کریدور شمال - جنوب از مسیر ایران، ترکیبی 
از مسیر دریایی و زمینی است که از دریای خزر می گذرد و برای تقویت 
این مسیر، باید بنادر در حاشیه این دریا تقویت شوند و برخی نیز نیاز به 

تقویت، توسعه و نوسازی دارند.
جلالی یادآور شد: بخش سوم کریدور شمال - جنوب از مسیر ایران نیز 
از روسیه به جمهوری آذربایجان و سپس ایران و خلیج فارس می رسد 
که حمل و نقل در بخش جاده ای در حال انجام است و کشور روسیه 
اقدامات خوبی برای بهبود گذرگاه مرزی در داغستان انجام داده است.

وی ادامه داد: در بخش راه آهن این مسیر، شاهد حلقه مفقوده اتصال 
ریلی آستارا تا رشت به طول ۱۶۲ کیلومتر هستیم که در سال ۲۰۲۲ 
و اوایل سال جاری میلادی، مذاکرات خوبی بین ایران و روسیه برای 
احداث این خط انجام شده است و امیدوار هستیم که این طرح در سال 

جاری میلادی به صورت مشترک آغاز شود.
وی تأکید کرد: برخی از اجرای این طرح ها خوشحال نیستند اما عزم 

دولت ها در تهران و مسکو، مانع از اثرگذاری کارشکنی ها می شود.
خرید بندر راهبردی سالیانکا از سوی ایران راه مطمئن برای توسعه 

روابط با روسیه
سفیر ایران در روسیه همچنین در حاشیه بازدید از بیست و هفتمین 
بندر  خرید  اینکه  بیان  با  روسیه  نقل  و  حمل  المللی  بین  نمایشگاه 
سالیانکا کار بسیار بزرگ و مهمی بود که گروه کشتیرانی جمهوری 
این کار خوبی است که گروه  ایران صورت داد تصریح کرد:  اسلامی 
کشتیرانی برای خرید بندر سالیانکا صورت داده و با این اقدام راهبردی، 
ایران ۵۳ درصد از سهام این بندر را در اختیار گرفته و این اقدام موثر 
و خوبی است و بندر سالیانکا نیز یکی از بنادر بسیار خوب و فعال به 

شمار می رود.
به  رو  روز  به  روز  روسیه  و  ایران  تجاری  روابط  اینکه  بیان  با  جلالی 
افزایش است،  گفت: ایران در سال ۲۰۱۹ میلادی تجارت یک میلیارد 
و ۶۵۰ میلیون دلاری با روسیه داشته است اما اکنون بر اساس آمار 
منتشر شده از سوی گمرک روسیه این رقم به افزون بر پنج میلیارد 
دلار رسیده است هر چند تصور ما بر این است که عدد واقعی بالاتر از 
رقم اعلامی است چراکه بخشی از کالاهای ایرانی از طریق بندر آکتائو 

قزاقستان به روسیه وارد می شوند.
وی با اشاره به تحولات بین المللی گفت: روسیه از بندر سن پترزبورگ 
و سایر راههای دریایی خود سالانه بالغ بر ۳۰۰ میلیون تن کالا به اروپا 
صادر می کرده است اما با توجه به شرایط، این حجم از کالا قرار است 
از مسیر ترکیه و ایران عبور کند و پیش بینی روسیه هم این است که 

حداقل ۵۰ میلیون تن کالا را از طریق ایران صادر کند.
وی اظهار داشت: بنا به بررسی و اعلام روسیه تنها ظرفیت ترانزیت ۷ 
تا ۸ میلیون تن کالا از طریق ایران در حال حاضر وجود دارد و بنابراین 
راه درازی در پیش است که بتوان این حجم کالا را از ایران عبور داد 
و این امر مستلزم تلاش شبانه روزی و بی وقفه در این حوزه است که 
طبیعتا اقدامات شرکتهایی همچون گروه کشتیرانی جمهوری اسلامی 
ایران در حوزه توسعه ناوگان و تمرکز بر حمل بار از طرق مختلف از 

جمله کریدور شمال- جنوب می تواند در این حوزه راهگشا باشد.
سفیر جمهوری اسلامی ایران در روسیه با بیان اینکه امنیت امروز با 
مفهوم توسعه گره خورده است،  اظهار داشت: هر چقدر که یک کشور 
توسعه یافته تر باشد و سایر کشورها وابستگی بیشتری به آن داشته 
ما  اگر  بنابراین  و  رفت  خواهد  بالاتر  کشور  آن  امنیت  باشند ضریب 
بتوانیم کریدور شمال جنوب را شکل دهیم کانال سوئز دومی شکل 

خواهد گرفت که در دنیا مورد استفاده قرار خواهد گرفت.
جلالی ادامه داد: امروز تمامی این مسیرها به ایران ختم می شود و لذا 
در دوران حساس و سرنوشت سازی هستیم که هر روز باید حرکت 

کرده تا بتوانیم کشور را توسعه دهیم.
هاب  تواند  می  ایران  جهان،  و  منطقه  کنونی  شرایط  در  گفت:  وی 
مسیر  مجموع  در  اما  باشد  روسیه  واردات  و  صادرات  برای  مطمئنی 
کریدور شمال جنوب در اصل انتقال کالا از اروپا به شرق آسیا و برعکس 

است و لذا باید در این حوزه کلان مدت نگاه کرد.
به اعتقاد وی هر چقدر سرمایه گذاری در امر کریدور شمال جنوب 
صورت گیرد حتما بهره برداری بسیار ذی قیمتی را برای ایران صورت 
گروه  های  تلاش  و  زحمات  از  باید  البته  زمینه  این  در  داد  خواهد 
کشتیرانی جمهوری اسلامی ایران و به خصوص کشتیرانی خزر تقدیر 
کرد که در این حوزه فعال شده و در مسیر توسعه ناوگان گام برداشته 
اند.جلالی ادامه داد: البته در کریدور سه بخشی که شامل شرقی غربی 
رود  پیش می  دریای خزر  با  میانی  بخش  در  کریدور  است  میانی  و 
و بنابراین فکر می کنیم این موضوع مزیت بسیار زیادی برای ایران 
دارد چراکه ما همسایه دریایی برای روسیه هستیم و نیاز به کشورهای 
واسط نداریم لذا هر چقدر بتوانیم ناوگان دریایی و بنادر را تقویت کنیم؛ 
اتصالات راه آهن به بنادر ما انجام شود کار بزرگی صورت خواهد گرفت.

وی افزود: البته روسیه نیز باید به موازات این توسعه را صورت دهد 
چراکه روسیه تنها یک بندر خزری دارد و سایر بنادر این کشور ولگایی 
هستند که بندر ماخاچ قلعه نیز نیاز به تقویت دارد هر چند که برای 

این بندر طرح توسعه در نظر گرفته شده است.



3اقتصاد
اخبار

 گواهینامه ایزو ۹۰۰۱ بیمه آسیا 
تایید شد

 ISO۹۰۰۱:۲۰۱۵ گواهینامه سیستم مدیریت کیفیت بیمه آسیا بر مبنای
برای چهارمین سال متوالی مورد تأیید قرار گرفت.در پی انجام موفقیت 
آمیز ممیزی مراقبتی سالیانه سیستم مدیریت کیفیت مبتنی بر استاندارد 
ایزو ۹۰۰۱ در شرکت بیمه آسیا و انطباق الزامات این استاندارد، گواهی 
نامه مربوطه برای این شرکت در سال ۱۴۰۱ تایید و صادر شد.بنابراین 
گزارش، گواهی نامه سیستم مدیریت کیفیت بیمه آسیا توسط موسسه 
این شرکت در  CBQA  GLOBAL  صادر شده است.  المللی  بین 
زمینه صدور گواهی نامه های استاندارد سیستم مدیریتی ISO  فعالیت 

می کند.
برای  و شناخته شده  المللی  بین  استانداردی  ایزو ۹۰۰۱  است،  گفتنی 
این  است.  شرکت  هر  در  کیفیت  مدیریت  سیستم  حفظ  و  اجرا  ایجاد، 
استاندارد بین المللی به منظور افزایش رضایت مشتری، استفاده از رویکرد 
مدیریت  سیستم  اثربخشی  بهبود  و  اجرا  توسعه،  هنگام  به  را  فرآیندی 

کیفیت در نظر می گیرد.

واگذاری ۳۳ درصد سهام بانک سینا
 

بانک سینا از فروش 33 درصد از سهام در اختیار بنیاد مستضعفان انقلاب 
اسلامی شرکت مادر تخصصی مالی و سرمایه گذاری سینا موسسه بنیاد 

علوی به صندوق توسعه ملی خبر داد.
به گزارش مدار اقتصادی، بانک سینا از فروش 33 درصد )هشت میلیارد 
و 37۰ میلیون سهم( از سهام در اختیار بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی 
شرکت مادر تخصصی مالی و سرمایه گذاری سینا موسسه بنیاد علوی به 

صندوق توسعه ملی خبر داد.

صدور بیش از یک میلیون حواله پایا و 
ساتنا طی روز های پایانی سال در بانک 

ملی ایران 
بانک ملی ایران در آخرین روز های پایانی سال گذشته براساس درخواست 
مشتریان از ۲۵ تا ۲۹ اسفند ماه در مجموع بیش از یک میلیون و ۶7 

هزار حواله پایا و ساتنا صادر کرده است.
به نقل از روابط عمومی بانک ملی ایران، این بانک همزمان با فرارسیدن 
سامانه های  کاری  ساعت  مالی،  مبادلات  افزایش  و  سال  پایانی  روز های 
داد  افزایش  مشتریان  به  مطلوب  ارائه خدمات  در جهت  را  پایا  و  ساتنا 
پایا  سامانه های  تحت  بانکی  بین  وجه  انتقال  اساس خدمات  این  بر  که 
و ساتنا با مبالغ خُرد و کلان در روز های پایانی سال در دستور کار قرار 
گرفت و از این رو به درخواست مشتریان در سامانه پایا در مجموع ۸77 
هزار درخواست و همچنین ۱۹۰ هزار درخواست تحت سامانه ساتنا طی 
روز های ۲۵ تا ۲۹ اسفندماه در بانک ملی ایران ثبت و صادر شده است.به 
عبارت دیگر بانک ملی ایران در سه روز کاری ۲۵، ۲7 و ۲۸ اسفند ماه به 
درخواست مشتریان و متقاضیان، روزانه به طور میانگین 3۰۲ هزار حواله 
از طریق سامانه پایا و ساتنا به حساب مشتریان در سایر بانک ها انتقال 

وجه انجام داده است.
درضمن تعداد حواله های صادره در این ایام در بانک ملی ایران در مقایسه 

با بیشینه تعداد در سال قبل رشد داشته است.

پرداخت بیش از ۲هزار و ۲۲۰ میلیارد 
تومان تسهیلات ازدواج در سال ۱۴۰۱

۲۲۰میلیاردریال  و  هزار   ۲ از  بیش   ،  ۱۴۰۱ سال  در  کارآفرین  بانک 
عمومی  روابط  گزارش  کرد.به  پرداخت  ازدواج  الحسنه  قرض  تسهیلات 
ابتدای  از  بانک به منظور ترویج سنت حسنه ازدواج،  بانک کارآفرین،این 
سال ۱۴۰۱ تا پایان اسفند ماه ، هزار و ۶۶۵فقره تسهیلات قرض الحسنه 
به متقاضیان  ریال  میلیارد و ۴۰۰میلیون   ازدواج معادل ۲هزار و ۲۲۰ 

پرداخت کرد.
قرض الحسنه  تسهیلات  متقاضیان  کلیه  کنون  تا  گزارش،  این  اساس  بر 
در  و  معرفی  شدند  بانک  عامل  شعب  به  تسهیلات  اخذ  جهت  ازدواج، 
حال حاضر تعداد 3۱۵نفر متقاضی در حال طی کردن مراحل جهت اخذ 

تسهیلات هستند.
فرآیند دریافت تسهیلات قرض الحسنه ازدواج در بانک کارآفرین به این 
شرح است؛ هر یک از زوجین به صورت جداگانه باید در سامانه تسهیلات 
سپس  کنند.  دریافت  کدرهگیری  و  نام  ثبت  مرکزی،  بانک  ازدواج  وام 
توسط سرپرستی بانکی که در سامانه از طرف شخص متقاضی مشخص 
شده است، شعبه پرداخت کننده تسهیلات مشخص و برای فرد ثبت نام 
تسهیلات  دریافت  بعدی  مرحله  شروع  و  اطلاعات  ثبت  پیامک  کننده، 

ارسال می شود.
در مرحله آخر فردمتقاضی باید به شعبه مراجعه کرده با ارائه مدارک لازم 

پرونده خود را تکمیل و وام ازدواج خود را دریافت کند.
شایان ذکر است این فرآیند نباید بیشتر از یک ماه زمان ببرد، در غیر این 

صورت فرد متقاضی باید مجددا ثبت نام کند.

با توجه به استقبال مشتریان صورت گرفت؛

تمدید جشنواره زمستانی باشگاه مشتریان 

بانک تجارت تا پایان ماه رمضان

مبارک  ماه  پایان  تا  تجارت  بانک  مشتریان  باشگاه  زمستانی  جشنواره 
رمضان تمدید شد.

به نقل از مدیریت روابط عمومی و ارتقاء سرمایه اجتماعی بانک تجارت؛ 
این جشنواره که با شعار »به پاس همراهی شما به وقت قدردانی ما« از 
ارزشمندی  جوایز  است،  برگزاری  حال  در   ۱۴۰۱ سال  زمستان  ابتدای 
جایزه  هزاران  و  خودرو  خرید  ریالی  میلیارد  سه  هزینه  کمک  همچون 

ارزنده دیگر را به شرکت کنندگان اهدا می کند.
در دومین مرحله قرعه کشی این جشنواره که در اسفندماه برگزار شد از 
میان یک میلیون و ۶۰ هزار و ۴۰۸ نفری که تا پایان بهمن ماه شرایط 
لازم را برای حضور در جشنواره احراز کرده بودند به پنج نفر هر کدام 
یک دستگاه تلفن همراه، به پنجاه نفر جایزه نقدی پنجاه میلیون ریالی 
بانک  باجت  اپلیکیشن  در  اعتبار  ریال  میلیون   3 هرکدام  نفر   ۱۵۰۰ و 

تجارت اهدا شد.
برگزار  ماه  این جشنواره هم در فروردین  ماهانه  مرحله سوم قرعه کشی 
و آخرین مرحله هم در اردیبهشت ماه و به منظور شناسایی برنده خوش 

شانس جایزه 3 میلیارد ریالی کمک هزینه خرید خودرو برگزار شود.

هر چند که صادرات گاز ایران به عمان جزو 
به  بسته  پرونده های  قدیمی ترین  از  یکی 
از  خبرهایی  روزها  این  اما  می آید،  حساب 
تا جایی که  به گوش می رسد  آن  گشایش 
اعلام شده در سال جاری شاهد احداث خط 

لوله صادرات گاز به عمان خواهیم بود
در  عمان  به  گاز  صادرات  ایسنا،  گزارش  به 
سال های ابتدایی دهه ۸۰ شمسی روی میز 
در  آن  تفاهمنامه  نخستین  و  گرفت  قرار 
اسفند ۱3۸۶ بین وزیران نفت ایران و عمان 
امضا شد. طبق این تفاهم نامه قرار بود ایران 
از سال ۲۰۰۸ میلادی صادرات گاز به عمان 
را با 3۰ میلیون متر مکعب در روز آغاز کرده 
و این رقم را تا سال ۲۰۱۲ میلادی به رقم 

7۰ میلیون مترمکعب در روز افزایش دهد.
توافق سال ۲۰۱3 میان  اساس  بر  همچنین 
دو کشور، قرار شد برای ۱۵ سال روزانه ۲۸ 
یک  طریق  از  ایران  گاز  مترمکعب  میلیون 
خط لوله از بستر خلیج فارس به عمان صادر 
سبب  و  دارد  بالایی  بسیار  ارزش  که  شود 

تحکیم روابط دو کشور می شود.
تورق فصل های این پروژه حاکی از آن است 
آن  اجرای  برای  معینی  بارتاریخ های  هر  که 
اخیر  در همین چند سال  است.  اعلام شده 
آن  خودرن  کلید  از  خبر  بارها  مسئولان 
داده اند اما هر بار به نتیجه نرسیده است، در 
حوزه خط انتقال گاز از ایران به پاکستان و از 
آنجا به هند نیز تحت عنوان خط لوله صلح 
شاهد نتایج مثبت نبودیم و این طرح نیز به 
دلیل عقب نشینی های پاکستانی ها بی نتیجه 

مانده است.
اکنون  دوقرارداد،  این  از  سال ها  گذشت  با 
کارشناسان  برخی  سوی  از  که  روسیه 
وارد  آمده  می  به حساب  ایران  گازی  رقیب 
میدان همکاری با ایران شده، آنطور که احد 
بازرگانی  و  بین الملل  امور  معاون  اسدزاده، 
وزیر نفت ایران در مهر ماه سال گذشته اعلام 
کرد این دو خط لوله از مسائل مورد علاقه دو 
کشور است و متوجه شدیم روس ها نیز علاقه 
مذاکرات  کنند.  کار  بخش  دو  این  در  دارند 
خوبی با عمانی ها داشتیم، با پاکستانی ها هم 

مراودات و گفت وگوهایی داشته ایم.
وی افزود: زیرساخت های ایران برای صادرات 
گاز به عمان و پاکستان آماده است و نیازمند 

پیگیری و جدیت در طرف های دیگر است. 
اگر روس ها هم تمایل داشته باشند در این 
شدیم  متوجه  هم  ما  که  کنند  کار  بخش ها 
این موضوع مطرح است، می توانیم همکاری 
یا  پاکستان  و  روسیه  ایران،  میان  سه جانبه 
مسیر  از  گاز  صادرات  تا  دهیم  شکل  عمان 

شمال به جنوب راه اندازی شود.
مدیرعامل   - نوشادی  رضا  تازگی  به  اما 
از   - ایران  گاز  توسعه  و  مهندسی  شرکت 
به  ایران  گاز  صادرات  لوله  خط  احداث 
عمان در سال ۱۴۰۲ خبر داد و گفت: بحث 
صادرات گاز به عمان با احداث خط لوله ای 
از میناب تا کوه مبارک در نزدیکی جاسک 
دنبال خواهد شد، در قرارداد صادرات گاز با 
عمان آمده خط لوله صادراتی تا کوه مبارک 
و  مهندسی  شرکت  شود.مدیرعامل  احداث 
تا  میناب  لوله  خط  گفت:  ایران  گاز  توسعه 
کوه مبارک گاز از خط هفتم سراسری تامین 
و به ظرفیت ۱۱۰ میلیون متر مکعب است. 
پاکستان  مرز  تا  و  آغاز  عسلویه  از  این خط 
کرمان  هرمزگان،  گاز  مصرف  دارد،  ادامه 
به  گاز  صادرات  و  بلوچستان  و  سیستان  و 
است  شده  تعریف  خط  این  روی  پاکستان 
پاکستان  به  گاز  صادرات  اینکه  به  توجه  با 
عملیاتی نشد، ظرفیت این خط خالی مانده 

لوله  خط  این  اینکه  بیان  با  نوشادی  است. 
قرار است برای انتقال گاز به کوه مبارک و یا 
کشور  داخل  تاسیسات  تامین  برای  جاسک 
اجرا شود و از طرفی قرار است مانوری برای 
تقویت مذاکرات صادرات گاز به عمان باشد. 
به کشور  گاز  مسیر صادرات  قبل  ما سال ها 
حال  در  اکنون  و  کرده ایم  مطالعه  را  عمان 
قطعه   ۲ در  پروژه  هستیم،  مذاکرات  شروع 
با حدود طول ۲۰۰ کیلومتر تعریف شده که 
قطعه اول از میناب تا سیریک به طول ۱۲۰ 
و  دارد  پیشرفت  درصد   ۸7 و  بوده  کیلومتر 
قطعه دوم از سیریک تا  کوه مبارک به طول 
۸۰ کیلومتر و از اسفند شروع به کار کرده ایم.

به گفته مدیرعامل شرکت مهندسی و توسعه 
گاز ایران از مزایای این خط این است که در 
عرصه بین الملل به عنوان گزینه صادرات گاز 
بیشتر  آنکه  حال  می شود،  تعریف  عمان  به 
استفاده داخلی دارد. در قطعه اول قرار است 
نیروگاه مستقر در منطقه و شهرهای در  به 
مسیر  استان هرمزگان و در انتها در منطقه 
پتروشیمی  مجتمع  و  پالایشگاه  به  جاسک 

گازرسانی شود.
حمید رضا عراقی - مدیرعامل سابق شرکت 
ایسنا،  به  رابطه  همین  در   - ایران  گاز  ملی 
قطعا  بیفتد  اتفاق  مساله  این  اگر  گفت: 

اثرات مثبتی را شاهد خواهیم بود می توان 
استفاده  نیز  جی  ان  ال  برای  ایران  گاز  از 
ال ان جی  آنجا  ایران در  بود گاز  قرار  کرد، 
مشترک شود و در کل هرچقدر ما بتوانیم با 
همسایگان همکاری گازی برقرار کنیم اثرات 

مثبتی برای کشور خواهد داشت.
وی با اشاره به مشکلات تامین گاز در داخل 
کشور، اظهار کرد: موضوعاتی مبنی بر اینکه 
تولید گاز در داخل باید افزایش پیدا کند و 
به دنبال افزایش ظرفیت تولید و بهینه سازی 
موضوع  این  به  باید  اما  دارد  وجود  باشیم، 
توجه داشت که افزایش صادرات و همکاری 

با کشورهای همسایه اهمیت زیادی دارد.
ایران  گاز  ملی  شرکت  سابق  مدیرعامل 
عراق،  با  همکاری  افزایش  لزوم  به  اشاره  با 
گفت:  کویت،  و  افغانستان  ترکمنستان، 
گاز  بصره  به  که  خطی  از  بود  آماده  کویت 
کند  استفاده  ایران  گاز  از  کنیم  می  صادر 
اما اتفاق نیفتاد، در کل افزایش همکاری ها 
مثبت است، هرچه بتوانیم روابط را گسترش 
آورد  خواهیم  بدست  را  مثبتی  نتایج  دهیم 
حتی اگر گاز کمتری در کشور مصرف شود 
و صرفه جویی بیشتر اتفاق بیفتد، ارزش آن 
را دارد که روابط خود را با کشورهای دیگر 

افزایش دهیم.

احیای پرونده قدیمی صادرات گاز 
ایران به عمان

گزارش

گام بلند بیمه البرز و بانک قرض الحسنه 

مهرایران برای تامین آتیه خانواده های ایرانی 

بیمه البرز در سال مهار تورم و رشد تولید و در راستای توسعه 
بیمه های زندگی، بزرگترین تفاهم نامه بانک و بیمه تحت عنوان 

" شوکا" را با بانک قرض الحسنه مهرایران به امضا رساند.
به نقل از روابط عمومی بیمه البرز:در آیین امضای این تفاهم 
نامه که با حضور مدیران عامل بیمه البرز و بانک قرض الحسنه 
با  البرز  بیمه  مدیرعامل  رضایی،  موسی  شد،  برگزار  مهرایران 
اشاره به لزوم توجه به شرایط اقتصادی و اجتماعی هموطنان، 
نقش اجرای طرح های مشترک بانک و بیمه را به عنوان یکی 
از ابزار های نوین مالی در پویایی اقتصاد کشور موثر دانست و 
گفت: طرح مشترک توسعه بیمه های زندگی با نام "شوکا" قرار 

است دغدغه مردم را برای تامین آتیه شان به حداقل برساند.
زندگی  بیمه  می توانند  هموطنان  گفت:  البرز  بیمه  مدیرعامل 
الحسنه  قرض  تسهیلات  دریافت  با  را  البرز  بیمه  شرکت 
خریداری کنند و از مزایایی همچون طرح مکمل بازنشستگی 
با هدف تامین آتیه خود و تامین نیاز های فرزندان تا رسیدن به 

سن اشتغال، بهره مند شوند.
وی همچنین با تاکید بر عملکرد مثبت، توانمندی و توانگری 
بیمه البرز و بانک قرض الحسنه مهر ایران، منافع این همکاری 
را برای ذینفعان آن از جمله شبکه فروش، شعب و بیمه گزاران 
قرض  بانک  مشتریان  و  کارکنان  دیگر  طرف  از  و  البرز  بیمه 

الحسنه مهر ایران چشمگیر دانست.
هوشمندسازی فرآیند های صدور و پرداخت خسارت بیمه البرز 
تا پایان امسال به منظور کاهش حضور فیزیکی شهروندان برای 
انجام امور بیمه ای از دیگر موضوعاتی بود که مدیرعامل بیمه 

البرز برآن تاکید کرد.

مدیر عامل موسسه ملل مطرح کرد؛

افزایش سهم بازار موسسه ملل با تعامل با 

صاحبان کسب و کار

تلاش  از  قدردانی  ضمن  ملل  اعتباری  موسسه  عامل  مدیر 
همه جانبه همکاران در راستای تحقق اهداف و سیاست های 
اتخاذشده موسسه گفت: در سال گذشته تعدادی از شعب فراتر 
تقدیر  ایشان  از عملکرد  برنامه های مدون تلاش کردند که  از 
می گردد و در ادامه اظهار امیدواری نمودند که تلاش همکاران 

در سال آینده چنین جلسه ای برای کلیه شعب برگزار کنیم.
با  که  جلسه ای  در  جوادی  امین  سید  اخباربانک،  گزارش  به 
حضور اعضای هیئت مدیره، معاونین، مدیران و روسای مناطق، 
در  برتر  شعب  از  قدردانی  منظور  به  تهران  شعب  و  حوزه ها 
جانبه  همه  تلاش  از  قدردانی  شد، ضمن  برگزار   ۱۴۰۱ سال 
اتخاذشده  سیاست های  و  اهداف  تحقق  راستای  در  همکاران 
موسسه اظهارداشت: در سال گذشته تعدادی از شعب فراتر از 
برنامه های مدون تلاش کردند که از عملکرد ایشان تقدیر می 
گردد و در ادامه اظهار امیدواری نمودند که تلاش همکاران در 

سال آینده چنین جلسه ای برای تمامی شعب برگزار کنیم.
گذشته  سال  عملکرد  ضعف  و  قوت  نقاط  تبیین  ضمن  وی 
اظهار داشتند: با ابلاغ  برنامه تدوین شده هیئت مدیره تمامی 
واحدهای صف و ستاد باید برای حصول به اهداف تعیین شده 
و بدست آوردن سهم مناسب از بازار پول تلاش کنند.جوادی 
با تاکید به تکریم مشتری و پاسخگویی مناسب به ارباب رجوع  
خاطر نشان کرد: تعامل با صاحبان کسب و کار تاثیر بسزایی 
برای  مناسبی  بستر  و  دارد  موسسه  بازار  سهم  افزایش  در 

رضایتمندی مشتریان را فراهم می کند.
رضایت  مهم  عوامل  از  یکی  ملل  اعتباری  موسسه  مدیرعامل 
مشتریان را استفاده از تکنولوژی دانست و اظهار داشت: برای 
و  آگاهی  و  روز  به  اطلاعات  نیازمند  بودن  پیشرو  و  پیشتازی 
انگیزه لازم هستیم بنابراین می بایست از تکنولوژی روز بهره 

ببرید و به شرایط حاضر خود قانع نشوید.
ایده ها و طرح  وی خاطرنشان کرد: همکاران گرامی نظرات، 
های خود را جهت ارتقای عملکرد و ایجاد فرصتهای جدید و 
بهبود وضعیت موسسه با راهکارهای اجرایی به مسئولین ارائه 
به  خدمات  ارائه  در  تحولی  جاری  سال  در  بتوانیم  تا  نمایند 
مشتریان ایجاد کنیم. جوادی به اهمیت جذب منابع و اعطای 
تسهیلات به واحدهای تولیدی گفت: اولویت و هدف موسسه 
در حوزه تخصیص منابع در سال ۱۴۰۲ تحقق شعار سال که 
توسط مقام عظمای ولایت بیان شده است، مهار تورم و رشد 
تولید است و باید از ظرفیت های موسسه جهت رشد تولید و 

توسعه و رونق اقتصادی کشور بهره جست .
های  ویژگی  بیان  ضمن  ملل  اعتباری  موسسه  عامل  مدیر 
موسسه اظهار داشت: فعالیت درموسسه را قدر بدانید و خداوند 
را شاکر باشید که توفیق خدمت به مردم عزیز ایران به منظور 

رفع مشکلات و دغدغه آنها را به شما عنایت نموده است.

گذشته  سال  سیزدهم  دولت  نیروی  وزارت 
بدون  را  تابستان  ریزی  برنامه  با  شد  موفق 
برای  مسیر  این  و  کنیم  سپری  خاموشی 
مردم  تا  شده  طراحی  نیز   ۱۴۰۲ تابستان 
خاطره خاموشی ها را برای همیشه از یاد ببرند 
که در این راستا برنامه ۱۴۰ اقدامی تنظیم و 

اجرا شده است.
که  بود   ۱۴۰۰ تابستان  ایرنا،  گزارش  به 
شرایط خاصی ایجاد و خاموشی های گسترده 
آسیب های زیادی هم به وجه اقتصادی و هم 
وجه اجتماعی کشور وارد کرد. بر این اساس 
برنامه ریزی برای عبور از این شرایط و مدیریت 
دولت  کار  دستور  در  برق  منفی  تراز  کردن 

سیزدهم قرار گرفت.
باتوجه به  برق  صنعت  فعالان  پیش بینی 
وضعیت منابع مالی و مصارف این بود که در 
تابستان ۱۴۰۱ هم تراز منفی تولید و مصرف 
برق همچنان تداوم داشته باشد که بر همین 
عنوان  تحت  برنامه ای  نیرو  وزارت  اساس 

یک صد اقدام عملیاتی طراحی و اجرا کرد.
عمده این برنامه ها حول محور مدیریت مصرف 
خانگی  بخش  در  تا  شد  هدف گذاری  و  بود 
صنعت  بخش  برای  باشیم.  نداشته  خاموشی 

با یک هماهنگی انجام شده مقرر شد مصارف 
جابه جایی  با  و  شده  مدیریت  بخش  این 
بخش  این  که  شود  ایجاد  شرایطی  مصارف 
از  و  باشند  شده  مدیریت  مصرف  یک  شاهد 

این طریق تولید آسیب نبیند.
مدیریت  شد  تلاش  نیز  خانگی  بخش  در 
که  گیرد  قرار  موردتوجه  طور جد  به  مصرف 
تابستانی بدون  بتوانیم  این شرایط سبب شد 

مشکل داشته باشیم.
تدوین این برنامه ها سبب شد تا مردم تابستان 
۱۴۰۱ را بدون خاموشی سپری کنند. امسال 
نیز وزارت نیرو عزم خود را جزم کرده تا تجربه 
موفق سال گذشته را تکرار کرده و تابستانی 

بدون خاموشی برای مردم رقم بزند.
از  برق  صنعت  سخنگوی  رابطه  همین  در 
اوج مصرف  از  عبور  برای  برنامه  تدوین ۱۴۰ 
تابستان امسال خبر داد و گفت: تولید و تامین 
برنامه های وزارت نیرو برای  برق محور اصلی 

عبور از اوج مصرف تابستان است.
نیرو  وزارت  افزود:  مشهدی  رجبی  مصطفی 
در سال جاری یک برنامه ۱۴۰ اقدامی را در 
سه محور اصلی برای عبور از تابستان ۱۴۰۲ 

تنظیم کرده است.

وی ادامه داد: پیش بینی شده است که 7 هزار 
کشور  برق  تولید  ظرفیت  به  مگاوات   7۸7 و 
افزوده شود که بخشی مربوط به نیروگاه های 
تازه تاسیس وزارت نیرو به ظرفیت 3 هزار و 

۲۶ مگاوات می شود.
گفت:  برق  شبکه  مدیریت  مدیرعامل شرکت 
همچنین به واسطه برقراری تفاهم نامه وزارت 
نیرو و وزارت صمت، نیروگاه هایی به ظرفیت 
یک هزار و ۴7۸ مگاوات شامل ۶ واحد در پنج 

ساختگاه احداث خواهد شد.

و  جدی  برنامه ریزی  درباره  مشهدی  رجبی 
منسجم برای تعمیر نیروگاه های از مدار تولید 
برنامه ریزی های  اساس  بر  افزود:  شده،  خارج 
صورت گرفته عملیات تعمیر نیروگاه هایی که 
امکان  و  بودند  دیده  آسیب  به صورت جدی 
نبود  نیروگاه ها  این  برق  تولید  از  استفاده 
آغاز شده و این نیروگاه ها در مدار تولید قرار 
می گیرند؛ بر این اساس سه واحد نیروگاهی با 
برق  تولید  وارد چرخه  مگاوات  ظرفیت 73۰ 

خواهند شد.

آیا تابستان امسال خاموشی داریم؟
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022002571   مورخ 1401/10/03 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 
3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی سر اصلان پاسبان فرزند مظفر به شماره شناسنامه 
660 صادره از کوثر نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 196/80 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک- فرعی مفروز از قطعه 2 تفکیکی از 124 اصلی واقع 
در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی علی خرم محرز گردیده لذا به منظور 
یا  شخص  صورتیکه  در  شود  می  آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع 
اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا 
به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 26 /01 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 10 / 02 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022002295   مورخ 1401/09/13 
و رأی اصلاحی شماره 140160301022002988 مورخ 1401/11/01 هیات رسیدگی 
به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
انتقال عادی و  تاکید  بر  تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
تصرفات مالکانه متقاضی اشرف کوثری فرزند علیرضا به شماره شناسنامه 13554 صادره 
ازبیرجند نسبت به ششدانگ عرصه بمساحت 1119/41 متر مربع مفروز و مجزی شده از 
از قطعه - تفکیکی از 122 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط  پلاک- فرعی مفروز 
کریم از مالکیت رسمی محترم و ملوک شفاهی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
به  نسبت  اشخاصی  یا  در صورتیکه شخص  می شود  آگهی  روز  فاصله 15  به  نوبت  دو  در 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 26 /01 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 10 / 02 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 
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اجتماعی 4
خبر

ارتباط با رژیم صهیونیستی تهدید است/ 

به دنبال اتحاد استراتژیک در کشورهای 

همسایه هستیم

رژیم  با  ارتباط  جمهور  رئیس  اقتصادی  معاون   
دانست  کشورها  برای  تهدید  یک  را  صهیونیستی 
و گفت: براساس سیاست همسایگی به دنبال این 
هستیم که در کشورهای همسایه اتحاد استراتژیک 
سوی  به  تجارت  و  اقتصاد  در  و  بیاوریم  وجود  به 

هم افزایی و هماهنگی بیشتری حرکت کنیم.
محسن رضایی در حاشیه راهپیمایی روز قدس در 
گفت و گو با خبرنگار سیاسی ایرنا درباره اهمیت 
این روز گفت: مقاومت اسلامی در حقیقت فریادی 
و  ایران  از  المللی است که  بین  علیه ظلم و ستم 
گستردگی  روز  به  روز  و  است  برخاسته  منطقه 
جبهه  شعارهای  زیرا  کند  می  پیدا  بیشتری 
مقاومت، شعارهای دفاع از صلح، امنیت و انسانیت 
و حقیقت است و به همین دلیل شکست نخواهد 

داشت.
کشورهای  و  ایران  روابط  بهبود  درباره  وی 
جزو  همسایگی  سیاست  کرد:  عنوان  خلیج فارس 
سیاست های فعال این دولت است دلیل آن هم این 
است که ما در منطقه ای زندگی می کنیم که همه 
پیشرفت  دنبال  به  و  هستند  اسلامی  کشورهای 

هستند.
عربستان،  افزود:  جمهور  رئیس  اقتصادی  معاون 
کشورهای  از  مصر  و  ترکیه  قطر،  امارات،  ایران، 
مسلمان منطقه هستند و ما همه اهداف مشترک و 
دشمن مشترکی با آنها داریم لذا دلیلی وجود ندارد 
اختلافی  همسایه  و  منطقه  کشورهای  میان  که 

وجود داشته باشد.
با  دورویی  و  نفاق  چهره  با  صهیونیستی  رژیم 

کشورهای اسلامی برخورد می کند
رضایی در ارزیابی خود از اینکه رژیم صهیونیستی 
روابط  عادی سازی  در  است  نشده  موفق  تاکنون 
اظهار  برسد،  اهداف خود  به  با کشورهای اسلامی 
کرد: رژیم صهیونیستی با چهره نفاق و دورویی با 
کشورهای اسلامی برخورد می کند و هر جا که وارد 
شده باعث ناامنی و اختلاف و درگیری شده است.

امروز  که  ناامنی هایی  از  بسیاری  داد:  ادامه  وی 
همسایه  کشورهای  در  و  اسلام  جهان  منطقه  در 
می گیرد  صورت  صهیونیست ها  تحریک  با  داریم 
لذا ارتباط با رژیم صهیونیستی یک تهدید است و 
هر کشوری که با این رژیم ارتباط می گیرد اولین 

قربانی خود آن کشور است.
معاون اقتصادی رئیس جمهور بیان کرد: ما براساس 
سیاست همسایگی به طور جدی دنبال این هستیم 
به  استراتژیک  اتحاد  همسایه  کشورهای  در  که 
به  تجارت  و  اقتصاد  در  ویژه  به  و  بیاوریم  وجود 
سوی هم افزایی و هماهنگی بیشتری حرکت کنیم.

اسلامی: نشانه های پیروزی حق بر 

باطل آشکار شده است

امروز  گفت:  ایران  اتمی  انرژی  سازمان  رییس   
علیه  جهان  مردم  آگاهی  و  اسلامی  بیداری  روز 
آن  نشانه ها  و  است  صهیونیستی  جنایت های 
پیروزی حق بر باطل بیش از گذشته آشکار شده 

است.
قدس  روز  راهپیمایی  حاشیه  در  اسلامی  محمد 
در گفت و گو با خبرنگار سیاسی ایرنا گفت: در 
حمایت  صهیونیستی  رژیم  از  گذشته  دهه  چند 
سیاسی بی شماری صورت گرفت و به رغم اینکه 
این رژیم همه قطعنامه ها و منشور سازمان ملل 
را نادیده گرفت و حقوق بشر انسان ها را با جعل 
جعل  امکان  امروز  ولی  گذاشت،  زیرپا  رسانه ای 

واقعیت و این حقوق وجود ندارد.
مردم  افزود:  ایران  اتمی  انرژی  سازمان  رییس 
دنیا امروز بیدار شده اند و ساکنان سرزمین های 
شرایط  و  هستند  همیشه  از  بیدارتر  هم  اشغالی 

فعلی را تحمل نمی کنند.
سرزمین های  در  فعلی  شرایط  کرد:  تاکید  وی 
کتمان  امکان  که  است  نحوی  به  اشغالی 
نمی توانند  صهیونیست ها  و  ندارد  وجود  حقیقت 

توطئه های خود را به مرحله اجرا بیاورند.
صهیونیستی  تفکرات  اینکه  بر  تاکید  با  اسلامی 
سبب به هم ریختن مناسبات جهانی شده است، 
و  اشغال  غارتگری،  صهیونیست ها  شد:  یادآور 
ظلم را تشدید کردند و امروز روز بیداری اسلامی 
و  اروپا  در  نشانه ها  این  و  است  مردم  آگاهی  و 

سایر کشورهای دنیا هم دیده می شود.

و  جعلی  رژیم  گفت:  قضاییه  قوه  رئیس   
غاصب اسرائیل بیش از ۷۰ سال است که 
وظایف  از  و  است  ظلم  و  جنایت  مشغول 
آزادیخواهان  همه  بلکه  مسلمانان  تنها  نه 
جهان است که به افشای جنایات این رژیم 
سفاک بپردازند و این امر از مصادیق جهاد 

تبیین است.
به گزارش ایرنا از مرکز رسانه قوه قضاییه، 
غلامحسین  والمسلمین  حجت الاسلام 
محسنی اژه ای، امروز جمعه همزمان با روز 
جهانی قدس در راهپیمایی باشکوه این روز 
در تهران در کنار مردم نمازگزار و روزه دار 
ایران اسلامی حاضر شد و در مصاحبه ای با 
خبرنگاران اظهار داشت: فقط امروز نیست 
که صهیونیست ها مشغول جنایت علیه بشر 
فلسطینیان  انسانی  حقوق  همه  نقض  و 
آنها  که  است  دهه  چندین  بلکه  هستند 

جنایتکاری و ظلم پیشه می کنند.
حمایت های  به  اشاره  با  اژه ای  محسنی 
جنایت های  از  غربی ها  نهان  و  آشکار 
صهیونیستی  موقت  رژیم  مکرر  و  پردامنه 
دروغین  مدعیان  است  بدیهی  گفت: 
آمریکایی ها  آنها  رأس  در  و  بشر  حقوق 
کارنامه سیاهی در مسائل حقوق  که خود 
وامدار  که  افرادی  همچنین  دارند  بشری 
تنها  نه  هستند،  صهیونیستی  ثروتمندان 
صهیونیستی  جعلی  رژیم  جنایت  ماشین 
و  حمایت  به  بلکه  نمی کنند  متوقف  را 

مساعدت آنها نیز می پردازند.
رئیس عدلیه تصریح کرد: همه مسلمانان و 
آزادیخواهان جهان باید علیه رژیم جنایت 
به  دست  صهیونیستی  جعلی  و  پیشه 
در  و  بزنند  بازدارنده  اقدامات  و  افشاگری 
اضمحلال  تا  گیرد  صورت  تسریع  امر  این 
زودتر  چه  هر  غاصب  رژیم  این  نابودی  و 

تحقق یابد.
رئیس قوه قضاییه گفت: امیدواریم با اتحاد 
مقابله  جهان،  مسلمانان  همه  حمایت  و 

همه جانبه با صهیونیست های ظالم و آزادی 
قدس هر چه زودتر تحقق یابد.

حضور  به  اشاره  با  قضا  دستگاه  رئیس 
در  اسلامی  ایران  روزه دار  مردم  باشکوه 
امروز  کرد:  تصریح  قدس،  روز  راهپیمایی 
شعارهای مردم علیه صهیونیست های ظالم 
سال های  با  متفاوت  فلسطین،  مسئله  و 
برخوردار  تبیینی  جهات  از  و  است  قبل 
و  مردم  هوشیاری  بیانگر  امر  این  است؛ 
سرزمین های  و  فلسطین  تحولات  رصد 

اشغالی است و نشان می دهد که هر مقدار 
صهیونیست ها  جنایت پیشگی  و  قساوت  بر 
افزوده می شود، مردم هوشیارتر می شوند و 
این موضوعی بسیار امیدبخش و پسندیده 
قدس  جهانی  روز  ایرنا،  گزارش  به  است. 
منظور  به  که  است  سالانه  رویداد  یک 
مخالفت  و  فلسطینیان  از  حمایت  ابراز 
توسط  اسرائیل  دولت  و  صهیونیسم  با 
جمعه  آخرین  در  ایران  اسلامی  جمهوری 

ماه رمضان برگزار می شود.

رئیس قوه قضاییه در راهپیمایی روز قدس:

افشای جنایات رژیم غاصب اسرائیل از 
مصادیق جهاد تبیین است

خبر

ساماندهی نظام پرداخت دستگاه های 
مشمول مقررات خاص

مقررات  مشمول  دستگاه های  پرداخت  نظام  ساماندهی 
خاص، ۲۲ فروردین ماه در نخستین جلسه شورای حقوق 
و دستمزد سازمان اداری و استخدامی کشور مورد بحث و 

بررسی قرار گرفت.
»میثم  کشور،  استخدامی  و  اداری  سازمان  از  نقل  به 
لطیفی« معاون رئیس جمهوری در نخستین جلسه شورای 
حقوق و دستمزد این سازمان در ابتدا به مصادیق اجرای 
عدالت اشاره کرد و گفت: »امیرالمومنین )ع( شهید عدالت 
بود؛ به طور قطع کسی که می خواهد عدالت را در جامعه 
ایجاد کند مخالفان سرسختی دارد که این مخالفت گاهی 

به قیمت از دست دادن جان وی تمام می شود.«
وی ادامه داد: »یکی از ویژگی های مهم حکومتی امام علی 
اجرای عدالت در  برای  بود، پس  )ع( عدالت آن حضرت 
امور هم باید از رهنمودهای ایشان استمداد کرد تا بتوان با 

جدیت عدالت را پیگیری و به اجرا درآورد.«
معاون رئیس جمهوری در نخستین جلسه شورای حقوق 
از  »پس  کرد:  خاطرنشان  جاری  سال  در  دستمزد  و 
بررسی هایی که در این نشست انجام شد، به نوعی نقشه 
راه چگونگی انجام ساماندهی نظام پرداخت دستگاه های 
تعیین  قانون مدیریت خدمات کشوری  از  مستثنی شده 

شد.«
از  افزود: »سناریوهای مختلفی مطرح شد و کلیاتی  وی 
نهایی  آن به دست آمد و در جلسه بعدی تصمیم گیری 
انجام می شود و پس از آن به دستگاه های مربوطه ابلاغ 

خواهد شد.«
درباره  کشور  استخدامی  و  اداری  سازمان  رئیس 
پرداخت های کارکنان شرکت های دولتی، گفت: »ضوابط 
در این خصوص تعیین شده که چگونگی انجام آن نیز پس 

از تکمیل سناریو اعلام می شود.«
گذشته  اسفندماه  کشور،  استخدامی  و  اداری  سازمان 
فوق العاده ویژه های مشاغل عمومی و اختصاصی دستگاه ها 
را به تصویب هیأت وزیران رساند و به دستگاه ها ابلاغ کرد.

براساس این گزارش، میزان فوق العاده ویژه مشاغل عمومی 
اختصاصی  مشاغل  ویژه  فوق العاده  میزان  و  درصد   ۳۵
۵۰ درصد تعیین شد و این نخستین بار بود که مشاغل 
افزایش  اختصاصی دستگاه های اجرایی کشور ۱۵ درصد 

فوق العاده ویژه داشتند.

قدرت فلسطین شکاف عمیقی در 
رژیم صهیونیستی ایجاد کرد

اسلامی  انقلاب  پاسداران  نیروی قدس سپاه  معاون سیاسی سابق 
گفت: قدرت امروز فلسطین شکاف عمیقی را در رژیم صهیونیستی 
به دنبال داشته به طوری  که عمر دولت های آن به کمتر از یکسال 
رسیده و این اختلافات داخلی نشانه شکست این رژیم غاصب است.

به گزارش خبرنگار ایرنا، سعدالله زارعی روز جمعه در آیین راهپیمایی 
امروز در چهل و چهارمین روز  بندر بوشهر اظهار کرد:  روز قدس 
آزادی  تا  و  اکبر متحد شده  بیرق الله  جهانی قدس، فلسطین زیر 

کامل ایستادگی می کند.
یافته  دست  قدرت  از  اندازه ای  به  فلسطین  ملت  امروز  افزود:  وی 
که روزانه ۳۰ اقدام عملیاتی علیه اسرائیل انجام می دهد و تا کنون 
توانسته هفت هزار و ۵۰۰ عملیات را علیه این رژیم غاصب به اجرا 
بگذارد که این نشان دهنده تفاوت مقاومت فلسطین امروز با گذشته 

است.
رژیم  امروز  کرد:  اظهار  بین الملل  مسائل  سیاسی  کارشناس  این 
کند  ایجاد  ترس  منطقه  در  بتواند  که  قدرتی  دارای  صهیونیستی 
نیست بلکه خود از اقدامات شجاعانه ملت فلسطین ترسیده و جرات 

باسخگویی به حمله های آنها را ندارد.
زارعی با اشاره به حملات هفته گذشته حماس با استفاده از امکانات 
حزب الله و شلیک ۱۰۰ موشک به مواضع رژیم صهیونیستی، گفت: 
این رژیم اعلام کرد که در موقعیتی نیست که توان مقابله با مقاومت 

فلسطین و حزب الله به طور همزمان را داشته باشد.
عملیات  توانسته  فلسطین  که  است  سال   ۲ اکنون  داد:  ادامه  وی 
که  حالی  در  دهد  انجام  صهیونیستی  رژیم  علیه  را  پیش دستانه 

صهیونیست ها جرات چنین عملیاتی را به خود نداده اند.
زارعی با بیان اینکه امروز مقاومت فلسطین با بهره گیری از روحیه 
معنویت، مقاومتی مومنانه شده است، یادآور شد: امروز ۲ هفته از 
اعتکاف ۱۳۰ فلسطینی در مسجدالاقصی می گذرد و با وجود همه 
تهدیدها و اقدامات نیروهای اسرائیلی، اتحاد میان آنها سبب شده تا 

صحنه را خالی نکنند.
اسلامی  انقلاب  پاسداران  نیروی قدس سپاه  معاون سیاسی سابق 
گفت: رژیم صهیونیستی در برابر مقاومت مومنانه فلسطین، دست به 
اقدامات حقیرانه، ذلیلانه و نمایشی مانند حمله به یک پل مخروبه، 

نقاط کور جنگل یا یک آغل گوسفند می کند.
هیمنه و سلطه استکبار بر جهان پایان یافته است

وی با بیان اینکه فلسفه روز قدس، حمایت از فلسطین و دفاع از 
برابر استکبار جهانی و روزی برای همه ملت های  جهان اسلام در 
مسلمان است، افزود: امروز با گذشت ۴۴ سال از اقدام امام راحل)ره( 
می توانیم  اسلام  جهان  به صحنه  نگاهی  با  روز،  این  نامگذاری  در 

ارزیابی دقیقی از راهبرد نورانی ایشان داشته باشیم.
زارعی توضیح داد: امروز در بخش بزرگی از جهان، سلطه غرب کاسته 
شده یا از بین رفته است و خبری از این سلطه جهنمی بر دنیا نیست.

وی اضافه کرد: هر چند هنوز غرب بر بخش های از جهان سلطه دارد 
اما دیگر این هیمنه از بین رفته است و جبهه مقاومت خود را تسلیم 
جبهه غرب نکرده و با اقدامات خود آنها را دچار استیصال کرده است.

آرمان های  از  مردم  و حمایت  قدس  روز  تصویر  به  اشاره  با  زارعی 
فلسطین و ایستادگی در برابر استکبار، اظهار کرد: امام خمینی)ره( 
تنها رهبری بود که پایان عمر کمونیسم را اعلام کرد و امروز نیز رهبر 

معظم انقلاب پایان امپراطوری غرب را اعلام می کند.
با  ایران  فرزانه  رهبر  داد:  ادامه  بین الملل  مسائل  کارشناس  این 
صراحت اعلام کردند که قدرت آمریکا رو به افول و فروپاشی است و 

امروز شاهد وقوع این تحقق این سخن هستیم.

 رییس گروه پیشگیری و مبارزه با بیماری های 
نیشابور گفت:  غیرواگیر دانشگاه علوم پزشکی 
شکستگی های ناشی از پوکی استخوان منجر به 
پیامدهای زیادی از جمله تغییر کیفیت زندگی، 
از دست دادن استقلال  ناتوانی و  ایجاد درد و 
سالمندان  در  مرگ  نرخ  افزایش  نیز  و  افراد 

می شود.
و  گفت  در  جمعه  روز  دستجردی  زهرا  دکتر 
استخوان  پوکی  افزود:  ایرنا  خبرنگار  با  گو 
متابولیک  جدی  اختلال  یک  "استئوپروز" 
تراکم  رفتن  دست  از  با  که  است  استخوان 
همراه  استخوان  ساختار  تغییر  و  استخوانی 

است.
یک  یا  استخوان  پوکی   : داشت  اظهار  وی 
یک  که  زمانی  تا  و  است  خاموش  بیماری 
از  علائمی  نشود،  شکستگی  دچار  استخوان 

شایعترین  و  نمی دهد،مهمترین  بروز  خود 
پیامد این بیماری، شکستگی است که به طور 
شایعتری در مچ دست، لگن و مهره های کمری 

رخ می دهد.
این پزشک متخصص بیان کرد: شکستگی های 
پیامدهای  به  منجر  استخوان  پوکی  از  ناشی 
ایجاد  زندگی،  کیفیت  تغییر  جمله  از  زیادی 
افراد  استقلال  دادن  از دست  و  ناتوانی  و  درد 

و نیز افزایش نرخ مرگ در سالمندان می شود.
دستجردی ادامه داد: در فرد مبتلا به بیماری 
پوکی استخوان، یک سقوط ساده از ارتفاع کم، 
یک چرخش ناگهانی، خم و راست شدن سریع 
یا حتی افتادن در یک چاله کوچک می تواند 

موجب شکسـتگی استخوان شود.
بیشترین  میان  این  در  داشت:  بیان  وی 
در  اسـتخوان  پوکی  به  مربوط  ها  شکسـتگی 

ناحیه های لگن، سـتون مهره ها، مچ یا قسمت 
بالای بازو رخ می دهد، البته گاهی شکستگی 
به شکستن  ادامه  تواند در  اسـتخوان می  یک 
سایر اسـتخوان ها نیز منجر شود، بنابراین لازم 
و  تشـخیص  به  نسـبت  وقت  اسـرع  در  است 

درمان این بیماری اقدام شـود.
رییس گروه پیشگیری و مبارزه با بیماری های 
علوم  دانشگاه  بهداشت  معاونت  غیرواگیر 
این  شیوع  افزود:  دستجردی  نیشابور  پزشکی 
بعد  زنان  خصوص  به  و  سالمندان  در  اختلال 
به طوریکه  است،  بالا  بسیار  یائسگی  از سنین 
شکستگی های ناشی از پوکی استخوان در افراد 
از هر  و  نفر  از هر دو زن یک  بالای ۵۰ سال 

چهار مرد یک نفر را درگیر می کند.
اهمیت  به  توجه  با  کرد:  بیان  مسوول  این 
برنامه  اهداف  راستای  و در  استئوپروز  بیماری 

بروز  از  پیشگیری  و  بیماری  این  کنترل 
 " مجازی  دوره  آن،  از  ناشی  شکستگی های 
اصول  ارائه  هدف  با  استئوپروز"  درمان  اصول 
سلامت استخوان، پیشگیری، تشخیص، درمان 
پزشکان  توانمندسازی  و  بیماری  پیگیری  و 
بیماری های  کنترل  و  پیشگیری  اداره  توسط 
و  درمان  بهداشت،  وزارت  عضلانی  اسکلتی 
تاکنون  که  شود  می  برگزار  پزشکی  آموزش 
پنج دوره برپا شده و تعداد ۱۶ نفر از پزشکان 
دانشگاه علوم پزشکی نیشابور برای شرکت در 
با  معرفی شده اند. دستجردی گفت:  دوره  این 
توجه به اینکه اجرای برنامه تشخیص و درمان 
خدمتی  بسته  در  زودی  به  استخوان  پوکی 
دوره  این  گفت  خواهد  قرار  هدف  های  گروه 
های آموزشی تا آموزش کلیه پزشکان در مراکز 

خدمات جامع سلامت ادامه خواهد یافت.

شکستگی ناشی از پوکی استخوان سبب تغییر کیفیت 
زندگی افراد می شود
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رییس  و  پرورش  و  آموزش  وزیر  معاون   
مدارس  تجهیز  و  توسعه  نوسازی،  سازمان 
مازاد  املاک  و  مدارس  مولدسازی  گفت: 
مورد  نحو  بهترین  به  پرورش  و  آموزش 

توجه است، زیرا با تولید ارزش افزوده، برای 
آموزش و پرورش سودمند است.

خان  حمیدرضا  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
با استاندار  محمدی روز پنجشنبه در دیدار 

افزود:  استانداری  محل  در  سمنان 
مولدسازی مدارس و املاک مازاد آموزش 
و پرورش موجب ایجاد ارزش افزوده است 
و در نهایت، دانش آموزان ذینفع این طرح 

خواهند بود.
تجهیز  و  توسعه  نوسازی،  سازمان  رییس 
مولدسازی  محل  از  داد:  ادامه  مدارس 
پرورش  و  آموزش  مازاد  املاک  و  مدارس 
مدرسه  یک  ساخت  اعتبار  می توان 
چندکلاسه را به اعتبار ساخت یک مجتمع 

آموزشی افزایش داد.
ضوابط  و  محدودیت  به  اشاره  با  وی 
زمینه ساز  مولدسازی  افزود:  اعتبارات 
نوسازی  ساخت،  در  اعتبارات  افزایش 
سازمان  رییس  است.  مدارس  تجهیز  و 
اشاره  با  مدارس  تجهیز  و  توسعه  نوسازی، 

رییس  برای دور دوم سفر  برنامه ریزی ها  به 
اولویت  افزود:  سمنان،  استان  به  جمهور 
برنامه  باید  سفر  این  در  مدارس  نوسازی 
به  اعتبارات  جذب  برای  هماهنگی  و  ریزی 
آموزشی  نیمه تمام  تکمیل طرح های  منظور 
نگاه  و  هماهنگی  بررسی،  با  و  باشد  استان 
دوم  سفر  اعتباری  ظرفیت های  از  عادلانه 

رییس جمهور استفاده شود.
با  دیدار  گمنام،  شهدای  گلزار  در  حضور 
در  فقیه  ولی  نماینده  با  دیدار  استاندار، 
خیران  با  دیدار  سمنان،  جمعه  امام  استانو 
عباس  شهید  خانواده  با  دیدار  مدرسه ساز، 
آموزشی،  طرح های  از  بازدید  دانشگر، 
ورزشی و پرورشی، بخشی از برنامه های سفر 
و  توسعه  نوسازی،  روزه رییس سازمان  یک 

تجهیز مدارس به استان سمنان است.

معاون وزیر: مولدسازی مدارس برای آموزش و پرورش 
سودمند است
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5استان ها
اخبار

مدیرکل پزشکی قانونی: موانع 
ایجاد سوله بحران در کرمانشاه 

برطرف شود

با اشاره به  مدیرکل پزشکی قانونی استان کرمانشاه 
اینکه ایجاد سوله بحران برای سامان دهی اجساد در 
خواستار  است  حتمی  نیاز  یک  حساس  زمان های 
این  راه اندازی  برای  ذیربط  دستگاه های  همکاری 

سوله در شهر کرمانشاه شد.
دوشنبه  روز  خانی«  »سلیم  دکتر  ایرنا؛  گزارش  به 
در یک نشست خبری، افزود : سوله بحران یک درد 
اجتماعی است که ما برای آینده استان پیش بینی 
می کنیم و راه اندازی این سوله خدمتی ماندگار برای 
مردم است که می تواند تا ۱۰۰ سال آینده جوابگوی 

بحران های مختلف باشد.
وی با اشاره به اینکه راه اندازی این سوله با رای هر 
۱۱ عضو شورای شهر کرمانشاه مصوب شده و لازم 
ابتدا همه اعضای شورای شهر  الاجراست، گفت: در 
مخالفت  ادامه  در  اما  بودند  سوله  اندازی  راه  موافق 
هایی ایجاد شد که مانع پیشروی کار است و باوجود 
همه هزینه هایی که تاکنون پزشکی قانونی متحمل 

شده است، کار متوقف شده است.
ملی  سرمایه  یک  که  بحران  سوله  کرد:  تصریح  وی 
و  هستیم  آن  تجهیزات  سرقت  شاهد  روز  هر  است 

دغدغه ما فردی نیست بلکه حقوقی و اداری است.
دکتر خانی با بیان اینکه درخصوص راه اندازی این 
سوله فضاسازی های بسیار منفی در فضای مجازی 
صورت گرفته است، اظهار داشت: باوجود همه سنگ 
اندازی هایی که در این مسیر شد اما اصحاب رسانه 
در خصوص مزایای راه اندازی این سوله اطلاع رسانی 
های مفیدی انجام دادند که نهایتا در کمیته تلفیق 

به تصویب رسید.
سال گذشته بیش از ۴۵ هزار معاینه انجام شده است

بخش  در  کرمانشاه  استان  قانونی  پزشکی  مدیرکل 
عملکرد  از  گزارشی  خود  صحبت های  از  دیگری 
پزشکی قانونی در سال گذشته ارائه داد و گفت: کل 
معاینات در سال گذشته ۴۵ هزار و ۴۵۰ نفر بوده، ۲ 
هزار و ۵۹۳ جسد معاینه شده که از این تعداد ۳۵۴ 
مورد از این اجساد در زمان های تعطیل و غیراداری 

بررسی شده است.

مدیر تعاونی روستایی استان 
کرمانشاه:

۱۷ اتحادیه تخصصی و ۶ اتاق 
اصناف کشاورزی در کرمانشاه 

فعال است
 مدیر تعاون روستایی استان کرمانشاه گفت: استان 
قانونی ۶  اتحادیه تخصصی و ثبت  با ۱۷  کرمانشاه 
اول  رتبه  شهرستان ها،  در  کشاورزی  اصناف  اتاق 

کشور را در اختیار دارد.
»ایرج صفایی«  در گفت و گو با ایرنا؛ با بیان اینکه 
جدید  ساختار  ایجاد  در  همچنان  کرمانشاه  استان 
از  است؛  پیشتاز  کشور  در  کشاورزی  صنفی  نظام 
تشکیل ۲ اتحادیه و یک اتاق صنفی در شهرستان 

های استان در هفته آینده خبر داد.
وی اضافه کرد: با تشکیل این ۲ اتحادیه و یک اتاق 
هشت  استان  شهرستان   ۱۴ از  کشاورزی،  اصناف 

شهرستان صاحب اتاق اصناف می شود.
قانونی اساسنامه و  بر رعایت مفاد  ادامه  صفایی در 
دستورالعملها توسط اتحادیه و اتاق اصناف کشاورزی 
و  مدیران  از  و  کرد  تاکید  استان  های  شهرستان 
مراجع  در  خواست  کشاورزی  تشکلها  نمایندگان 
حضور  با  تخصصی  های  نشست  و  گیر  تصمیم 
همیشگی نهایت تلاش خود در راستای منافع بهره 

برداران کشاورزی استان داشته باشند.
مدیر تعاونی روستایی استان کرمانشاه همچنین از 
باقیمانده  های  شهرستان  روستایی  تعاونی  مدیران 
خواست هرچه سریعتر با اتصال به سامانه "سبک" 
مجوز  و کسب صدور  مدارک  گذاری  بار  به  نسبت 
شناسنامه  همچنین  اصناف،  اتاق  تشکیل  پرونده 
کردن باغات و سایر محصولات کشاورزی خود اقدام 

کنند.
به  کشاورزی  صنفی  نظام  داد:  توضیح  صفایی 
عنوان ساختار و شبکه ای که منافع قانونی، صنفی 
کند،  می  پیگیری  را  برداران  بهره  کل  اجتماعی  و 
قانونی خود در جهت  با وظایف مقرر شده  منطبق 
و  کشاورزان  و  اعضا  دانش  و  مهارت  سطح  ارتقای 
همچون  مواردی  در  تکنولوژی،  سطح  همچنین 
چگونگی استفاده از ظرفیت های حوزه فن آوری و 
دانش بنیان در بخش کشاورزی، برنامه ریزی و ورود 
می نماید. در استان ۲ میلیون نفری کرمانشاه حدود 
مشغول  کشاورزی  بخش  در  بردار  بهره  هزار   ۱۲۵
فعالیت هستند.استان کرمانشاه با بیش از ۹۵۰ هزار 
هکتار زمین کشاورزی و تولید سالانه چهار میلیون 
و ۵۰۰ هزار تن انواع محصولات کشاورزی، دامی و 

باغی یکی از قطب های کشاورزی کشور است.

ایثارگران استان   مدیرکل بنیاد شهید و امور 
ماموریت های  و  رسالت ها  از  یکی  کرمانشاه 
و  ایثار  فرهنگ  ترویج  را  کل  اداره  این  اصلی 
شهادت در جامعه دانست و از رسانه ها خواست 

در این راستا بیشتر تلاش کنند.
ایرنا؛ »خسرو شهیدی« در حاشیه  به گزارش 
و  ایثار  فرهنگ  مروجان  از  تجلیل  مراسم 
و  شهید  بنیاد  کل  اداره  نمازخانه  در  شهادت 
امور ایثارگران استان کرمانشاه، در گفت و گو 
با خبرنگار ایرنا افزود: رسالت و ماموریت اصلی 
بنیاد شهید ترویج فرهنگ ایثار و شهادت است 
خوبی  به  می توانیم  ما  که  راه هایی  از  یکی  و 
این فرهنگ را در جامعه ترویج دهیم رسانه ها، 

مطبوعات و وسایل ارتباط جمعی هستند.
را  امور  خوبی  به  ما  اگر  کرد:  یادآوری  وی 
حتما  باشیم  داشته  دقت  و  کنیم  پیگیری 
فرهنگ ایثار و شهادت، کارکرد و تاثیر بسزایی 
داشت  خواهد  کشور  عمومی  فرهنگ  روی  بر 
توانیم  ایثار و شهادت می  با ترویج فرهنگ  و 
این فرهنگ را به خوبی به جامعه و نسل جوان 

معرفی کنیم.
استان  ایثارگران  امور  و  شهید  بنیاد  مدیرکل 
اینکه  بیان  با  سخنانش  ادامه  در  کرمانشاه 
ایثار  فرهنگ  ترویج  با  ارتباط  در  کارگروه   ۲
یکی  گفت:  است،  فعال  استان  در  شهادت  و 
که  است  ایثارگران  کمیته  ها  کارگروه  این  از 
ایثار  با حوزه  مرتبط  های  دستگاه  از  ترکیبی 
های  برنامه  در  و  هستند  آن  عضو  شهادت  و 
ملی از جمله در تکریم جامعه ایثارگری با بنیاد 
شهید همکاری دارند و کارگروه دیگر شورای 
آن  ریاست  که  است  شهادت  و  ایثار  فرهنگ 
استاندار و دبیری آن نیز به عهده بنیاد شهید 

است.

شورای  جلسه  سه  گذشته  سال  وی  گفته  به 
فرهنگ ایثار و شهادت در استان تشکیل شد 
کمیته  جلسه   ۲ آینده  ماه  یک  در  امسال  و 
این  از  یکی  که  کنیم  برگزار  را  ایثارگران 
و  بنیاد شهید کشور  رئیس  با حضور  جلسات 
در  وزرا  مشاوران  از  نفر   ۳۰ با حضور  دیگری 
در  روز  سه  مدت  به  که  است  ایثارگران  امور 
پاسخگوی  و  یابند  حضور  کرمانشاه  استان 

نیازهای ایثارگران در ادارات خواهند بود.
وی تصریح کرد: نتیجه فعالیت این جلسات را 
در  شهادت  و  ایثار  فرهنگ  شورای  جلسه  در 

استانداری مطرح می کنیم.
استان  ایثارگران  امور  و  شهید  بنیاد  مدیرکل 
کرمانشاه در ادامه سخنانش مهمترین اولویت 
اداره کل را در سال جاری تکریم جامعه  این 
می کنیم  تلاش  گفت:  و  دانست  ایثارگری 
امسال بتوانیم ۱۰۰ درصد خانواده های شاهد 

را در صورت تامین نیروی انسانی و رفع مسایل 
و مشکلات، مورد تکریم قرار دهیم.

شهیدی یادآوری کرد: تکریم جامعه ایثارگری 
که  هایی  دستگاه  سایر  مشارکت  با  را  استان 
براساس قانون جامع خدمت رسانی به ایثارگران 
اعتباراتی که در اختیار دارند  باید یک درصد 
شود  شهادت  و  ایثار  فرهنگ  ترویج  صرف  را 
انجام می دهیم و از نزدیک مسایل و مشکلات 

ایثارگران را بررسی می کنیم.
خبرنگاران  از  نفر   ۱۰ از  مراسم  این  پایان  در 
فعال در عرصه ترویج فرهنگ ایثار و شهادت 
و  تقدیر  لوح  اهدای  با  کرمانشاه  استان  در 

هدایایی تجلیل شد.
با ۲ میلیون  ایرنا، استان کرمانشاه  به گزارش 
با  مشترک  مرز  کیلومتر   ۳۷۱ جمعیت،  نفر 
هزار   ۳۰ استان  این  مردم  دارد،  عراق  کشور 
ایثارگر شامل ۹ هزار و ۸۰۰ شهید، ۲۲ هزار 

انقلاب  تقدیم  آزاده   ۷۵۰ و  هزار  و  جانباز 
اسلامی کرده است.

همچنین تقدیم ۸۵۰ زن شهیده، ۱۵۵۰ بانوی 
جانباز و ۷۵۰ شهید زیر ۱۵ سال از سندهای 
زنان  اول  رتبه  است،  استان  این  مردم  افتخار 
بیشترین  که  استان  دومین  و  کشور  جانباز 
اسلامی  انقلاب  تقدیم  را  شهیده  زنان  تعداد 

کرده از آن کرمانشاه است.
دفاع مقدس  از ۲۷ عملیات طی دوران  بیش 
در کرمانشاه از جمله مرصاد، بازی  دراز، تنگ 
حاجیان، محمد رسول  الله )ص(، والفجر ۱۰، 
مطلع الفجر انجام شده و همچنین شهر نودشه 
و روستاهای زرده و دیره شهرستان دالاهو در 
دوران جنگ تحمیلی بمباران شیمیایی شدند 
و اینها همگی سندی بر حقانیت و مظلومیت 

مردم این دیار است

مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان کرمانشاه:

رسانه ها برای ترویج فرهنگ ایثار و شهادت در 
جامعه تلاش کنند

اخبار

رفع مشکلات و تقویت زیرساخت ها 
در مرز پرویزخان نیازمند توجه ویژه 

مسوولان است

به  اشاره  با  کرمانشاه  استان  نظارت گمرکات   سرپرست حوزه 
مشکلات و کاستی های موجود در مرز رسمی پرویزخان گفت: 
رفع این نواقص و مشکلات تقویت زیر ساخت ها برای افزایش 
حجم مبادلات تجاری و اقتصادی در این گذرگاه بین المللی و 

راهبردی نیازمند توجه ویژه مسوولان است.
به گزارش خبرنگار ایرنا، »علی اصغر عباس زاده« روز یکشنبه در 
دیدار با سرپرست فرمانداری قصرشیرین با تشریح وضعیت موجود 
در گمرک مرز رسمی پرویزخان، افزود: پرویزخان یکی از مرزهای 
مهم است که با سهم ۶ میلیارد و ۴۹۳ میلیون و ۹۹۵ هزار دلاری 
مجموع صادرات استان کرمانشاه طی پارسال، ۹۷۱ میلیون و 
۵۳۳ هزار و ۴۳۸ دلار کالا به وزن ۲ میلیون و ۵۰۰ هزار و ۸۶۵ 

تن بیشترین سهم را به خود اختصاص داده است.
و  ظرفیت ها  به  اشاره  با  نیز  قصرشیرین  فرمانداری  سرپرست 
قابلیت هایی موجود در مرز پرویزخان و با اذعان به دغدغه ها 
و مشکلات این مرز رسمی، افزود: یکی از مشکلات این گذرگاه، 
مشکل ساختاری آن است و این مشکل از ابتدای شروع به کار این 

مرز رسمی تاکنون مرتفع نشده است.
»محمد حیدری« افزود: مشکلات نوظهوری که به صورت روزمره 
اتفاق می افتد از دیگر مسایلی است که مرز رسمی پرویزخان 
درگیر آن است ضمن اینکه رویکرد متفاوت دستگاه های همکار 

در این مرز نیز از دیگر مشکلات این گذرگاه رسمی است.
او ادامه داد: هر یک از این مشکلات نیازمند اتخاذ تدبیر است و 
اگر خبرگی و ممارست پشت این کار نباشد و ریسک پذیرش 
مسوولیت نیز وجود نداشته باشد فعالیت ها در این مرز رسمی 
تعطیل می شود و در نتیجه شاهد کاهش حجم تجارت خارجی 

نیز خواهیم بود.
رفع مشکلات و تقویت زیرساخت ها در مرز پرویزخان نیازمند 

توجه ویژه مسوولان است
سرپرست فرمانداری قصرشیرین در ادامه گفت: باید با جدیت 
کامل و با وحدت، همگرایی و هم بستگی بتوانیم مشکلات موجود 

در مرز رسمی پرویزخان را برطرف کنیم.
حیدری اضافه کرد: با توجه به گسترده بودن رویه های گمرکی 
گمرک پرویزخان، راه برون رفت از این مشکلات، تخصصی شدن 
گمرک پرویزخان است که با انجام این مهم هم شاهد حاکمیت 
نظم بیشتری در مرز خواهیم بود و هم درآمد بیشتری نیز حاصل 

می شود.

کمیته امداد بیش از ۱۳ هزار شغل در 
کرمانشاه ایجاد کرد

مدیرکل کمیته امداد امام )ره( استان کرمانشاه گفت: 
این نهاد در سال گذشته توانست با ایجاد شغل پایدار 
برای ۱۳ هزار و ۵۰۰ نفر از مددجویان این نهاد ، ۸۶ 

درصد بیشتر از سال قبل از آن اشتغالزایی کند.
»پیمان ترکمانه« روز یکشنبه در گفت و گو با خبرنگار 
ایرنا اظهار کرد: این تعداد اشتغال در سال گذشته با 
پرداخت حدود ۹۰۰ میلیارد تومان تسهیلات قرض 
الحسنه از محل منابع تبصره ۱۶ و ۱۸ و تسهیلات 
بانک مهر و صندوق قرض الحسنه امداد ولایت تامین 

اعتبار شده است.
وی افزود: در حالی که این نهاد در سال ۱۴۰۰ موفق 
شد برای هفت هزار و ۲۵۸ نفر شغل ایجاد کند این 
میزان در سال ۱۴۰۱ با افزایشی ۸۶ درصدی به ۱۳ 

هزار و ۵۰۰ نفر برسد.
کرمانشاه  استان  )ره(  امام  امداد  کمیته  مدیرکل 
تنها دستگاهی در کشور  نهاد  این  اینکه  به  اشاره  با 
است که پس از پرداخت تسهیلات به متقاضیان ایجاد 
اشتغال، بر روند اجرای آن نیز نظارت می کند، افزود: 
کمیته امداد این نظارت ها را از زمان پرداخت تا شروع 

به کار یک طرح در هفت مرحله انجام می دهد.
ترکمانه تاکید کرد: بر همین اساس در سال ۱۴۰۱ 
کمیته امداد کرمانشاه با ۹۹.۲ درصد صحت در ایجاد 
های  دستگاه  از  یکی  عنوان  به  اشتغال  پایداری  و 

شاخص در استان در این حوزه انتخاب شد.
کمیته امداد بیش از ۱۳ هزار شغل در کرمانشاه ایجاد 

کرد
استان  امداد  کمیته  این  بر  علاوه  شد:  یادآور  وی 
کرمانشاه در بخش کیفیت شغل های ایجاد شده نیز 
موفق به احراز عنوان دوم در کشور در سال گذشته 

شد.
ترکمانه، ایجاد اشتغال و کمک به خودکفایی مددجویان 
زیرپوشش را از اولویت های این نهاد دانست و افزود: 
پرداخت تسهیلات اشتغال به مددجویان نیز در همین 
راستا و با هدف خودکفایی جمعیت زیر پوشش و در 

نهایت خروج از چرخه حمایتی انجام می گیرد.

منطقه ای  آب  شرکت  توسعه  طرح  معاون   
فیزیکی طرح  پیشرفت  میزان  اردبیل گفت: 
اردبیل به ۷۰  ارتقاء کیفی تصفیه خانه آب 

درصد رسید.
به گزارش ایرنا، جبرئیل رمضانی روز دوشنبه 
کیفی  ارتقاء  طرح  از  خبرنگاران  بازدید  در 
سد یامچی اردبیل اظهار کرد: تاکنون برای 
اعتبار  ریال  میلیارد   ۳۵۰ طرح  این  اجرای 
 ۵۰۰ نیازمند  آن  تکمیل  و  شده  هزینه 

میلیارد ریال اعتبار است.
طرح هایی  جزو  طرح  این  کرد:  اضافه  وی 
پیش  و  شده  اجرا  مقرر  زمان  در  که  است 

برداری  بهره  به  دولت  هفته  شود  می  بینی 
برسد.

ای  منطقه  آب  شرکت  توسعه  طرح  معاون 
اردبیل افزود: در گذشته آب اردبیل کیفیت 
لازم را نداشت و شهروندان از تغییر رنگ و 
بوی آب آشامیدنی گله مند بودند از همین 
رو شرکت آب منطقه ای اردبیل برای کیفی 
ایستگاه  احداث  به  اقدام  شرب  آب  سازی 
پمپاژ شناور سد یامچی کرد تا مردم از آب 

سالم و بهداشتی بهره مند شوند.
وی ادامه داد: علاوه بر احداث ایستگاه پمپاژ 

آب،  کیفی  ارتقاء  برای  یامچی،  سد  شناور 
احداث شد  یامچی هم  آبگیر سد  برج  طرح 
که پیشرفت فیزیکی آن به ۹۵ درصد رسیده 
و پیش بینی شده این طرح و خط انتقال دوم 
از برج آبگیر تا ورودی تصفیه خانه اردبیل با 
به  دولت  هفته  ریال  میلیارد  هزار   ۲ صرف 

بهره برداری برسد.
رمضانی با اشاره به کاهش بارشها و به دنبال 
آن کاهش آب ذخیره شده در سدهای استان 
رویه  بی  استفاه  و  بارش  نبود  بدلیل  افزود: 
و  یافته  کاهش  یامچی  سد  آب  شهروندان، 
انتظار می رود شهروندان از مصرف بی رویه 

آب خودداری کنند.
تصفیه  کیفی  ارتقاء  طرح  فیزیکی  پیشرفت 

خانه اردبیل به ۷۰ درصد رسید
منطقه ای  آب  شرکت  توسعه  طرح  معاون 
را  اردبیل  آبی  تنش  اینکه  بیان  با  اردبیل 
تهدید می کند، افزود: این شرکت با مدیریت 
که  است  این  بدنبال  آب  بهینه  مصرف 
مواجه  آب  کمبود  با  تابستان  در  شهروندان 

نشوند.
رمضانی تامین آب آشامیدنی مطمئن و پایدار 
از  اردبیل  استان  برای مراکز جمعیتی در  را 
منطقه ای  آب  شرکت  اصلی  وظایف  جمله 
اردبیل دانست و افزود: در سد یامچی ضمن 
و  دوره ای  تعمیرات  انجام  برنامه ریزی جهت 
تمهیدات  ایمنی،  و  پایداری  کنترل  عملیات 

لازم برای پایش کیفی مخزن انجام می گیرد.
منطقه ای  آب  شرکت  توسعه  طرح  معاون 
مصرف  بی رویه  افزایش  داد:  ادامه  اردبیل 
آب، کاهش آورد آب حوضه آبریز مشکلات و 
چالشهای جدی در زمینه آب مورد نیاز ایجاد 
کرده است و کشاورزان باید در رعایت الگوی 
مصرف  در  هم  اردبیلی  شهروندان  و  کشت 

بهینه آب جدیت بیشتری داشته باشند.
و  بی رویه  مصرف  اینکه  بیان  با  رمضانی 
بخش  در  بویژه  آبی  منابع  از  غیرعلمی 
داده  هدر  را  آب  از  زیادی  حجم  کشاورزی 
و از ذخایر آن می کاهد ، اضافه کرد: با وجود 
منابع،  و کاهش  اخیر  خشکسالی چند سال 
همچنان  استان  این  در  آب  بی رویه  مصرف 

وجود دارد و این موضوع نگران کننده است.
به  یامچی  سد  آبریز  حوضه  ایرنا  گزارش  به 
عنوان اصلی ترین منبع تامین آب شرب شهر 
کیلومترمربع  وسعت حدود ۷۲۵  در  اردبیل 
دارای پنج سرشاخه لای چای، نیرچای، امام 
چای، مشتقین چای و جوراب چای است که 
محل  در  آبراهه ها  این  پیوستن  بهم  از  پس 
بالیخلی  رودخانه  یامچی،  سد  ساختگاه 
چای را تشکیل می دهند، این سرشاخه ها و 
کوه سبلان سرچشمه  ارتفاعات  از  انشعابات 
شرق  به  غرب  جهت  و  امتداد  در  و  گرفته 
به  اردبیل  شهر  مرکز  از  عبور  با  و  استان 

رودخانه قره سو می پیوندد

پیشرفت فیزیکی طرح ارتقاء کیفی تصفیه خانه اردبیل به 
۷۰ درصد رسید
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استان  مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی   
برای  از ۱۰۰ میلیارد ریال  اردبیل گفت: بیش 
احداث ایستگاه آتش نشانی شرکت شهرک های 

صنعتی اردبیل هزینه شده است.
هاشم علایی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار 
روز  استانداردهای  اساس  بر  ایستگاه  این  کرد: 
آتش نشانی  ادوات  و  خودرو  خرید  با  و  احداث 

تجهیز شده است.
راهبری  واگذاری  تفاهم نامه  انعقاد  از  وی 
به  صنعتی  شهرک های  آتش نشانی  ایستگاه 
و  داد  خبر  استان  شهرهای  شهرداری های 
شرکت  تفاهم نامه  طی  راستا  همین  در  گفت: 
و  شهرداری  فرمانداری،  صنعتی،  شهرک های 
امور  خلخال،  صنعتی  شهرک  خدماتی  شرکت 

راهبری ایستگاه آتش نشانی شهرک صنعتی این 
شهرستان به شهرداری خلخال واگذار می شود.

این  از  بهره برداری  آغاز  با  داد:  ادامه  علایی 
ایستگاه، روند ارائه خدمات ایمنی و آتش نشانی 
شهرک  این  در  مستقر  تولیدی  واحدهای  به 
نیز  خلخال  شهر  ساکنان  و  یافت  خواهد  ارتقا 

می توانند از خدمات آن بهره مند شوند.

آتش نشانی  ایستگاه های  به  اشاره  با  علایی 
احداث شده در شهرک های صنعتی، اظهار کرد: 
برای ارتقای سطح ایمنی و حفاظت از واحدهای 
تولیدی ، واگذاری امور راهبری این ایستگاه ها 
به  وارده  خسارت  کاهش  و  شهرداری ها  به 
واحدهای تولیدی در مواقع بروز حوادث تلاش 

می شود.

بیش از ۱۰۰ میلیارد ریال صرف ایستگاه آتش نشانی شهرک های صنعتی اردبیل شد
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گنج خانلو:  ۴مدال آسیایی گرفتم اما 
اثری در زندگی من نداشت

به شرایط  اشاره  با  ایران   ملی پوش دوچرخه سواری 
نابرابر بین رشته های ورزشی گفت: با وجود کسب ۴ 
مدال در سال ۱۴۰۱ هیچ تغییری در روند زندگی من 
به وجود نیامد اما همچنان برای موفقیت در این رشته 

تلاش و تمرین می کنم.
محمد گنج خانلو روز جمعه در گفت وگو با خبرنگار 
ایرنا اظهار کرد: پس از مدت ها بلاتکلیفی در روزهای 
پایانی سال شاهد یک اتفاق خوب بودیم و در نهایت 
انتخابات فدراسیون برگزار شد. الان خیلی زود است 
که  چرا  کنیم  صحبت  آینده  مورد  در  بخواهیم  که 
داد  فرصت  فدراسیون  رئیس  و  جدید  تیم  به  باید 
اصطلاح  به  و  کرده  عملیاتی  را  خود  برنامه های  تا 
به  فدراسیون  اینکه  از  اما  دهند.  نشان  را  خودشان 

آرامش رسید، خوشحالم.
که  مدال هایی  خصوص  در  کشورمان  رکاب زن  این 
در سال ۱۴۰۱  کرد، گفت:  در سال گذشته کسب 
چهار مدال مهم را برای دوچرخه سواری ایران کسب 
کردم، طلای بازی های کشورهای اسلامی، مدال برنز 
و  سومی  مقام  کسب  آسیا،   قهرمانی  اسکریچ  ماده 
اومنیوم  ماده  دوچرخه سواری  تاریخ  مدال  نخستین 
را  تاجیکستان  در  تیمی  استقامت  تایم تریل  برنز  و 
زندگی  در  مثبتی  اثر  مدال ها  این  اما  آوردم  بدست 

من نداشت.
اومنیوم  ماده  مدال  کسب  اهمیت  بر  تاکید  با  وی 
گفت: این رشته در بازی های آسیایی هانگ ژو وجود 
دارد و تنها رشته نیمه استقامتی انفرادی در المپیک 
برای همین موفقیت در آن بسیار حائز  هم هست، 

اهمیت است.
بازی های  در  مدال  کسب  حصوص  در  گنج خانلو 
آسیایی هانگ ژو، خاطر نشان کرد: قبل از بازی های 
جاده  و  پیست  آسیایی  مسابقات  هانگ ژو،  آسیایی 
را داریم که به ترتیب طی ماه های خرداد و تیر در 
تایلند و مالزی برگزار می شود. تکلیف ما در بازی های 
آنجا مشخص می شود چرا که زمان زیادی  آسیایی 
تا هانگ ژو نخواهیم داشت و عملا عیار تیم در آنجا 

معلوم خواهد شد.
سایر  با  ایران  دوچرخه سواری  اختلاف  مورد  در  او 
رقبای آسیایی تاکید کرد: اگر بخواهیم منصفانه نگاه 
کنیم با اختلاف بسیار زیاد از همه تیم های آسیایی، 
ژاپن قرار داد و بعد از آن تیم هایی از جمله قزاقستان، 
هنگ کنگ، کره جنوبی، اندونزی و تیم های دیگر قاره 
حضور دارند. در مورد تجهیزات هم فاصله بسیاری 
اینکه  خصوص  به  داریم  آسیایی  تیم های  سایر  با 
را  مشکلات  هم  دلار  قیمت  افزایش  و  ارز  نوسانات 
دوچندان کرد چراکه تمامی تجهیرات ما باید از خارج 

از کشور تهیه شود.
اینکه  مورد  در  ایران  دوچرخه سواری  ملی پوش  این 
برای تهیه یک دوچرخه  چه میزان باید هزینه کرد 
گفت: قیمت دوچرخه ای که ما در اختیار داریم حدود 
۱۰۰ تا ۲۰۰ میلیون تومان است اما قیمت دوچرخه 
میلیون   ۸۰۰ حداقل  حالت  کمترین  در  ما  رقبای 
تومان است که این اختلاف فاحش نشان می دهد چه 
کار سختی برای رقابت داریم. اگر در چنین شرایطی 
دوچرخه سواری مدال بگیرد شاهکار کرده چرا که این 

فاصله را با حرف و سخن نمی توان پر کرد.
کرد  اشاره  هم  خارجی  پیشنهادهای  به  گنج خانلو 
با  کشورمان  رکاب زنان  شرایط  همین  در  افزود:  و 
پیشنهادهایی هم مواجه می شوند اما بهترین حالت 
تا  است  و جهان  آسیا  باشگاهی  تیم های  در  حضور 
بتوانیم ورزش خودمان را آنجا ادامه داده اما برای تیم 
ملی کشورمان رکاب بزنیم و اگر این فرصت به دست 

بیاید،  باید از آن بهره برد.
ایران  دوچرخه سواری  می خواهیم  اگر  داد:  ادامه  او 
بودجه  باید  باشیم  مدال آور  آسیا  در  و  باشد  موفق 
فدراسیون را افزایش داد،  بودجه ای که الان داریم به 
هیچ عنوان پاسخگو نیست، چه چیزی ارزان شده که 

بودجه ورزش نیز کاهش یابد؟
ملی پوش دوچرخه سواری در پاسخ به این سئوال که 
آیا مدال ها و پاداش هایی که می گیرد تغییری در روند 
زندگی حرفه ای او داشته یا خیر گفت: در سال ۲۰۱۹ 
مدال طلای قهرمانی آسیا را گرفتم اما دو سال بعد 
جایزه آن را به من دادند که در آن سال حدود ۴۰ 
آن دست من  بازهم همه  البته  تومان شد،  میلیون 
این  از  مسایلی  و  مالیات  با کسر  که  نگرفت چرا  را 
دست در نهایت ۳۶ میلیون و پانصد هزار تومان به من 
رسید که همه آن هم خرج خرید تجهیزات و وسایل 
ضروری دوچرخه شد. البته بازهم حرفی نداریم و اگر 
بیمه و حقوق به ملی پوشان تعلق بگیرد هم راضی 

هستیم.

وحید شمسایی: از جوانگرایی در 
تیم ملی خوشحالم

خبر

معاون وزیر ورزش: مردم ایران پیشرو و 
میدان دار روز قدس هستند

معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی وزارت ورزش 
گفت: شاید کمتر کسی فکر می کرد این روز بعُد جهانی 
داشته باشد اما امروز شاهد آن هستیم این افتخار نصیب 
روز قدس  میدان دار  و  پیشرو  ایران  مردم  و  ایران شده 

هستند.
به گزارش ایرنا، سینا کلهر روز جمعه در حاشیه مراسم 
راهپیمایی روز جهانی قدس در گفت وگو با خبرنگار ایرنا 
و  فلسطین  مردم  از  دفاع  حرکت  شروع  داشت:  اظهار 
عمومی شدن آن در میان کشورهای جهان از حرکتی 
خمینی  امام  حضرت  پیش  دهه  چهار  که  شد  شروع 
)ره( آن را روز جهانی قدس برای دفاع از مردم مظلوم 

فلسطین نامگذاری کردند.
بعُد  روز  این  می کرد  فکر  کمتر کسی  شاید  افزود:  وی 
جهانی داشته باشد اما امروز شاهد آن هستیم این افتخار 
نصیب ایران شده و مردم ایران پیشرو و میدان دار روز 

قدس هستند.
معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی وزارت ورزش 
خاطرنشان کرد: اگر امروز در جهان، حقوق مردم مظلوم 
جهانی  روز  خاطر  به  گرفته  قرار  توجه  مورد  فلسطین 
قدس است. در گذر زمان مشخص شد که روز جهانی 

قدس چقدر اهمیت دارد.
چقدر  حرکت  این  بدانیم  می خواهیم  اگر  گفت:  کلهر 
موثر بوده است باید واقعیت امروز را ببیینم، وقتی میزان 
دشمنی با این اتفاق را مشاهده می کنیم متوجه می شویم 

روز قدس چقدر مهم و با صلابت است.

عموزاد: مدالم تقدیم به مردم ایران / 
بالا بردن پرچم کشورم بالاترین عزت 

است

قهرمان طلایی کشورمان در کشتی آزاد قهرمانی آسیا 
مدالش را به مردم تقدیم کرد.

به گزارش ایرنا، روز نخست مسابقات قهرمانی کشتی آزاد 
قهرمانی آسیا در شهر آستانه قزاقستان با کسب تنها یک 
مدال طلا برای تیم کشورمان همراه بود و رحمان عموزاد 
نماینده وزن ۶۵ کیلوگرم کشتی آزاد توانست بر جایگاه 

اول آسیا بایستد.
عموزاد پس از استراحت در دور نخست، در دور دوم و در 
مرحله یک چهارم نهایی با نتیجه ۶ بر صفر سنجر مختار 
از قزاقستان را مغلوب کرد و راهی مرحله نیمه نهایی شد. 
وی در این مرحله با نتیجه ۲ بر ۱ از سد ریوما آنراکیو 
از ژاپن به پیروزی دست یافت و راهی دیدار فینال شد. 
تومور  تولگا   ۱ بر   ۳ نتیجه  با  پایانی  دیدار  در  عموزاد 
اوچیر دارنده مدال برنز جهان از مغولستان را از پیش رو 

برداشت و به مدال طلا دست یافت.
عموزاد پس از کسب مدال طلای آسیا در یک گفت وگوی 
کشورم  خوب  مردم  دعا  و  خدا  لطف  گفت:  تلویزیونی 
شامل حالم شد تا بتوانم امروز مدال طلا را از آن خود 
کنم و خوشحالم که توانستم دل مردم کشورم را شاد 
کنم و پرچم کشورم را بالا ببرم که این بالاترین عزت 
برای من است. امیدوارم این روند برای من ادامه داشته 
من  راه  ادامه  شوم.  بهتر  و  بهتر  بتوانم  روز  هر  و  باشد 
مسابقات جهانی ۲۰۲۳ است و بعد از آن هم المپیک که 

امیدوارم بتوانم بازهم مردم را شاد کنم.
این مسابقات هم  برای حضور در  وی درباره شرایطش 
قهرمانی آسیا  رقابت های  از  قبل  روز  اظهار داشت: ۲۰ 
بود که با نظر کادر فنی به لیست تیم ملی اضافه شدم 
و تمریناتم را آغاز کردم و جایگزین پیمان بیابانی شدم 
که از همین جا برای او آرزوی سلامتی می کنم. نظر کادر 
فنی این بود که من در این مسابقات حضور داشته باشم و 
خدارا شکر می کنم که با ۲۰ روز تمرین توانستم حریفان 
را شکست دهم و طلایی شوم و این مدال با ارزش را به 

مردم عزیز کشورم هدیه می کنم.

وفایی: بهترین نمایشم را در قهرمانی 

جهان خواهید دید

 ملی پوش اسنوکر کشورمان معتقد است که در رقابت های قهرمانی جهان 
که از فردا آغاز می شود او به دنبال بهترین عملکردش است.

و  آغاز می شود  انگلیس  میزبانی  به  قهرمانی جهان   اسنوکر   مسابقات 
راه  این مسابقات  اصلی  به مرحله  نماینده کشورمان که  وفایی  حسین 

پیدا کرده است، با دینگ جون هوی نماینده کشور چین روبرو می شود.
وفایی در رقابت های انتخابی قهرمانی جهان توانست با دو پیروزی برابر 
جکسون پیج و اندرو پاجت نمایندگان ولز به مرحله نهایی صعود کند. 
درباره   METRO با سایت  در گفت وگو  اسنوکر کشورمان  پوش  ملی 
عملکردش در مرحله انتخابی گفت: وقتی به مسابقات مقدماتی می روید، 
فقط می خواهید که برنده از آن عرصه خارج شود و به مرحله اصلی بروید، 
این برای من مهم است، من به بازیکنان دیگر بی احترامی نمی کنم، اما 

مسابقات تازه شروع شده است.
وی افزود: در پایان روز فقط برد به یادم می ماند و باید فراموش کنم که 
چگونه بازی می کنم، شاید اگر دوباره مسابقه ام را تماشا کنم آنقدرها هم 
بد نباشد، اما داشتم چند ضربه آسان را به خاطر موقعیت از دست دادم. 

این مشکل من است، امیدوارم در آینده آن را بهبود بخشم.
وفایی درباره رقیبانش در مرحله نهایی اسنوکر قهرمانی جهان، خاطرنشان 
کرد: برای من مهم نیست که با چه کسی بازی می کنم، فقط می خواهم 
بازی خود را انجام دهم. این وظیفه من است که اسنوکر بازی کنم و تمام 
قرعه  رقیبان سخت هستند،  بدهم، همه  انجام  پیروزی  برای  را  تلاشم 

آسانی وجود ندارد، بنابراین خوشحالم مقابل هر رقیبی بازی کنم.

تشریح  با  ایران  فوتسال  ملی  تیم  سرمربی 
زمانی  گفت:  جاری  سال  برای  برنامه هایش 
گفتند  خیلی ها  شدم  ملی  تیم  سرمربی  که 
نباید تغییر نسل بدهم اما حالا خوشحالم که 

جوانگرایی کردم.
شمسایی  وحید  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
آستانه  در  ایران  فوتسال  ملی  تیم  سرمربی 
در  شنبه  روز  ازبکستان   با  تدارکاتی  دیدار 
ضمن  شمسایی  شد.  حاضر  خبری  نشست 
سئوالات  به  تیمش،  شرایط  آخرین  تشریح 
خبرنگاران حاضر در کمپ تیم های ملی پاسخ 

داد.
ازبکستان حریف دیرینه ماست

گفت:  ابتدا  در  فوتسال  ملی  تیم  سرمربی 
همیشه  است.  ما  دیرینه  حریف  ازبکستان 
آسیا  در  فینال  پای  یک  تقریباً  ژاپن،  جز  به 
بوده است. اگر اشتباه نکنم ازبکستان سه بار 
با ایران به فینال آسیا رسیده است. در یکی دو 
سال اخیر ازبکستان با بهترین تیم های جهان 
فدراسیون  در  دبیرکل  یک  است.  کرده  بازی 
ازبکستان  مربی  است.  قوی  خیلی  که  دارند 
همبازی من بوده است. دروازه بانشان هم فکر 
کنم پرویز دهداری به او گل زده است! از زمان 
تخت جمشید دارد بازی می کند و این نسل 

هم او را دیده است.
هیچ اردویی از دست نرفته است

وی در خصوص انتقاداتش از شرایط تیم ملی 
گفت: گلایه نکردم. با صراحت حرفم را میزنم. 
یکی دو حرف نقل قول از من زدند و مجبور 
شدم در اینستاگرام پیام منتشر کنم. برنامه ام 
را به فدراسیون داده بودم و گفتم در چه زمانی 
شهاب سفال منش و لژیونرها بیایند. کریمیان 
را  کارش  تاج  مهدی  و  سرپرست  عنوان  به 
کرده است. با این حال مشکلات هست. تا الان 
اردوها  از  هیچکدام  و  است  برقرار  ما  اردوی 
از دست نرفته است. به تایلند رفتیم و برنامه 
ریزی تایلند هم شده است. معتقدم یک سال 
مانده به جام جهانی باید با تفکر بیشتری جلو 

برویم.
از جوانگرایی در تیم ملی خوشحالم

فوتسال  ملی  تیم  در  جوانگرایی  درباره  وی 
نه،  یا  است  رسیده  هدفش  به  الان  اینکه  و 
گفت: جابجا کردن بازیکنان بزرگ در آمادگی 
جابجا  نسل طلایی  این  باید  بود.  کار سختی 
بزرگان رشته های  از  پارسال خیلی  می شد. 
ورزشی به من گفتند کارت اشتباه است ولی 
امروز خوشحالم که مبلغ قرارداد جوانها تغییر 
کرد. خیلی از بازیکنان ما را خارج از ایران می 
خواهند. حسین طیبی هم دارد کمک بزرگی 

می کند.
خواستن اسپانیا باعث افتخار است

بازیکنان  حضور  مورد  در  ملی  تیم  سرمربی 

باعث  این  گفت:  خارجی  های  لیگ  در  ایران 
دنبال  اسپانیا  لیگ مثل  افتخار است که یک 
بازیکنان ما است. دو بازیکن دیگر ما را هم می 
خواهند که طیبی دارد کارهایش را می کند. از 
این بابت خوشحالم. من هدف یک سال و نیمه 
برسیم  آن  به  اگر  که  ام  داده  جهانی  جام  تا 

خیلی خوب می شود.
قراردادم پیچیده است

را  قراردادم  حتی  کرد:  خاطرنشان  شمسایی 
ام. قراردادم پیچیده بود.  بار هم نخوانده  یک 
زمان عزیزی خادم کارهایش صورت گرفت که 
ایشان رفت. در زمان ماجدی امضا شد و زمان 
تاج ادامه یافت. روی کاغذ ۲۹ اسفند ۱۴۰۱ 
اگر  دارد.  جام جهانی  تا  تبصره  یک  ولی  بود 
سال   ۱۰۰ و  باشید  هم  دنیا  مربی  بزرگترین 
هم قرارداد داشته باشید ولی فدراسیون شما را 
نخواهد باید جابجا بشوید. برنامه ازبکستان هم 
باید کارمان را ادامه می دادیم.  از قبل بود و 
تا الان قراردادم را نخوانده ام. یک روز شهاب 
سفال منش گفت اگر بروی باید غرامت بدهی 

ولی اگر بمانی هم پول نمی دهند!
باید ترمز دستی را بالا بکشیم

فوتسال در  وی درباره رویدادهای پیش روی 
سال جاری گفت: این بازی باید آخرین مسابقه 
ای باشد که با تیم های آسیایی داریم. در این 
یک سال هر بازیکنی که باید را دیده ایم. باید 
ترمز دستی را بالا بکشیم. اگر من باشم شاکله 
۷۰ درصدی در سال ۱۴۰۲ باید مشخص شده 
باشد. جای آزمون و خطا نیست. شاید تا شب 
قبل از تورنمنت تایلند هم اعزاممان در ابهام 

بود.
دلایل انتخاب سفال منش

با بیان این که حق اشتباه  سرمربی تیم ملی 
نداریم گفت: در گذشته یکبار با برزیل و اسپانیا 
این اتفاق افتاد. شهاب سفال منش چند کار را 
همزمان برای ما انجام می دهد؛ هم کار بدنی، 
المللی.  بین  ارتباطات  هم  و  تمرینی  کار  هم 
برزیل به سفال منش گفته بود که یکبار این 
کار را کرده بودید. امروز ۲۶ فروردین است و 
شهریور تیم ملی باید به برزیل برود چه با من 
چه بدون من. حق اشتباه نداریم. از فدراسیون 
به  تیم  رشته،  این  اعتبار  برای  خواهم  می 
برزیل اعزام بشود. دوست داشتم به جای یکی 
به  بیایند.  معتبرتر  های  تیم  اسیایی،  تیم  دو 
من گفتند آرژانتین هم می آید و از این بابت 

خوشحال بودیم.
برای باخت به میدان نمی رویم

وحید شمسایی در مورد اهمیت نتیجه دیدار 
برابر ازبکستان گفت: ما هیچ گاه برای شکست 
ضمن  و  نمی گیریم  قرار  خود  حریفان  مقابل 
احترام خاصی که به تیم ملی ازبکستان قائل 
 ۴ و  داد  خواهیم  ارائه  را  خوبی  بازی  هستم، 

تورنمنت  به  نسبت  هم  دیگر  جوان  بازیکن 
استفاده  هم  آنها  از  و  داشت  خواهیم  تایلند 
که  بازیکنانی  این  با  امیدوارم  و  کرد  خواهم 

داریم نتیجه مطلوبی را کسب کنیم.
باید با تیم های بزرگ بازی کنیم

سرمربی تیم ملی ایران با تاکید بر این که باید 
مورد  در  کنیم  بازی  دنیا  بزرگ  های  تیم  با 
حریفان آینده تیم ملی گفت: من لیست تیم 
ها را که نگاه می کردم گفتم ای کاش به جای 
حضور  هم  بزرگ  تیم های  آسیایی  تیم های 
داشتند. چرا که با تیم های بزرگ تنه به تنه 
شدن خوب است. شاید بار اول و دوم مقابل 
یقه  بار سوم  تیم ها شکست بخوریم ولی  این 
آنها را می گیریم. همانطور که در گذشته این 
با  امیدوارم  دادیم.  انجام  برزیل  درباره  را  کار 
رفتن به تورنمنت برزیل اعتبار فوتسال ایران 
در دنیا را حفظ کنیم. از ۸ ماه پیش مذاکرات 
در  ما  پیش حضور  ماه  یک  و  کردیم  آغاز  را 
این تورنمنت قطعی شد و آماده ایم که برنامه 
ریزی ها انجام شود تا به این تورنمنت برویم.

دلیل استفاده زیاد از »اگر باشم...«
شمسایی در واکنش به این موضوع که چرا از 
عنوان اگر باشم زیاد استفاده می کند گفت: در 
ایران کلا ما با اگر زندگی می کنیم. روز اولی 
که آمدم دستم را روی زانوی خودم گذاشتم 
و از خدا خواستم تا روزی که هستم با تمام 
وجودم کار کنم. اهل تملق و چاپلوسی نیستم. 
احتیاجی به کسی ندارم. در زندگی هم هیچ 
کم و کسری ندارم. پول فوتسال هم هیچ موقع 
درآمد  برابرش  هزار  چون  نکرده  ارضا  را  من 
دارم. به همین خاطر چون زیر دین این رشته 
هستم با عشق تلاش کردم. اگر در جامعه یکی 
دو نفر به من احترا می گذارند به واسطه این 
من  به  را  سکان  این  وقتی  پس  است.  رشته 
را  اگر  این  با تمام وجودم کار می کنم.  دادند 
تامین  خواسته هایم  که  می گذارم  لحظه ای  تا 

شوند.
با مسئولان فدراسیون کلیات را می بندیم

وی با بیان ای که درخواست هایش غیرمعقول 
نیست ادامه داد: با آقای تاج و اصولی جلسه 
را  ملی  تیم  برنامه  کلیات  تا  داشت  خواهیم 
با برنامه  ببندیم. این جلسات باید هدفمند و 
توانیم کاری  برنامه و هدف نمی  باشد. بدون 
برای  حداقل  فوتسال  آینده  بدهیم.  انجام 
وحید  چه  است.  شده  تضمین  چندسال 
بازیکن  الان  دیگر،  مربی  چه  باشد  شمسایی 
متولد ۷۸، ۷۹ و ۸۰ داریم. دروازه بان ۷۹ ای 
داریم.  نفر  دو  یکی-  تجربه  با  بازیکن  داریم. 

کاری که باید از قبل انجام می شد.
هیچ فشاری روی من نیست

فشاری  هیچ  کرد:  تاکید  ادامه  در  شمسایی 
ایجاد  خودمان  را  فشار  نیست.  من  روی 

می کنیم. من همیشه صادقانه و شفاف صحبت 
می کنم اما برخی سایت ها مبنایشان مشخص 
اما  باشم  پذیر  انتقاد  که  نشستم  من  است. 
بدون کینه ورزی، تا لحظه ای که اینجا هستم 
به بازیکنم وظیفه می دهم برای این پیراهن و 
را بدهد. خودم سرم  باید سرش  پرچم کشور 
و وقتم را می گذارم. حامی تک تک بازیکنان 
و مربی و سرپرست هم هستم. واقعیتی را هم 

که با چشمم ببینم می گویم.
تیم  نبینیم سمت  را  دنیا  چهارمی  اگر  گفتم 

ملی نرویم
اینکه  مورد  در  فوتسال  ملی  تیم  سرمربی 
اما  می شود  شنیده  کننده ای  ناامید  اخبار 
چیز  همه  به  اصولی  احسان  می رسد  نظر  به 
روی  داشت:  اظهار  فوتسال،  جز  می کند  فکر 
نیروی انسانی فشار زیادی می گذاریم. ساختار 
و نیروی انسانی ما برابر نیستند. مثلا والیبال 
سوم دنیا می شود اما دو سه بار حذف می شود. 
دنیا  سوم  می شود  حذف  سال   ۱۶ فوتسال 
می شود اما بعد از آن حذف می شود. به خاطر 
اینکه ساختار و برنامه ریزی ما با نیروی انسانی 
هم خوانی ندارد. این ها باید نزدیک هم باشند. 
به صورت شفاهی به تاج و اصولی برنامه دادم. 
اگر قرار است چهارمی  با سفال منش گفتیم 

دنیا را نبینیم سمت تیم ملی نرویم.
ماجرای بیرون کردن تیم ملی از هتل

خواسته  باید  که  این  بیان  با  وحید شمسایی 
ماجرای  مورد  در  اجرایی شود  ملی  تیم  های 
را  ما  گفت:  هتل  از  تیم  این  کردن  بیرون 
بیرون نکردند. تیم ملی جوانان و بانوان تغییر 
آماده  را  آکادمی  هتل  هم  ما  برای  دادند.  جا 
کردند. با تاج تلفنی صحبت کردم گفت شما 
کارتان را انجام بدهید با ممبینی صحبت شده 
است. گفتم به تیم لباس نداده اند. ما یک شب 
نه،  نان و ماست می خوریم ولی هر هفته که 
یک بار هم نان و نوشابه! قدیم بازی می کردیم 
به عشق بربری یا کیک با نوشابه! خواسته من 

همیشه برای فوتسال بالاترین است.
اتفاقات فدراسیون فوتبال ناامید کننده است

شمسایی ادامه داد: فدراسیون فوتبال طلب 
زیادی از AFC و فیفا دارد اما نمی توانیم به 
می رویم  گفت  تایلند  در  تاج  برسیم.  پولش 
روز  هر  بعد  بگیریم  مبلغی  کنیم  کاری 
می بینیم فدرسیون با مبالغ مختلف جریمه 
می شود. این ناامید کننده است. تا دو مورد 
درست نشود این پولی که می رود و می آید 
اهمیتی ندارد. از صداوسیما می خواهم بخش 
تلویزیونی را درست کند تا برای فدراسیون 
کپی  ما  اینکه  دوم  درآمدزایی شود.  فوتبال 
بخواهید  برندی  هر  ایران  در  نداریم.  رایت 
شرکتی  هیچ  کنید.  استفاده  می توانید 
شرایط  بگیرد.  را  شما  جلوی  نمی تواند 
احتیاج  من  نیست.  خوب  فدراسیون  مالی 
به  همکارانم  از  خیلی  اما  ندارم  قرارداد  به 
نمی  گله  وقت  هیچ  دارند.  احتیاج  پولشان 
باشد  موفقیت  خواهیم  می  اگر  ولی  کنیم 
باید  کردمان  هزینه  و  درآمدزایی  و  ساختار 
هزینه  اندازه  به  باید  توقع مان  باشد.  درست 

کردنمان باشد.
فقط ورزش می تواند امید بیافریند

دنبال  که  این  بیان  با  شمسایی  وحید 
قهرمانی  برای  و  در جهان هستیم  چهارمی 
کرد:  خاطرنشان  کنیم  نمی  هزینه  آسیا  در 
بود  قهرمان  آسیا  در  ایران  فوتبال  روزگاری 
اما الان دنبال چهارم شدن است! روزی روی 
اما  بود  آسیا  ستاره  ما  های  باشگاه  پیراهن 
آسیا  در  شرکت  مجوز  گرفتن  دنبال  الان 
می  زیاد  کننده  ناامید  های  حرف  هستیم. 
شنویم. در این آشفته بازار فقط ورزش کشور 

است که می تواند امید بیاورد.
مردم برای ما دعا کنند

سرمربی تیم ملی فوتسال ایران در پایان با 
بیان این که مردم برای ما دعا کنند گفت: 
کار سختی داریم اما بدون برنامه، ساختار و 

منابع مالی به جایی نمی رسیم.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
و   1401/09/02 مورخ     140160301022002138
مورخ   140160301022003157 شماره  اصلاحی  رأی 
اداره  در  عادی مستقر  اسناد  به  1401/11/09هیات رسیدگی 
تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت 
رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمدرضا 
حاجی ولی پور فرزند حاجی آقا به شماره شناسنامه 2116 صادره 
احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت  رودبار  از 
پلاک871  از  مجزی شده  و  مفروز  مربع  متر  بمساحت 113/27 
حوزه  در  واقع  اصلی   160 از  تفکیکی   - قطعه  از  مفروز  فرعی 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی رضوانه حافظی محرز 
به فاصله  نوبت  به منظور اطلاع عموم مراتب در دو  لذا  گردیده 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 

توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  صدور سند 
اعتراض خود را به  ماه  به مدت دو  اولین آگهی  انتشار  تاریخ  از 
این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 28 /01 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 12 / 02 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
رستمی  جلیل  آقای  از  بوکالت  صوفی  محمد  آقای  اینکه  به  نظر 
اصل ضمن ارائه 2برگ استشهادیه محلی مصدق شده در دفتر 
مالکیت ششدانگ  اسناد رسمی 1235 تهران مدعی است سند 

یک آپارتمان مسکونی به مساحت 77/25 متر مربع به پلاک ثبتی 
21259 فرعی مفروز و مجزی شده ازپلاک 20963 فرعی از 165 
اصلی بنام آقای جلیل رستمی اصل ثبت و سند مالکیت صادر و 
تسلیم شده است و بعلت جابجایی منزل مفقود گردیده و تقاضای 
صدور سند مالکیت المثنی نموده است لذا در صورت ارائه سند 
مالکیت فوق الذکر به آن دفترخانه از انجام هرگونه معامله خود 
داری و متقاضی را به این اداره هدایت نمائید. که در همین راستا 
وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380 
حقی  مدعی  کسی  چنانچه  تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک  در  مراتب 
برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی 
ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند 
مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است 
در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک 

مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم
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قاضی زاده هاشمی در گردهمایی 
هنرمندان مطرح کرد:

بنیاد شهید از ساخت فیلم های مرتبط با 
شهدا حمایت می کند

رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران گفت: اگر هنرمندان 
کار فاخر، مناسب و در تراز داشته باشند، تمامی همت 
تا  داد  خواهیم  انجام  آن ها  از  حمایت  برای  را  خود 

کارهای خوبی بسازند.
هاشمی  قاضی زاده  امیرحسین  سید  ایسنا،  گزارش  به 
امور  و  شهید  بنیاد  رئیس  و  جمهور  رئیس  معاون 
با  گذشته  شب  که  دیداری  مراسم  در  ایثارگران 
ترویج  برای  بنیاد  برنامه های  و  شد  برگزار  هنرمندان 
فرهنگ ایثار و شهادت از طریق این افراد اظهار کرد: 
از هنرمندانی بود که در  از اهداف جلسه، تشکر  یکی 
فرهنگ  ترویج  برای  زیادی  زحمات  گذشته  سال های 
این  دیگر  هدف  کشیدند.همچنین  شهادت  و  ایثار 
که  بود  افراد  این  با  جدید  همکاری های  ایجاد  جلسه 
خانه  را  ایثارگران  امور  و  شهید  بنیاد  فرهنگی  حوزه 

خود بدانند.
وی با اشاره به حمایت بنیاد شهید از هنرمندان برای 
افراد عهد خواهیم  این  با  فاخر گفت:  ساخت کارهای 
داشته  تراز  در  و  مناسب  فاخر،  کار  اگر   که  بست 
باشند، تمامی همت خود را برای حمایت از آن ها انجام 

خواهیم داد تا کارهای خوبی  بسازند.
ترویج فرهنگ ایثار و شهادت با مشارکت هنرمندان

از صحبت هایش  دیگر  بخشی  در  هاشمی  زاده  قاضی 
هنری  مختلف  گروه های  در  هنرمندان  کرد:  تصریح 
ارتباط خوبی با بنیاد شهید در ۱ سال و نیم گذشته 
داشته اند و در عرضه ایثار و شهادت فعالیت های خوبی 
علی رغم  گذشته  نیم  و  سال  یک  در  رسید.  ثمر  به 
موضوعات  شد  تلاش  داشتیم،  که  مالی  مشکلات 
این  به  بیشتر  توجه  و  شود  بازسازی  بنیاد  فرهنگی 

حوزه داشته باشیم.
بتوانیم  جمعی  اقدام  یک  با  امیدواریم  افزود:  وی 
ایثار و شهادت را  بلندتری برداریم و موضوع  گام های 
کمک  هنرمندان  از  دهیم.  ترویج  مشترک  کارهای  با 
و  دهیم  انجام  بهتر  را  آتی  فعالیت های  تا  می خواهیم 
همکاران ما در معاونت فرهنگی برنامه های مشترکی 

را این قشر برگزار خواهند کرد.
قاضی زاده هاشمی گفت: یکی از اهداف جلسه، تشکر از 
هنرمندانی بود که در سال های گذشته زحمات زیادی 
برای ترویج فرهنگ ایثار و شهادت کشیدند. همچنین 
هدف دیگر این جلسه ایجاد همکاری های جدید با این 
افراد بود که حوزه فرهنگی بنیاد شهید و امور ایثارگران 
را خانه خود بدانند. با هنرمندان عهد خواهیم بست که 
اگر  کار فاخر، مناسب و در تراز داشته باشند، تمامی 
همت خود را برای حمایت از آن ها انجام خواهیم داد تا 

کارهای خوبی را بسازند.

آل  گفت:  پلید«  »فکر  تلویزیونی  مجموعه  بازیگر   
پاچینو را دوست دارم چون این بازیگر لباس بپوشد 
یا نپوشد، گریم کند یا نکند در هر فیلم یک چهره 
جدید از او را می بینید، افاده هم ندارد؛ هنرمند یعنی 

همین.
سیاوش طهمورث در گفت وگو با خبرنگار سینمایی 
ایرنا و در توضیح این که چرا عمده نقش هایش در 
بازیگری منفی و سیاه بوده است، گفت: اتفاقا نقش 
مثبت هم داشتم اما در سینمای ما مد شده است که 
بازیگران را کلیشه کرده و نقش های به خصوصی به 
و علاقه  تخیل  قدرت  پیشنهاد می شود؛ چراکه  آنها 
بشناسند.  را  بازیگران  های  توانایی  که  ندارند  ای 
خوشبختانه هیچ کدام از نقش های منفی من شبیه 
به یکدیگر نیستند. شاید من ۲۰ نقش منفی )البته 
من می گویم ضدقهرمان( بازی کرده باشم اما هیچ 
کدام شبیه همدیگر نیستند و اگر بودند که من کارم 

را باخته بودم.
توکلی  )بهرام  تختی  فیلم سینمایی غلامرضا  بازیگر 
۱۳۹۷( در پاسخ به این پرسش که آیا علاقه شخصی 
داشته  تاثیر  منفی  های  نقش  تکرار  در  هم  خودش 
نقش  ندارد  فرقی  بازیگر  برای  داشت:  اظهار  است، 
کار   ۵ حداقل  ضدقهرمان.  یا  کند  بازی  را  قهرمان 
طنز داشته ام منتها شاید تماشاگر من چنین توقعی 
دارد و شاید توانایی من را بیشتر در این جنس کار 

می بیند.
وی در توضیح این که خودش به این جریان دامن 
من  است؛  نبوده  زدن  دامن  خیر  گفت:  است،  نزده 
از متنی  اگر  را.  نه نقش  انتخاب می کنم و  را  متن 
خوشم بیاید و جای بازی و زندگی داشته باشد آن 

را انتخاب می کنم
)داریوش  اجاره نشین ها  سینمایی  فیلم  بازیگر 
مهرجویی ۱۳۶۵( در پاسخ به این پرسش که دوست 
دارد چه نقشی را بازی کند، بیان کرد: دوست دارم 
کارهایی در تئاترهایم را دوباره بازی کنم؛ مثلا ایلف 
کردم  بازی  پیش  سالها  که  بود  ایبسن  کار  کوچولو 
من  های  شقیقه  زمان  آن  نقش  این  اجرای  برای  و 
شده  سفید  من  موهای  امروز  کردند؛  می  سفید  را 
کنم.  بازی  را  نقش  آن  دارم  دوست  هم  هنوز  اما 
داشت  بازی حسی  این  و  نقش  این  کنم  می  تصور 
که به سن و سال امروزم بیشتر می خورد. درحالی 
که همان زمان هم به گفته تماشاگران بسیار موفق 
بودم )ایلف کوچولو - نروژی: Lille Eyolf - عنوان 
نمایش نامه ای در سه پرده اثر هنریک ایبسن است که 
در سال ۱۸۹۴ منتشر شد؛ این نمایش روان شناختی 
به خاطر پیچیدگی های ظریف و کنایه های عمیقش 

شهرت دارد(.
طهمورث در پاسخ به این پرسش که از بین آثارش 
کدام یک را بیش از سایرین دوست دارد، خاطرنشان 

کرد: گرگ ها، زیر تیغ، فکر پلید و نابرده رنج.
بیست  و  در هشت  رستگاری  سینمایی  فیلم  بازیگر 
چرایی  توضیح  در   )۱۳۸۳ الوند  )سیروس  دقیقه 
استحکام  آثار  این  در  کرد:  بیان  آثار  این  انتخاب 

بوده است؛  تر  فیلمنامه بیشتر و کارگردانی منطقی 
حضور  آن  در  تری  منطقی  بازیگران  که  این  ضمن 

داشته اند.
وی تاکید کرد: برای حضور در یک نقش تا متن را 
نخوانم پای قرارداد نمی نشینم و پس از آن می بینم 
در  دخالتی  )البته  هستند  کسانی  چه  بازیگران  که 
انتخاب ندارم و به نظر کارگردان احترام می گذارم( 
برایم  گیرم  می  قرار  بازیگری  مقابل  در  که  زمانی 
مهم نیست که جوان است یا پیر، کم تجربه است یا 
متبحر و سعی می کنم صادقانه در مقابلش زندگی 
او هم صادقانه در مقابل من نقش خودش  کنم که 

را تحویل بدهد.
میرباقری  )داود  گرگ ها  تلویزیونی  مجموعه  بازیگر 
مدت  این  در  که  این  توضیح  در   )۶۶-۱۳۶۵
پیشنهاد کاری داشته است یا خیر عنوان کرد: چند 
نمایش  و  تئاتر  درگیر  چون  اما  شد  پیشنهاد  کار 
معرکه  در  معرکه  )نمایش  بودم  معرکه  در  معرکه 
به کارگردانی سیاوش طهمورث، پس از گذشت ۳۰ 
فروردین   ۱۵ روز  از  خود،  اجرای  نخستین  از  سال 
در سالن استاد سمندریان تماشاخانه  ایرانشهر روی 
قبول  دارد(،  ادامه  فروردین   ۲۹ تا  و  رفته  صحنه 
این  باشم.  خودم  سرکار  دهم  می  ترجیح  نکردم 
که  پرسش  این  به  پاسخ  در  پیشکسوت  هنرپیشه 
آیا وضعیت نمایش خانگی در پرداخت مالی و سوژه 
های داستانی بهتر و آزادتر از تلویزیون و سینماست 
تصریح کرد: نمایش خانگی بهتر از سینما نیست اما 
بهتر از تلویزیون است به این معنا که نقدتر است و 
پولت را نمی خورند و به تو می دهند؛ اما فضای بازتر 
ندارد چراکه ما در یک موقعیت اجتماعی زندگی می 
کنیم که سینما و تلویزیون فرق بزرگی ندارند چرا که 
یک سیاست واحد امور را می گرداند؛ به همین دلیل 

این سیاست شاید خودش ترجیح دهد که جایی شل 
تر باشد اما قانون یکی است، در نتیجه اینها در یک 

خط هستند.
طهمورث در پاسخ به این سوال که از بین بازیگران 
پسندند  می  را  کسی  چه  بازی  غیرایرانی  و  ایرانی 
گفت: در مورد ایرانی ها اجازه دهید چیزی نگویم اما 
در مورد غیرایرانی ها چندین بار در این باره صحبت 
کرده ام و همه می دانند که آل پاچینو را دوست دارم 
چون این بازیگر لباس بپوشد یا نپوشد، گریم کند یا 
نکند در هر فیلم یک چهره جدید از او را می بینید 
و هنرمند یعنی همین. افاده هم ندارد. در زخم کاری 
برخی از دوستان لطف داشتند و گفتند که در یک 
صحنه سه چهره دارم و مرا و بازی ام را با آل پاچینو 

مقایسه کرده بودند.
)محسن  پلید  فکر  تلویزیونی  مجموعه  بازیگر 
آرزویی  آیا  که  این  توضیح  در   )۱۳۷۷ شاه محمدی 
دارد اظهار داشت: من نهایت ۱۰ سال دیگر از عمرم 
مانده و برای این ده سال حسرت معنا ندارد؛ هرچه 

بوده تمام شده و رفته است.
وی با گلایه از وضعیت هنر در دوران معاصر توضیح 
و  ندارد  را  خودش  واقعی  ارزش  هنر  امروز  داد: 
پیشکسوتان و صاحبان تجربه ای هستند که بیکارند. 
مضاف بر این که در فیلم های و سریال ها کیفیت 
ظهور  هست  هنرمندان  همین  وجود  در  که  واقعی 
نمی یابد و هنرمندان دنبال تامین زندگی شان افتاده 

اند که این خوب نیست.
مهدویان  )محمدحسین  کاری  زخم  سریال  بازیگر 
۱۴۰۰( در پاسخ به این سوال که عموما کدام آثار از 
سینمای ایران و جهان را می بیند، گفت: سریال و 
فیلم هایی که قدیمی ساخته شده اند را دوست دارم 
و البته هرفیلمی که ارزشی جزئی برای تماشاکردن 

داشته باشند؛ علیرغم این که معتقدم بچه ها و نسل 
جدید بسیار با استعداد هستند اما به غلط کارهایی 
دست پایین انجام می دهند و این خوب نیست؛ چون 
هم خودشان را ضایع می کنند و هم این که تماشاگر 

را به بیراهه می کشند.
این  گذاریم  می  هنرمند  را  اسممان  اگر  افزود:  وی 
هنرمند بودن تعریف و معنای خاصی دارد و از شروط 
اولین آن هنرپیشگی  آن طی کردن راهی است که 
برای  باید  که  مشاغلی  سایر  و  کفاشی  مانند  است 
یادگیری آن مسیری را طی کرد و بعد تازه بازیگر می 
شوید و پس از این هنرپیشگی اگر هویت انسانی پیدا 
کردید و پهلوان معنوی شدید، تازه هنرمند خواهید 
شد. طهمورث گفت: مسئولیت شما به عنوان هنرمند 
نباید باعث گمراهی تماشاگری شود که مخاطب شما 
قرار می گیرد بلکه تعهدی نسبت به جامعه پیدا می 
کنید و اگر ارزشی برای هنرمند در جامعه قائل می 
شوند به دلیل همین تعهداتش است؛ یعنی تعهدات 
انسانی و اجتماعی که در خودش دارد و به آنان عمل 
می کند و اگر به آنان عمل نکند چه فایده ای دارد؟

به گزارش ایرنا، حسن طهمورث نیا مشهور به سیاوش 
ایرانی  هنرمند  و  بازیگر   )۱۳۲۵ )متولد  طهمورث 

عرصه تئاتر، سینما، تلویزیون است.
بلکه  نبوده  بازیگری  به  محدود  تئاتر  در  او  فعالیت 
مختلف  ادوار  در  را  آثاری  نیز  کارگردانی  مقام  در 
در  جمله  از  است.  کرده  عرضه  فجر  تئاتر  جشنواره 
چهاردهمین جشنواره تئاتر فجر در سال ۱۳۷۴ که 
صورت به صورت را در کنار رقبای شناخته شده ای 
نظیر قطب الدین صادقی با نمایش مویه جم، حسین 
نوری با نمایش شهود، چیستا یثربی با نمایش سرخ 
سوزان و کوروش تهامی با نمایش فردا به روی صحنه 

برد.

 آل پاچینو افاده ندارد؛ هنرمند
 یعنی همین

خبر

پربیننده ترین برنامه سحرگاهی سیما 
فقط برای بچه ها نیست

احسان مهدی بازیگر برنامه سحرگاهی »سر سفره خدا« که براساس آمار 
تلوبیون بیشتر بیننده را به خود جذب کرده است، درباره ویژگی های این 

برنامه سخن گفت.
احسان مهدی بازیگر برنامه »سر سفره خدا« برنامه سحرگاهی شبکه 
کودک که امسال توانست در تلوبیون رتبه اول پربیننده ها را در میان 
»سر  کرد:  بیان  مهر  خبرنگار  به  آورد  دست  به  بزرگسال  برنامه های 
سفره خدا« هشتمین سال است که روی آنتن می رود و امسال به نوعی 
کامل ترین مدل این برنامه روی آنتن رفت و شاید این در پربیننده شدن 

برنامه بی تأثیر نبود.
وی اضافه کرد: سال اول من و حامد مدرس بودیم که او اجرا را بر عهده 
داشت سال بعد چند قسمت امیر سهیلی مهمان شد. سال بعد محرم و 
اربعین برنامه داشتیم و امسال شهرام شکیبا اجرا و ما بازیگر بودیم که به 
نوعی ترکیب کاملی بود. یکی دو بار در این سال ها برنامه با نام ماه طلایی« 

روی آنتن رفت و امسال دوباره با همان نام اولیه به تولید رسید.
این بازیگر با اشاره به حضور در ویژه برنامه تحویل سال شبکه کودک 
گفت: امسال برای اولین بار ویژه برنامه تحویل سال را هم داشتیم و از ۹ 
شب تا دو و نیم بامداد پخش داشتیم. آنجا حامد مدرس خبر داد که در 
برنامه »سر سفر خدا« با چه کاراکتری به برنامه می آید و الان نقش یک 

عمو را بازی می کند.
سال اول فکر می کردیم کارمان بیهوده است

مهدی درباره اینکه کودکان این برنامه را از تلوبیون می بینند یا آن وقت 
سحر بیدار هستند پاسخ داد: اتفاقاً خود برنامه را هم می بینند. ما سال 
اول فکر می کردیم کار بیهوده ای انجام می دهیم و فکر می کردیم کودک، 
آن زمان خواب است. مخصوصاً که نمایش زنده اجرا می کردیم، بازی 
دیده  کارها  این  فکر می کردیم  و  داشتیم  آن چنانی  دکور  و  می کردیم 
نمی شود. آن زمان با خودمان می گفتیم کاش افطار بودیم ولی از همان 

اولین سال بازخوردها را دیدیم و فهمیدیم چقدر مخاطب داریم.
این بازیگر یاداور شد: اتفاق ویژه امسال این بود که از بزرگترها هم بازخورد 
داشتیم مثلًا بزرگترهایی که کودک ندارند اما برنامه را می بینند و بازخورد 
می دهند. یا عده ای کانال ها را بالا و پایین می کنند تا ببیند هر شبکه چه 
دارد و شاید وقتی به این شبکه می رسند روی این شبکه نگه می دارند. 
که  کودکشان  خنده  صدای  با  که  می گفتند  بزرگترها  از  برخی  حتی 
تلویزیون را روشن کرده و این برنامه را می بینند از خواب بیدار شده اند. به 
هر حال ما در این برنامه نمایش داریم یک قسمت هایی از برنامه طنز است 
و قسمت هایی هم در سر و کله هم می زنیم و برای کودکان خوشایند است.

می پرسند ساعت چند سحری می خوریم؟
وی اضافه کرد: اتفاق جالب دیگر امسال این بود که خیلی از دوستان از 
شبکه های دیگر که خودشان هم کودک دارند هم برنامه ما را دیده بودند. 
یا یکی از قسمت ها، معاون سیما با بچه های خودش هم به پشت صحنه 

برنامه آمده بود و همه اینها فیدبک های خوبی داشت.
مهدی درباره زمان رفتن به لوکیشن برنامه توضیح داد: ما هر شب از 
ساعت ۱۱ به لوکیشن برنامه می رویم تا تمرین را شروع کنیم، ساعت یک 
و نیم بامداد سحری می خوریم که خیلی از بچه ها برایشان سوال است 
که چه ساعتی غذا می خوریم. بعد گریم می شویم گریم حامد مدرس از 
همه زودتر شروع می شود چون گریم او سنگین تر است و بعد گریم دیگر 
بازیگران انجام می شود. با تمرین هایی که داریم موقعیت هایی کم و زیاد 
می شود، آزمون و خطا کرده و بعد ساعت ۳ روی آنتن می رویم تا ۵ صبح 

که برنامه تمام می شود.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022003266   
شماره  اصلاحی  رأی  و   1401/12/24 مورخ 
رسیدگی  1402/01/15هیات  مورخ   140260301022000015
به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب 
فاقد  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون   3 ماده 
متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند 
 14009066290 شناسه  شماره  به   - فرزند  عمرانی  گروه  شرکت 
بمساحت  محصور  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت   - از  صادره 
مفروز  فرعی   - پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  مربع  متر   17544/92
از قطعه - تفکیکی از 110 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
منظور  به  لذا  گردیده  محرز  ابوالقاسم صفری  مالکیت رسمی  از  کریم 
در  آگهی می شود  روز  فاصله 15  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع 
متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
به  تا  نماید  اداره تسلیم و رسید اخذ  این  به  دو ماه اعتراض خود را 
دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به  موکول  اقدامات  و  احاله  صالحه   دادگاه 
وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد. 
حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض 
نخواهد  دادگاه  به  متضرر  مراجعه  از  مانع  جدید  مالکیت  سند  صدور 

بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 29 /01 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 13 / 02 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت
به  وارده  درخواست  برابر  پروری  گل  غلامرضا  آقای  اینکه  به  نظر 
مورخ   40901 نامه  وکالت  با   1401/12/20 مورخه   21568 شماره 
1401/12/08 دفترخانه 9 خمین با تسلیم 2برگ استشهادیه مصدق 
دفترخانه اسناد رسمی شماره 9 شاهد شهر با اعلام اینکه  سند مالکیت 
از ششدانگ  مترمربع مشاع  / دویست و شصت  اعیان مساحت 260 
پانصد  و  هزار  هفت  و  بیست   /  27500 مساحت  به  باغ  قطعه  یک 
مترمربع به شماره پلاک 64 فرعی از 156 اصلی واقع در سفیدار حوزه 
الکترونیکی 139920301022005230  رباط کریم ذیل دفتر  ثبتی 
به شماره سریال823059 سری ج98 بنام علی اکبر لطفی ثبت و صادر 
که  نموده  اعلام  فوق  وارده  درخواست  طی  و  است  گردیده  تسلیم  و 
بعلت اسباب کشی منزل مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت 
 120 ماده  اجرای  در  مراتب  لذا  است  نموده  را  مذکور  پلاک  المثنی 
چنانچه  تا  گردد  می  آگهی  نوبت  یک  در  ثبت  قانون  اصلاحی  نامه  آئین 

شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود 
سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز 
اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این 
اداره مراجعه و رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق 
قضائی  مراجع  در  فقط  ایشان  اعتراض  و  نمود  خواهد  اقدام  مقررات 

قابل رسیدگی خواهد بود.
بابک احمدی -  رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت
طبق   4219831649 ملی  شماره  به  علی  فرزند  پیامنی  بهزاد  آقای 
تسلیم  با   1402/01/22 مورخ   754 شماره  به  وارده  درخواست 
کریم  رباط   34 شماره  رسمی  اسناد  دفترخانه  مصدق  استشهادیه 
به  مزروعی  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  مالکیت  سند  اینکه   اعلام  با 
مساحت 7056 / هفت هزار و پنجاه و شش متر مربع به شماره پلاک 
299 فرعی از 118 اصلی واقع در کیکاور حوزه ثبتی رباط کریم ذیل 
سریال  شماره  به   140020301022014952 الکترونیکی  دفتر 
743017 سری الف 1400 بنام بهزاد پیامنی فرزند علی ثبت و صادر 
و تسلیم شده است که طبق درخواست متقاضی بعلت جابجایی مفقود 
گردیده است که مالک طی درخواست وارده فوق تقاضای صدور المثنی 
ماده  اجرای  در  مراتب  لذا  است  نموده  را  مذکور  پلاک  مالکیت  سند 
تا  گردد  می  آگهی  نوبت  یک  در  ثبت  قانون  اصلاحی  نامه  آئین   120
مرقوم  ملک  به  نسبت  معامله  انجام  مدعی  اشخاصی  یا  شخص  چنانچه 
یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت 
ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله 
اداره  اینصورت  غیر  در  نماید  دریافت  رسید  و  مراجعه  اداره  این  به 
ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع 

قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.
بابک احمدی -  رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت( 
 18942 وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )مالک(  آقائی  سکینه  خانم 
 4730 ثبتی  پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   1401/11/08 مورخ 
فرعی از 160 اصلی )که عبارتست از سند مالکیت 110 متر مشاع از 
ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 5000 متر مربع قطعه - 
تفکیکی پلاک 4730 فرعی از 160 اصلی مفروز از – فرعی از اصلی با 
سریال چاپی 045531 سری ه سال 85 به نام هدایت اله خلیل ذیل 
ثبت 130434 صفحه 382 دفتر جلد 582 ثبت و صادر شده است. 
به  کریم  23رباط  دفتر   1397/04/06  –  55877 سند  برابر  سپس 
تقاضای  لذا  است  گردیده  مفقود  گردیده،  منتقل  آقایی  سکینه  خانم 
صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین 
راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380 

برای  حقی  مدعی  کسی  چنانچه  تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک  در  مراتب 
ظرف  آگهی  این  انتشار  تاریخ  از  باشد  داشته  اعتراضی  یا  بوده  خود 
مالکیت  سند  اصل  ارائه  ضمن  و  مراجعه  اداره  این  به  روز  ده  مدت 
صورت  در  است  بدیهی  نماید  تسلیم  را  خود  اعتراض  معامله  سند  یا 
عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند 
مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات 

صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت( 
مورخ   576 وارده  شماره  به  درخواست  طبق  آقایی  سکینه  خانم 
آقایی  جلال  طرف  از  وکالتا  و  خود  طرف  از  اصالتا   1402/01/20
مورخ   46722 و   1399/02/30 مورخ   61729 شماره  وکالت  برابر 
صدور  المثنی  تقاضای  کریم  رباط   36 و   23 دفتر   1398/11/26
اسنادی به شرح ذیل را دارد که نظر به اینکه پلاک ثبتی 105 فرعی از 
159 اصلی )که عبارتست از سند مالکیت مقدار 110 مترمربع مشاع 
از660 متر مربع  ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 5000 
ثبت  سفیداری  هما  بنام   110487  91 ب  چاپی  سریال  با  مربع  متر 
وسند مالکیت صادرو تسلیم شده است و تمامی مورد ثبت برابر سند 
شماره 28079 مورخ 1395/05/28 دفتر 36 رباط کریم به سکینه 
قطعی  انتقال  ششدانگ  از  سهم   55 نسبت  به  یک  هر  آقایی  جلال  و 
تقاضای  لذا  است  گردیده  مفقود  کشی  اسباب  بعلت  که  است  یافته 
صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین 
راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380 
برای  حقی  مدعی  کسی  چنانچه  تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک  در  مراتب 
ظرف  آگهی  این  انتشار  تاریخ  از  باشد  داشته  اعتراضی  یا  بوده  خود 
مالکیت  سند  اصل  ارائه  ضمن  و  مراجعه  اداره  این  به  روز  ده  مدت 
صورت  در  است  بدیهی  نماید  تسلیم  را  خود  اعتراض  معامله  سند  یا 
عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند 
مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات 

صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022003175 
مورخ 1401/11/10 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت 
تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی کیانوش اکبری فرزند جعفر به 
به دو دانگ مشاع  باختران نسبت  از  شماره شناسنامه 1634 صادره 
بنای احداثی بمساحت 140 متر مربع  با  از ششدانگ یک قطعه زمین 

از  تفکیکی   - قطعه  از  مفروز  فرعی   53 پلاک  از  مجزی شده  و  مفروز 
160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده  محرز  احمدعسگری 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت 
را  خود  اعتراض  ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند 
و  احاله  دادگاه صالحه   به  تا  نماید  اخذ  و رسید  تسلیم  اداره  این  به 
در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به  موکول  اقدامات 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 29 /01 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 13 / 02 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022003174 
مورخ 1401/11/10 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت 
تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
اله  نعمت  عباسی فرزند  ثریا  متقاضی  مالکانه  و تصرفات  عادی  انتقال 
دانگ  چهار  به  نسبت  کرمانشاه  از  به شماره شناسنامه 5556 صادره 
مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 140 متر 
مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 53 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی 
مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی   160 از 
مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده  محرز  احمدعسگری  رسمی 
شخص  صورتیکه  در  شود  می  آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در 
داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
صالحه   دادگاه  به  تا  نماید  اخذ  رسید  و  تسلیم  اداره  این  به  را  خود 
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است 
مقررات  طبق  اعتراض  عدم وصول  و  مذکور  مدت  انقضای  در صورت 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 29 /01 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 13 / 02 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم
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رباط  شهرستان  انتظامی  فرمانده   
اداری  های  صندلی  کشف  از  کریم 
به  قاچاق  لوازم و قطعات صندلی  و 
ارزش تقریبی ۳۰ میلیارد ریال خبر 

داد.
 سرهنگ علی زنگنه روز سه شنبه 
کسب  پی  در  گفت:  باره  این  در 
سنگین  دپوی  بر  مبنی  خبری 
قطعات  و  لوازم  و  اداری  صندلی 
کریم،  رباط  در  واقع  انباری  در  آن 
ماموران پلیس آگاهی این شهرستان 
بررسی موضوع را در دستور کار خود 

قرار دادند.
وی افزود: ماموران پس از هماهنگی 
انبار،  این  از  بازرسی  در  قضائی 
بیش از ۵۵۰ کارتن لوازم و قطعات 
تنفسی  پارچه  طاقه   ۴۰ صندلی، 

صندلی  زیادی  تعداد  و  صندلی 
اداری به ارزش بیش از ۳۰ میلیارد 

ریال را کشف کردند.
پس  اینکه  بیان  با  زنگنه  سرهنگ 
شد  مشخص  لازم  های  بررسی  از 
مدارک  و  مجوز  فاقد  کشفیات  این 
در  کرد:  خاطرنشان  است،  گمرکی 
به  و  دستگیر  متهم  یک  رابطه  این 
همراه پرونده تشکیل شده به مراجع 

قضائی معرفی شد.
رباط  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
شهروندان  از  خاتمه  در  کریم 
از هر  خواست که در صورت اطلاع 
در  غیرقانونی  های  فعالیت  گونه 
زمینه خرید و فروش کالای قاچاق، 
طریق  از  وقت  اسرع  در  را  مراتب 

تلفن ۱۱۰ به پلیس اطلاع دهند.

کشف میلیاردی صندلی های قاچاق در 
رباط کریم

 استاندار تهران گفت: رفع گره ترافیکی 
کامل  اجرای  با  تهران  شرق  جنوب 
کاری  اولویت های  از  نو  قلعه  کمربندی 
و  نقل  و  حمل  حوزه  در  تهران  استان 

ترافیک است.
در  شنبه  سه  روز  فخاری  علیرضا   
کمربندی  اجرایی  عملیات  آغاز  مراسم 
شهرستان  نو  قلعه  بخش  در  تهران  دوم 
مترو  طرح  به  مربوط  مسائل  افزود:  ری 
از  نیز  کمربندی  به  دسترسی  مسیر  و 
است  منطقه  این  در  کاری  های  اولویت 
تا مشکل ترافیکی و تردد روان برای آنان 

حل شود.
و  آسایش  برای  امروز  شد:  یادآور  وی 
آرامش و رفع نگرانی مردم قدم برداشتند 
اقدام ماندگار خواهد بود و زمینه  این  و 

رشد منطقه را فراهم خواهد ساخت.
فخاری اظهار داشت: نزدیک به ۵۰ هزار 
نفر در این محور تردد می کنند و فرصت 
رضایت  جهت  در  تا  است  نظیری  بی 

مندی مردم و خدا گام برداریم.
اجرای  کرد:  خاطرنشان  تهران  استاندار 

این طرح ، اقدامی ۲ سر برد برای مردمی 
است که از این مسیر تردد می کنند و ا 
مختلف  های  در ساعت  که  ترافیک  این 

ایجاد می شد آن رهایی پیدا می کنند.
وی خاطر نشان کرد: اجرا و بهره برداری 
از این طرح برای مردم در قلعه نو، فرصت 
این شهر جدید  توسعه  برای  را  جدیدی 
فضای  یک  در  بتوانیم  تا  می کند  فراهم 
کنار  در  را  خوب  زیست  آرامش  با  توام 

هم فراهم کنیم.
به گزارش خبرنگار ایرنا، عملیات اجرایی 
کمربندی قلعه نو در محور ری - رامین 
علیرضا  حضور  با  کیلومتر   ۲.۵ طول  به 
زمانی  حمید  و  تهران  استاندار  فخاری 

فرماندار ویژه شهرستان ری آغاز شد.
دوم  کمربندی  از  بخشی  تکمیل  برای 
میلیارد   ۱۵۰ پایتخت  جنوب  در  تهران 
تومان اعتبار پیش بینی شده است تا با 
اجرای آن مشکلاتی از جمله رفع گلوگاه 
مشکلات  پرحادثه،  نقاط  و  ترافیکی 
زمان  و  تصادفات  کاهش  تردد،  ایمنی 

سفر و آلودگی هوا برطرف شود.

استاندار تهران: رفع گره ترافیکی 

کمربندی دوم اولویت  کاری استان است
خبر

های  گلخانه  مسئول   
در  گفت:  قدس  شهرداری 
نهالستان و محل  گلخانه ها، 
تزئینی  گیاهان  پرورش 
از ۷۰  بیش  شهرداری قدس 

نفر شاغل هستند.
گفت  در  کاکایی  مهدی 
اظهار  ایرنا  خبرنگار  با  وگو 
گلخانه،  در  افراد  این  داشت: 
تولید  محل  و  نهالستان 
در  قدس  شهرداری  گیاهان 
گل،  های  بوته  تولید  زمینه 
نهال، گیاهان و درختچه های 

زینتی به کار اشتغال دارند.
آغاز  و  افتتاح  با  افزود:  وی 
ها،  گلخانه  دیگر  کار  به 
علاوه  قدس  شهرداری 
سبز  فضای  نیاز  تامین  بر 
نیاز  بر  مازاد  تولید  شهری، 

خواهد داشت.
شهرقدسی  کارآفرین  این 
طرحی  در  کرد:  خاطرنشان 
منظور  به  قدس  شهردار  که 
داده  ارائه  گلخانه  احداث 
تیرماه  از  و  شدم  برنده  بود، 
شد  آغاز  کار  گذشته  سال 
مبارک  دهه  ایام  در  رسما  و 
فجر توسط مسئولان استانی 

و شهرستان افتتاح شد.
مساحت  داد:  ادامه  کاکایی 
 ۳۰۰ و  یکهزار  گلخانه  این 
به  زمینی  در  که  است  متر 
وسعت ۲ هزار و ۱۸۰ متر بنا 
شده و به عنوان گلخانه مادر 
به تامین نیازهای فضای سبز 

شهری می پردازد.
های  گلخانه  مسئول 
هزینه  قدس  شهرداری 
حدود  را  مجموعه  احداث 
میلیون   ۴۰۰ و  میلیارد  یک 

در  گفت:  و  کرد  ذکر  تومان 
بازدهی  کوتاه  مدت  این 
گلخانه در حدود یک میلیارد 
و ۹۰۰ میلیون تومان بود که 
ارزش گل و گیاه تولید شده، 
اولیه  از سرمایه  بیش  مبلغی 

بوده است.
برنامه  به  اشاره  با  کاکایی 
بوته  هزار  سالانه ۳۰۰  تولید 
در  درختچه،  و  نهال  گل، 
پس  داد:  ادامه  گلخانه  این 
فضای سبز  نیازهای  اعلام  از 
بر  تولید  قدس،  شهرداری 
می  ریزی  برنامه  آن  طبق 

شود.
این کار آفرین افزود: در حال 
گل  بوته  هزار   ۵۰ حاضر 
ساناز، نسترن و ۱۵ هزار بوته 
به  همه  که  الدوله  امین  پیچ 
مصرف فضای سبز شهرقدس 
می رسد، تولید شده و آماده 

کاشت است.

تخلیه  از  بعد  داد:  ادامه  وی 
شده  تولید  گیاه  و  گل 
در  کاشت  و  گلخانه  از 
سبز  فضای  و  پارکها  معابر، 
شهرقدس، طبق برنامه اقدام 
مناسب  گیاهان  تولید  به 
می  سال  بعدی  های  فصل 

کنیم.
حمایت  بابیان  کاکایی 
از  شهرداری،  دیگر  های 
متر  هزار   ۱۵ اختصاص 
و  داد  خبر  کشاورزی،  زمین 
تولید  برای  زمین  این  گفت: 
یک  و  یافته  اختصاص  نهال 
به  دیگر  چهاردیواری  ملک 
 ۵۰۰ و  هزار  پنج  مساحت 
درختچه  تولید  جهت  متر 
های تزئینی و بوته های مورد 
در  شهری  معابر  در  استفاده 
امید  به  که  شده  گرفته  نظر 
مشغول  حاضر  حال  در  خدا 
آماده سازی آنها هستیم و در 

افتتاح  ماه  اردیبهشت  اواخر 
می شود.

های  گلخانه  مسئول 
یادآور  قدس  شهرداری 
هوای  و  آب  به  توجه  با  شد: 
گلهای  قدس،  شهرستان 
جمله  از  فصلی  و  دائمی 
انواع رز، بوته اسپیرو، زرشک 
مناسب  شمشاد  و  تزئینی 

است.
اظهار داشت: درخت  کاکایی 
گیلکی،  درخت  نظیر  هایی 
گنجشک،  زبان  تلخ،  زیتون 
داغ داغان که علاوه بر زیبایی 
مقاومند،  گرما  و  آبی  کم  به 

برای کاشت مناسب هستند.
غرب  در  قدس  شهرستان 
و  آب  دلیل  به  تهران  استان 
و  باغ  دارای  مناسب  هوای 
زیاد  کشاورزی  های  زمین 
باغی،  متنوع  محصولات  و 

زراعی و زینتی است.

اشتغالزایی ۷۰ نفری در گلخانه های شهرداری 
شهرقدس

خبر
خبر

ارتقاء شهر جدید پرند به شهرستان واجب تر از 
تشکیل استان شهریار است

نوشتار

استان جدید به مرکزیت شهریار یک 
و  غیرکارشناسی  شتابزده،  تصمیم 

انحرافی است
مبنی  منتظره  غیر  خبری  روزها  این 
مرکزیت  به  جدید  استان  ایجاد  بر 
های  شهرستان  انتزاع  با  شهریار) 
و  بهارستان  ملارد،  شهریار،  قدس، 
رباط کریم از استان تهران ( در صدر 
فضای  بویژه  های محلی  رسانه  اخبار 
بزرگی  شوک  که  گرفته  قرار  مجازی 

به مردم وارد کرده است.
دولت   ، اقدام  این  اینکه  از  جدای 
آقای  جناب  ریاست  به  سیزدهم 
مقررات،  با  میزان  چه  به  رئیسی 
موضوعه  قوانین  و  ضوابط  قواعد، 
ملاحظات  و  بوده  منطبق  مصوب 
سیاسی، اجتماعی، فرهنگی، اقتصادی 
کرده  مراعات  و  رعایت  را  امنیتی  و 
ضوابط  و  تعاریف  قانون  هدف  آیا  و 
میکند  تامین  را  کشوری  تقسیمات 
نظر  براساس  آیا  اینکه  و  خیر،  یا 
باسابقه،  و  نظر  صاحب  کارشناسان 
مد  احتمالی  اجتماعی  سوء  عواقب 
آن  به  آیا  و  نه،  یا  قرارگرفته  نظر 
عموم  خواست  و  مطالبه  یک  بعنوان 
یک  از  بیش  )جمعیت  شهروندان 
میلیون و پانصد هزار نفری شهرستان 
پرند  و  کریم  رباط   ، بهارستان  های 
یک  از  بیش   ( جمعیت  همچنین   )
پانصد هزارنفری شهرستان  میلیون و 
توجه   ) شهریار  و  ملارد  قدس،  های 
شده است یانه، و اینکه این ایده کجا، 
آیا  و  چه وقت و چگونه شکل گرفته 
و  هستند  امر  متولیان  که  فرمانداران 
انتخابیه  های  حوزه  مردم  نمایندگان 
مربوطه در مجلس شورای اسلامی از 
در شکل  نقشی  و  اند  بوده  آن مطلع 
گیری این تصمیم خطیر داشته اند یا 
خیر، با لحاظ همه ی جهات مرتبط بر 
این  جوانب  همه  بررسی  با  و  موضوع 
برای  ساز  سرنوشت  و  مهم  تصمیم 
تصمیم  یک  گفت  توان  می  منطقه، 
و  غیرکارشناسی  عجولانه،  شتابزده، 
البته انحرافی است که هیچ سنخیتی 
مردم  واقعی  مطالبات  و  خواست  با 
تعریف  قانون  هدف  حتی  و  نداشته 
در  را  کشوری  تقسیمات  ضوابط  و 

منطقه تامین نمیکند.

این  در  که  پیداست  ناگفته  البته 
شهریار  استان  مرکز  اینکه   ، شرایط 
صورت  در   ( کریم  رباط  یا  باشد 
 ) تهران  استان  از  انتزاع  پذیرفتن 
تفاوتی در اینکه این امر یک تصمیم 
غیر کارشناسی و کاملا پوپولیستی و 
باندی،  منافع  تامین  جهت  در  البته 
افراد  از  ای  عده  جناحی  و  گروهی، 
صاحب نفوذ وابسته به جریانات خاص 

میباشد، ایجاد نمیکند.
استحفاظی  حوزه  در  قرارداشتن 
و  مرکزیت  جهت  به   ، تهران  استان 
بالایی  اعتبار  و  ارزش  بودن  پایتخت 
برای شهرستان های  بهارستان، رباط 

کریم و پرند دارد.
برای  شرایط  گرفتن  درنظر  با  البته 
مراتب  به  کریم  رباط  شدن،  استان 
به  نسبت  بهتری  موقعیت  و  شرایط 
بودن  دارا  جهت  به  و  داشته  شهریار 
امتیازات بیشتر ،ایجاد استان جدید به 
مرکزیت رباط کریم شایسته تر است.

به نظر اینجانب با تحصیلات آکادمیک 
در رشته سیاسی و با سابقه ی اجرایی 
و مدیریتی مرتبط و با سابقه سکونت 
بیش از ۴۰ سال در منطقه و اشرافیت 
به موضوع مورد بحث ، آنچه اهمیت 
بویژه  دولتمردان  که  است  این  دارد 
و  پرداختن  با  کشور  وزارت  مجموعه 
و  شهریار  شدن  استان  موضوع  طرح 
همجوار  های  شهرستان  گرفتن  قرار 

زیر مجموعه استان جدید بدون الحاق 
شهرستان مهم اسلامشهر عملا مسیر 
شهرستان  به  پرند  جدید  شهر  ارتقاء 
رباط  برای  را  ای  ویژه  موقعیت  که 
کریم و بهارستان و منطقه با توجه به 
و...  اقتصادی  و  ای  توسعه  قابلیتهای 
که از آن برخوردار هستند ایجاد می 
کرد و  موجب رشد و توسعه آن می 
شد را منحرف می کند چنانچه جزو 
بسیار  این منطقه  بودن  تهران  استان 
زیر  که  است  این  از  بهتر  و  تر  مفید 
قرار  تاسیس  تازه  استان  ی  مجموعه 

بگیرد.
در همین راستا از نماینده ی محترم 
مردم در مجلس شورای اسلامی ) که 
حساسیت  کوچک  مسایل  برخی  به 
فرمانداران  و  میدهد(  نشان  خاصی 
محترم انتظار میرود حال که موضوع 
به  دولت  سوی  از  لایحه  قالب  در 
جهت  اسلامی  شورای  مجلس 
ارسال شده  تصویب  و  گیری  تصمیم 
مجلس  نمایندگان  توجیه  ضمن   ،
لایحه  چنین  تصویب  عدم  منظور  به 
و  موارد  به  نسبت  غیرکارشناسی،  ی 
اجرایی  قابلیت  که  زیر  پیشنهادات 
ی  توسعه  و  رشد  زمینه  و  داشته 
مناطق  ی  همه  عادلانه  و  متوازن 
شهری و روستایی را فراهم می آورد، 

اقدام فوری و مناسب انجام فرمایند:
۱- انتزاع چند روستای واقع در سمت 
آلارد،   ( ساوه   - تهران  اتوبان  شمال 
آباد،  حسین  پیغمبر،  مهتر،  حصار 

شهرآباد و ...( از حوزه ی رباط کریم و 
الحاق آن به شهر جدید پرند به منظور 
ایجاد بخش و ارتقا پرند به شهرستان

و  آباد  حکیم  روستاهای  انتزاع   -۲
شهرستانک از رباط کریم و الحاق به 

شهر گلستان
رباط  از  ده حسن  روستای  انتزاع   -۳

کریم و الحاق به نصیرشهر
شهرستان  مسولین  با  ۴-رایزنی 
اسلامشهر و استان تهران جهت انتزاع 
اسلامشهر  از  آباد  حسین  روستای 
همچنین  صالحیه  شهر  به  الحاق  و 
انتزاع روستای علی آباد از اسلامشهر 

و الحاق به شهر گلستان
۵-انتزاع شهر فرودگاهی امام خمینی 
)ره ( از شهرستان ری و الحاق رسمی 

به شهرستان رباط کریم
ساختن  عملی  با  میتوان  علیهذا 
در  اقدام  و  مطروحه  پیشنهادات 
راستای مطالبات واقعی مردم  شریف 
آنها  اهم   به  مورد   ۵ در  که  منطقه 
اشاره شد، امید میرود شاهد پیشرفت، 
ترقی و رشد متوازن و عادلانه شهرهای 
مذکور و رفاه و آسایش مردم باشیم و 
با انجام اقدامات مناسب مبتنی بر نظر 
افراد مطلع،  و  اهل فن  و  کارشناسان 
ولی  که  مردم  رضایتمندی  جلب  با 
رضایت  موجبات  هستند،  ما  نعمت 

خالق را فراهم آوریم.
محمد اسدی

فعال  و  سیاسی  ارشد  کارشناس 
اجتماعی

با همت دولت سیزدهم؛

فرماندار رباط کریم: ۱۰ هزار واحد مسکن مهر 
پس از ۱۲ سال به مردم تحویل شد

نوشتار

 فرماندار رباط کریم گفت: ۱۰ هزار 
از ۱۲ سال  بعد  واحد مسکن مهر 
همت  با  شهرستان  این  در  انتظار 
دولت سیزدهم و با همکاری شرکت 
عمران، سپاه پاسدارن، قرارگاه امام 
الزمان  صاحب  قرارگاه  و  حسین 

)عج( به مردم تحویل داده شد.
جلسه  اولین  در  احمدی  امید   
رباط  شهرستان  اداری  شورای 
با  همراه  که   جدید  سال  در  کریم 
با  که  کریم  قرآن  با  انس  محفل 
رباط  شهرستان  مدیران  حضور 
کریم برگزار شد با اشاره به تاخیر 
اظهار  ۱۲ساله مترو و مسکن مهر 
داشت: ۱۰ هزار واحد مسکن مهر 
همت  با  انتظار  سال   ۱۲ از  بعد 
وبا همکاری شرکت عمران،  دولت 
سپاه پاسدارن، قرارگاه امام حسین 
مردم  به  الزمان  صاحب  قرارگاه  و 
مترو  و همچنین  داده شد  تحویل 
وقفه  با  بودجه  تخصیص  با  پرند 
زودی  به  و  اجرا  حال  در  ۱۲ساله 

مورد بهره برداری قرار می گیرد.
منت  بی  و  خالصانه  تلاش  وی 
و  دانست  مهم  مولفه  را  مدیران 
خاطرنشان کرد: مدیران و مسئولان 
و  مشکلات  رفع  که  بدانند  باید 
مهم  تکلیف  یک  مردم  نیازهای 
مسئولان  راستا  این  در  است، 
برای  روزی  شبانه  و  جهادی  باید 

مشکلات مردم کار کنند.
با  خوشبختانه  افزود:  مسئول  این 
پیگیری های بی وقفه مسئولان و 
مدیران مربوطه، با کمترین مشکل 
نان در شهرستان  و  آرد  تامین  در 
مهم  امر  این  که  بودیم  مواجه 
را  شهروندان  رضایت  موجبات 

فراهم ساخته است.
کریم  رباط  شهرستان  فرماندار 
دخالت  و  قانونی  منع  به  اشاره  با 
ادارات در انتخابات تاکید کرد: ورود 
و جبهه گیری مدیران و ادارات در 
اگر  و  است  قانون  انتخابات خلاف 
شخصی خارج از چارچوب وظایف 
خود و خلاف بر موضوع ابلاغ عمل 
نمی  مماشات  عنوان  هیچ  به  کند 

شود و برخورد جدی خواهد شد.

در  مداری  قانون  داد:  ادامه  وی 
وحدت  با  و  است  ما  کار  سرلوحه 
خدمت به مردم را به دور از حاشیه 

در شهرستان پیگیری می کنیم.
وظیفه  کرد:  اضافه  مسئول  این 
انتخابات  یک  برگزاری  به  داریم 
راستا  این  و در  سالم کمک کنیم 
حضور حداکثری مردم در انتخابات 
بسیار حائز اهمیت است و امیدوارم 
وظیفه  به  گذشته  سالهای  مانند 
خود عمل کرده و خوش بدرخشیم.

در  مردم  حداکثری  مشارکت 
انتخابات بهترین پشتوانه برای نظام 

است
امام جمعه رباط کریم نیز در این 
جلسه با اشاره به انتخابات مجلس 
جاری  سال  در  اسلامی  شورای 
مردم  حداکثری  مشارکت  گفت: 
برای  بهترین پشتوانه  انتخابات  در 
نظام است و مدیران باید با خدمت 
حضور  مقدمات  و  بستر  خالصانه 
سازند.  فراهم  را  مردم  حداکثری 
به  ترابی  حسن  الاسلام  حجت 
مدیریت  در  شایستگی  معیارهای 
کرد:  خاطرنشان  و  اشاره  اسلامی 
ایمان، آگاهی و کفایت از معیارهای 
مبین  دین  در  مدیر  یک  انتخاب 
دارای  باید  مدیران  و  است  اسلام 
قطع  و  باشند  ها  خصوصیت  این 
به یقین و با عمل به وظایف خود 

می  دست  به  هم  مطلوب  نتیجه 
آورند.

امام جمعه شهرستان رباط کریم به 
برگزاری دوازدهمین دوره انتخابات 
اسفند  در  اسلامی  شورای  مجلس 
ماه سال جاری اشاره کرد و افزود: 
انتخابات داغ است و اصل  مباحث 
در  مردم  مشارکت  و  سلامت  و 
است  اهمیت  حائز  بسیار  انتخابات 
و مدیران با خدمت خالصانه ،بستر 
حد  حضور  مقدمات  و  مناسب 
سال  انتخابات  در  را  مردم  اکثری 

جاری فراهم آورند.
حجت الاسلام ترابی به منع قانونی 
انتخاباتی  های  فعالیت  در  ادارات 
ای  اداره  هیچ  کرد:  تاکید  و  اشاره 
حق ندارد به عنوان ستاد انتخاباتی 
فعالیت داشته باشد و باید به وظایف 
سازمانی خود با قوت و قدرت عمل 
و از هرکاری که شائبه طرفداری از 
نامزدهای انتخاباتی را فراهم سازد 

دوری کنند.
فرمانده سپاه رباط کریم: مسئولان با 
خدمت بی منت امید و نشاط را در 

جامعه احیا کنند
فرمانده سپاه رباط کریم نیز در این 
نشست گفت: خدمت به مردم یک 
نعمت است که مسئولان باید قدر 
آن را بدانند و با خدمت بی منت، 
امید و نشاط را در جامعه احیا کنند.

داشت:  اظهار  شهیری  اصغر  علی 
حکمرانی  از  مدیران  درست  فهم 
مردم  از  درست  فهم  و  اسلامی 
پیشبرد  در  بسزایی  کمک  داری، 
خواهد  آنان  موفقیت  و  اهداف 

داشت.
وی افزود: برای خدمت به خلق خدا 
باشیم  خداوند  یاد  به  باید  همواره 
و به فرمایش شهید بزرگوار شهید 
میثمی »میزان قدرت ما به میزان 
اتصال ما به خداست« آن چیزی که 
ما اراده می کنیم اگر در مسیر حق 
به  هم  خدا  باشد  خدا  مسیر  در  و 
ما کمک خواهد کرد که در رضایت 

مردم نقش عظیمی رو ایفا کنیم.
روحیه  اهمیت  به  مسئول  این 
جهادی و قانون مدار بودن مدیران 
اشاره و تاکید کرد: برای تحقق شعار 
سال کار جهادی و روحیه نیاز است 
جهادی  روحیه  های  ویژگی  از  و 
اولویت  و  است  بودن  مدار  قانون 
ها  هزینه  در  دقت  امور،  در  بندی 
، صرفه جویی، نگاه به درون کشور 
و استفاده از ظرفیت های داخلی از 

ویژگی های یک مدیر موفق است.
جنوب  در  کریم  رباط  شهرستان 
غربی استان تهران با سه شهر رباط 
کریم، پرند و نصیرشهر با جمعیت 

نزدیک به ۵۵۰ هزار نفر قرار دارد.
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